./ < G

( , |
J FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

| This case originated at St. Paul, Minnesota File No. 7-24

Ty Report made at: Jacksonville, Fla., 2-20-35 Period for which made: 1-16-35

\ . J. H . to 2-10-35.

~ TITLE: Report made by: J. H. Hanson Character of Case: KIDNAPING-

CHANGED:. ALVIN KARPIS, with aliases: A. NATICNAL FIREARMS ACT. HAR-

Carter, Raymond Handley, George Haller, Alvin BORING AND OBSTRUCTION OF

Korpis, Earl Peel, Alvin Xapis, George Dunn, JUSTICE.

R. E. Harilton, Ray Hunter, Ray Kerpis, Earl

Lyman Burns, R. L. Burns, J J. Burns, William Lohman, ¥illiam B. Lohnran, Alvin
Karpavicz (T. N.), R. E. Nelson, Merion Bradford, H. J. iilgreth, H. G. Milgreth,
Howard Milgreth, E. L. Burnes, Ray Hall, Dan Murphy, "Chi" Karpis, Raymond Hadley,
Albin Karpis, Charles )., Bronson, Leroy Morrison, H. G. Waggoner, E. M. Tiagner,
Elmer Wagner, Edward N. Wagner, L 0. Yoods, A. &. Green - FUGITIVE, I.O. #1218;
ARTHUR R. BARKER with aliases: Doc Barker, ulaade Barker, Claude Dale, Bob Barker,
E. L. Murray, J. H. Harvey, . S. Hunter, Dock Barker, F. E. Gordon, H. J. Harvey,
Ray Gordon, "James", "Joe", "Shorty" - I.0. ;1219; HARRY CAMPBELL with alisgses:
Dave Campbell, T. C. Blackturn, George L. Martin, George Nelson, John Valcott,
George Yalcott, George Winfield, George Swanson, "Dave", G. L. Sumers, G. F. Sum=-
mers, G. Summers,- I.0. #1236; VOLN"Y DAVIS with aliases: "Curley", "Cotton",

E. V. Bavis, J. H. Lockmood, S. E. Lockwood, C. E. licore, "Jimmie™, "Curley"”
Moore, Roy Green, Everett Davis, "Curley" Hansen, "Curley" 4Yanson, J. E. Haneen, -
I.0. #1237; WILLIAII WSAVER with aliases: 'P. O'Donnell, Phoenix Donald, R. A.
Nelson, T. J. Nelson, P. J. Nelson, Bill Scott, J. A. Orhood, Charles ™. Lucas,
Charles E. Bolling, Bill Jeaver, Felix Donald, P. O. Donald, Phoenix O'Donald, W.
G. “eaver, P. 0. Scott, Bill Thornton, Buck ‘‘eaver, Claire Lucas, Felix Donal;
HARRY SATYER with aliases: Frank James, "Dutch" Sawyer, Harry Sandlovich, Harry
J. Porche, Harry Sandevich, Harry Sandovich, "Sea Lion". BYZ0N EOLTOX with
aliases: William Bryan Bolton (T. N.), Bryon Bolton, Lionty Carter, Owen D. Car-
ter, Owen Bernard Carter; JAIES J. WILSON with aliases: Jirmie Wilson, James
Jackson, James Ryan, "Dr. Jinm" "'ilson, E. J. Powell; DR. JOSZPH P. MORAN with
aliases: Joseph B. Moran, Joseph C. Moran, "Doc" Moran - I.O. #1232, WILLIANM J.
HARRISON with aliases: Willie Harrison, J. B. Bolton, ¥. J. Ryan, William Harri-
son; OLIVER A, BZRG with aliases: Ollie Berg, "Izzie", Mr. Jones, Oliver Bennett;
WILLIAM EDJARD VIDLER with aliases: ™7illiams"; PHILIP J. DELANZY with aliases:
Phillip Delaney, Phil Delaney, Philip Gelaney; JOHI JCSEPH hLcLAUGHLIN, SR. with
aliases: "Boss"™ Mclaughlin, Mr. Smith; ELIEL F4ARMER; HAROLD ALDERTON wvith
aliases: Harry sallerton, Harold Allderton; JI3S DCYLE alias Jesse Doyle; EDNA
MURZAY alias "Rabtit"; MYRTLE EATON with aliases: Sue Bond, Alice Martin, Ruth
Martin, "Mert"; "WHITIEY JOHI! DOE; RICHAAD RCE; DOLORZS DSLANEY with alieses:
Mrs. E. M., Waggoner, Mrs. H. G. Wapgoner, Mrs. L. O. "loods, Mrs. 4. S. Green, Mrs.
E. 4. Caulley, Dolores ‘iagner, Mvs., E. . Tapner - FUGITIVE, UYNOI'A TURDETTE /
alias lirs., G. F. Summers, - FUGITIVE; JOSEPH H. ~DAMS alias Joe Adams; DUKZ
R/ND.LL with aliases: denry “andall, denry Sterns; N.THANIZL H. HELLER with
aliases: Nathan Feller, Net Ieller, N. H. H:ller; C..SSIUS M. McDON.LE with )
aliases: C.SSIUS :ZCH.EL L.eDCN.LD, C.il.McDonalé, C. licDonald, Cash ilcDonald,
Xassius McDonald, E. G. iicDonald. ‘

EDTARD GEORGE BRZMER - VICTIM.
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SYNOPSIS OF F.uCTS:
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Llvin ¥arpis, Harry Campbell, Dolores
Delaney, and Tynona Burdettc, left Kiami,
Florida, on January 17, 1935, en route
~.tlantic City, N.J. Karpis and Dclaney

had bcen living in a residence in Miami

fro~ December 14, 1934, up to the time

of their departurc, this residence having
been obtained through the assistance of

Joc Adams, whom the investigation reveals

as Manager of the El Cormodoro Hotel in
Miami, Florida, had aided others of the

mob including William Herrison, Harry
Sawyer, Fred Barker, Kate Barker, Harry
Campbell and “‘ynona Burdette, from appro-
ximately September lst, 1934 to January

17, 19235, also having purchased license
plates in Tennessee for Fred Barker. Adams
had recaamended these people to physicians
and garages, as well as to other business:
people in iHami, Florida, and ravana, Cuba.
He had kept for safe keeping nioney belonging
to Alvin Karpis ard on January 17, 1935,
delivered %1,000.00 of this money to Duke
Randall, an employee of Adams, whom the
investigation reveals also aided the members
of this mob in purchasing an automobile, as
well as other merchandize. Rundall delivered
this £1,000.00 bill to Delaney and Burdette
on January 17, 1935, after having recommended
to Karpis a Hotel in Atlantic City, N.J. EHe
also purchased railway tickets for the girls
to Atlantic City, and they used his room from
shortly after midnicht on January 156, 1935,
until about 9:00 4. li. on Jenuary 17, 1935,
@hen they departed for Atlantic City, N. J.
The 4nvestigation reveals that 7illiam
Horrison, whoil Joe Adams has known for
approxiuiately five years, farry Sawyer

and Cassius McDonald "steered" the Ilarpis- -
Barker mob into the Z1 Cormiodoro Hotel.
Investigation also reveals that Cassius
LicDonald made frequent trips from iiami
Florida, tc Havana, Cuba, in Septeuber,
1034, apparcntly for the purpose of ex-
changing the ransoi1 money ia this casc.

¢n one of thesc trips he was accormpanied

Ly William Harrison. DNathaniel Heller in
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BYNOPSIS OF FACTS (CONTINUED)
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¢ Havana, Cuba, aided Alvin Karpis in renting
a home in Cuba, as well as in purchasing an
automobile and other articles. A Browning
Automatic Rifle was recovercd in Miami, from
th: posscssion of Rolfe, who had obtained it
fran Dukc Randall, who in turn claims to have
roecived it from Joe Adams, who admits that
T/1illiar. Harrison l¢ft it at the El1 Cormodoro
Hotcl in Soptember, 1¢34. Therc was rccovered
fror Josoph il. Adams a $1,000.00 ©ill, which
he claircd was left with him for safe kecping
by Alvin FKarpis in Deccmber, 1934, along with
sone other moncy. A Ford Coupe, belonging to
Alvin Inrpis, was rccovered from Dulic Randall,
whe also had posscssion of a Ford Scdan, be-
longing to Harry Camnbell, which car was also
rcecovered., Prosceution vas authorized by .the
Assistent United States Attorney at kiami,
Florida, complaints being filed arainst all
subjects on various charges, non est returns
being made against Delaney and Burdette. 4ll
were subcequently indicted by the Feaeral Grand
Jury a2t Jacksonville, Florida, on Fecbruary 7,
1935. All subjects had been taken into Federal
custody, with the exception of Heller, who is
beinz held by the Cuban authorities at Havana,
Cuba, for deportation tc lMami, Florida. 4Adams
has been released on a $10,000.00 btond. Duke
Randall and Cassius licDonald are in custody
of the United States Ilarshal at liami, Fla.,
in default of boads of $10,000.00 and £25,000.00
respectively. Adams and Aandall deny knowing
identities of memters of the mob uatil January
16, 1935, when read nevspaper accounts of the
shooting at Oklawaha, Florida, when they assumed
that Karpis, whonm they knew under aliases, was
also a nomber of the mob and was a fuzitive, and
at that time they werc in possession of infoma-
tion indicating that Karpis had procecded to
Atlantic City, N. J., had informed no police
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SYNOPSIS OF FACTS (CONTINUED)

authorities. Unable to secure any information
in Iiami, Florida, concerning the whercabouts
of Harrison or Sawyer, although Harrison com-
paratively well known in Miami, where informants
are cndeavoring to secure information as to his
whercabouts. Sawyer reported seen in Miami,
early in January, driving a Packard Sedan.

DETAILS

The title in this case is being marked changed to include Delaney, Bur-
dette, Adams, Randall, Hellcer and McDonald as subjects for the various reasons
that are set out below, and also to incorporate the various aliases that were
found for thcss subjects in this casc.

The following is a jocint report of Special Agents R. D. Browm, S. E.
McFee, C. G. Campbell, R. L. Jones, of the Chicago Office, pertaining to their
activities in Miami, Florida and vicinity, and of Special Agents L. J. Met-
calf, L., B. Nichols, J. %W, Going, P. C. Dunne, F. L.. Stone and the writer of
the Birmingham Office, pertaining also to their activities in Miemi, Florida,
and vicinity.

It might also be mentioned that since January 20, 1935, Spccial Agents
S. K. McKce and R. D. Brown have cngaged ezeclusively in an investigation of
this cese in Havana, Cuba, vhere they have secured certain data, which will
be mentioned in this rcport, but a dectailed report of which will be submitted
by Spccial Agent R, D. Brown in thc immediate future.
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, This investigation is based upon inforrmtion received
from the Director, who telephonically advised the writer on January
16, 1935, to proceed to Ocala, Florida, for the purpose of assisting
the Agents of the Chicago Office, who at that time were engaged in a
gun battle with members of the Barker-Karpis crowd.

Upon arrival in Jacksonville, Florida, Special Agent
in Charge, R. A. Alt of the Jacksonville Cffice, advised that instru-
ctions had been received for the Azents fram the Birmingham Office
to proceed to Niami, Florida, where Special Agent R. D. Brown of the
Chicago Office, and other Agents assigned to that Office had arrived
for the purpose of checking on the Barker-Karpis crowd in Miami.
Information at this time also having been received that Fred Barker
and his mother, Kate Barker, had been mortally wounded at Cklawaha,
Florida.

AT MIAMI, FLORIDA:

Upon arrival in Miami, Florida, late on the night of
January 16, 1935, it was learned from Special Agent R. D. Brown that
Special Agents C. G. Carpbell anc S. K. licKee had registecred at the
El Commodoro Hotel, which place is operated by Joe adar:s, the Manager,
and Mr. R. T. Enight, his father-in-law, who is the owner of thc Hotel,
Joe Adams having been reported as being the Miami, Florida, contact of
the Berker-Karpis crowd.

Special Agent Brovn also advised that he had learned
that the Assistant !amanager of thc El Commodoro was lr. L. E. Gray,
who Special Agent Brovn kiew as & former Hotel IMen in North Carolina
at a time when Special Agcent Brown was assigned to the Charlotte
Office. Becauses of this acquaintainship and because of thc fact that
at the time when Speecial Agent C. G. Campbell and C. O. Hurt had bcen
on an undercover assignment at the Z1 Commodoro from November
18, 1934 to Dccember S5th of last year at which time they had inter-
viewed lir. Gray, Special Agent Brovm was of the opinion that he would
be successful in securing the confidence of Mr. Gray for possible
assistance in connectiorn with this case.

Mr. Gray, who was interviewed at that time in the room
of Special Agents McIleec and Campbell, identified from the photographs
of the Barker-Karpis crowd, the photograph of Harry Campbell, who, he
stated, as Mr. G, F. Summers and wife had registered at the E1 Cormodoro
Hotel on January 12, 1935, and remained there for two days. He was.
unableé to furnish a description of the woman acconpanying Summers. Gray
also identified the photographs of Fred Barker, who as T. C. Blackburn
had been a guest of the Hotel with Surmers, and he identified the photo-
graph of Xate Barker, as that of a waman who had used the name of Ryan,
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and who had accompanied Fred Barker, who had used the name of T. C.
Blackburn at the Hotel, .

ir. Gray was interviewed again on the night of January
16, 1935, and after considerable questioning stated that Alvin Karpis
whose photograph he identified, had stayed at the El Commodoro Hotel,
but had not been there recently.

Due to the fact that it was believed at this time that
Mr. Gray would become a confidential informant for the Special Agents,
he was not requested to produce the Hotel records at that time, nor
were any other inquiries made of other Hotel employees.

Gray also advis=d that & woman answering the description
of Dolores Delaney had been in the El Commodoro dining room alone on
January 15, 1935, or on January 18, 1935. dJdec stated that this woman
appsared to be prognant and that he had also noticed her in the dining
room a few wecks prior to that time in the company of Mr. Nathaniel H.
Heller, Proprictor of the Park View Hotel in Havana, Cuba. Gray also
stated that he understood that this woman had left Miami in company
with Heller going to Havana.

It might be mentioned that Mr. Gray has heen employed at
the E1 Commodoro Hotel sincc November 1st, 1934 in thec capacity of an
Assistant lanager.

It was expected by thc Agents thet Mr. Gray would fur-
nish all information in his posscssion concerning the members of this
crowd, and for this rsason no further contacts were made at the Hotel.

Nightly meetings were had betveen Agent Brown and Mr.
Gray from January 16, 1935, to the 19th, on which night, as will be
explained below, information was received indicating that Karpis and
Harry Campbell with Delaney and Burdette had left Miami.

It might also be mentioned that there appears below the
result of a detailed interview with Mr. Gray subscquent to the escape
of Karpis and Campbell at Atlantic City, M. J.

Upon the arrival of the Azents in Miami in addition to
the d#ttempted contact between Special igent Browm and Mr. Gray of the
El Ccmmodoro Hotel, immediate efforts were made to ascertain if any
other members of the Karpis-Barker mob were in Miami and viclnity.
These inquiries consisted of checking every Hospital in Miami proper
and in the various smaller resort towns surrounding it. This being
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done for the purpose of attempting to locate Dolores Delaney, who it
was known was pregnant and expecting a baby in the immediate future.

A check was also made of the various golf courses,
since it was known that William Harrison is very fond of that game.

Inquiry was also made of the various transportation
companies, especially at the terminal of the Pan-American Airways,
yhose ships fly to Havana, Cuba.

The detailed memoranda subtmitted by the Agents on this
assignment concerning these various interviews, are not being incor-
porated in here, inasmuch as they were without success and contain
nothing material to the investipation in t his ecase.

It might also be mentioned that several informants,
who were developed during the first few days of this investigation,
were also contacted but they were unsuccessful in furnishing any
information for which reason their names are not being incorporated
in this report, nor the detailed memoranda of the Agzents, but such
memoranda are available in the file of the Jacksonville Office.

It should also be mentioned that for the first few
days of this investigation Agents were stationed at the terminal
of the Pan-American Airways and the Eastern Air Line terminal, to
observe all passengers departing and arriving, but none of the
subjects were identified as being amongst these passengers. Likewise
Agents made similar observations at the stcamship docks. Various
employees at both the air line terminals and at the docks were con-
tacted but were unable to identify the photographs of any of the
subjects.

Agents also made observations at the Hialeah Race
Track, the winter horse racing season now being open, as well as
at various dog racing tracks in Miami and vicinity, and at gambling
houses and saloons, but at none of these places were the Lgents able
to identify any of the subjects in this case.
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. There was found by Special Agent R. D. Brown in the
surmer house of Carson Bradford at Cklawaha, Florida, on January 16,
1935, irmediately after the shooting there, a number of papers be-
longing to Carson Bradford, none of which are being mentioned in
this report inasmuch as they appear to have no bearing whatever on
this investigetion. The pavers, however, =re being retained in the
file in this case in the Jacksonville Oftice.

There was also found in this house the following papers,
which are also being rectained in the file in the Jacksonville Cffice,
but which papers it is obvious are papers belonging to the Barker-
Karpis crowd, and as will noted below numerous investigations werc
conducted in Miami and vicinity as the result of the finding of these
papcrs, they arc as follows:

l. Telegram, recading as follows, which was found in an
envelooe, tearing the address of T. C. Blackburn,
¢/o Carson Bradford, Ocklawaha, Florida:

"3JN BI 5
MIANMI FLO 345 P Dec 29 1934
T C€ BLACHBUAN
CARW CARSOIN ERAIFORD CCELATAHA FLO
LIKE TC SZE YCU SUILIDAY
CASH
406P"

2., 1934 Florida application for automobile registration,
covering Ford Deiuxe Coupc, Motor No. V13-1194246,
in the namc of G. F. Surmers, E1 Cormodoro Hotel,
liiami, Florida.

3. Retail Buyers Order issued by the Dade Motor Conpany,
Miami, Florida, 10-24-34, indicating $741.00 had becen
peid by C. F. Swmers, El Co:modoro Hotel for Deluxe
Coupe, with a rmmble seat.

(NOTE: Subsequent investigation revealed that the
above mentioned autoriotile is one that was purchascd
by Harry Campbell and subscquently wrecked by him at
Bronson, Florida, and the ecr was turned iax on the
Ford Scdan purchased by Campbell at Gainesville,
Florida, which car has bzen rccovercd at Miami, Fla.)

- s g LT P——T
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Address on a plain sheet of white paper, of
Mrs. G. }. Vosburg, 2357 Magnolia Avenue,

Long Beach, California, who is known to be the
sister of Kate Barker.

Undated receipt, no name of the firm given,
indicating that o0il had been changed on an
automobile at a cost of £3.00.

Empty envelope small size of the E1l Commodoro
Hotel, Miami, Florida, bearing a notation of

telephone No. 2-7491, which is the telephone

number of that Hotel.

Business card of the Oranie Buick-Pontiac
Conmpany, 330 North Orange Avenue, Orlando,
Florida, bearing also the name of J. L. Cumbie,
Sales Manazer.

Envelope of the E1l Commodoro Hotel which contained
a business card of that Hotel, bearing the name of
Joe H. Adams, Manager; also three statements, one
dated October 27, 1934, indicating that Room 1004
had been occupied by Irs. G. E. Ryan, from 10-20-34
to 10-27-34 cost $21.00, with charge for railway
tickets amounting to $35.00, the total bill being
356.00, which was paid on Cctober 27, 1934, being
receipted by G. Fahrion. The second statement,
dated 10-27-34, was issued to Messrs. Summers and
Blackburn for room 1005, from 10-2-34 to 10-27-34,
at a cost of $150.00, the statement also containing
a charge of $7.88 for laundry, $1.05 for telegraph,
and $1.00 for valet service, the total amount of
the bill being $159.93. The third statement being
dated 12-1-34, addressed to G. Surmers and wife,
indicating they occupied room 905 from 11-25-34

to 12-2-34, at a cost of :42.00, and they were
charged with telephone calls in the amount of
$2.25, the total bill being $44.25. The envelope
in which these statoments were contained bLears on
the outside of it a notation as follows: ™Messrs.
Blackburn & Summers - $159.93.

Mrs., G. E. Ryan - 56,00

Total £215.93

$500,00

- 215,93
284,07"
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Envelone of G. Robert Love, Tailor & Clothier,

844 N. '., Second Avenue, liami, Florida, addressed
to ifr. Blackburn, containing a statement dated
11-5-34, billing him for the making of 7 shirts

at %4.00 each, costing $28.00, less a deposit of
35,00, leaving a balance of $23.00 which was marked
Paid by the initials J. C.

A plain envelope, postmarked Miami, Fla, 11-24-34,
addressed to Mr. & Mrs. Blackburn, Cklawaha, Florids,
containing a letter dated 11-23-34, written by . Rl
Jonnson, 135 N, V. 9th Street, liemi, Florida, in which
letter the writer thanked the Blackburns for the courte-
sies shown him while he was at their home, requesting
that he be remembered to Mr. Surmers, nentioning further
that Iir. Adams had been away and had been ill, for which
recason he had not sent the papers. (NOTE: As will be
shown below Johnson was an euployee of Fred Barker and
Fate Barker at Oklawaha, being a negro bell boy at the
El Comnodoro Hotel, and the papers he referred to are
the daily papers of which mention also will be made
below.)

Rabies vaccination certificate, dated 11-12-34, issued
by Dr. J. G. Cattlett, to lrs. D. ilagner, for a male
bull dog, named "Vinmpy."

Circular advertisement of Hotel Parkview, Havana, Cuba,
issued by Nathaniel H. Heller, lanager of the dotel.

Blank check of the Broadway National Bank, Nashville,
Teni., as well as one of the Bank of Bay Biscaymne,
Miami, Florida, and a check book of the liiami Beach
First Hational Bank. (NOTE: These checks nc doubt
arz the property of Carson Bradford, the ovmer of the
house at Oklawaha, inasmuch as thc checks of the two
Miami banks appear to be very old ones, having been
issued somotime during the decade of 1920, and it is
believed that the check on thz Nashville Bank is also
Bradford's, since he is originally from Nashville,
Tenn., and camc from a very wealthy family there.
Investigation in Miami rcvealcd that the two Miami
banks arc out of busincss.)
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14. Certificatc printed in Spanish and signed by Dr. J. G.
Cattlett of Miami, Florida, concerning vhich Special
Agent Brown is making an investigation in Havana, but
which it vias subsequcntly learncd is a certificate in-
dicating that Dr. Cattlztt had examined a dog for rabies,
enabling thc omer of the dog to transport it into Cuba.

On the basis of thc papors mentioned sbove the folloving
invcstigations wcre conducted:

Mr. R. E. Johnson, Manager of the Vestern Union Tclegraph
Company, 21 West Flagler Street, advised that the telegram sent from
KMiami, Florida, on December 29, 1934, addressed to T. C. Blackburn,
care Carson Bradford, Cklawaha, Florida, had been sent from the El
Cormodoro Hotel, and that no other name or address for the sender was
available.

Mr, Johnson further advised that the telegram was filed at
3:45 P. M. with Georgia Patterson at the Branch Office of the Western
Union Telegraph Company located at 262 West Flagler Street, where she
is employed as a Clerk; further that she received the telegram from
one of the messengers, named C. S. Gaskell, who resides at 220 N. 9,
37 Street, he being the messenger who picked up this telegrem at the
El Commodoro Hotel.

Mr. R, E. Johnson stated that he has custody of the original
telegrams and is the proper person to subpoena to produce it.

"fith reference to the Registration slip for a Deluxe Ford
Coupe in the name of G, ¥F. Surmers, as well as the receipt for the
purchase of such car, as mentioned above, inguiry at the Dade Motor
Sales Company, 400 S. W. Second Avcnue, resulted in learning that L. B.
Southerland, was the salesman wine sold this car. He advised that on
October 24, 1¢34, two men, onc of whom identified himself as G. F.
Summers, residing at the X1 Comrodoro Hotcl, came to that Company
asking if he could get an immcdiate delivery on a Black Ford V-8
Coupe; that hc was advised that delivery could be made at onec, where-
upon he immedietcly purchased a Ford Coupe paying for it with seven
$100.00 bills, which hc had in his pocket.

Southerland stated that hc himself purchascd the license
plates for the car at the Court Housc in liiami, thc plates being No.
202 807. Southerland further stated that there werc only two men
who came in at the time the car was purchased; that they had not been
rcferred to him by any one so far as he knew, und that he had ncver
scen the men beforc, Hc was unable to identify the photograph of
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Campbell, nor was any onc at the Dadc Motor Sales able to do so,
although thc records at that Company indicatc that Campbcll hed
had the car s:.rviccd thcre on scveral occasions.

With reference to the envelope and statement of G.
Robvert Love, mentioned above, an interview with him revealed that
he is a negro tailor with a shop located at 844 N, 77, Second Avenue.
He stated that 'Willie Johnson a bell boy at the E1 Commodoro Hotel,
a couple of months ago, asked him if he knew any one who could make
sonie shirts for a man staying at the El1 Commodoro Hotel. Love stated
that his seamstress, Lucy Richardson could make shirts, whereupon
Lucy Richardson, whose address is the same as thet of Love, acconmpanied
7illie Johnson to the EFl Commodoro dbtel, where she was permitted to go
to a room on the 10th Floor, where she took the measurement of a man
who zave his name as Blaclburn. Lucy Richardson verified this infor-
mation saying she could describe this man only as being very short.
She also stated that there was another man present in the room but she
did not pay any particular attention to him. She was unable to identify
any of the pictures of the Barker-Karpis gang. She also steted that it
took her about a weck to make the shirts and “fillie Johnson called for
thern paying for them at the sane time, and the bill of Love's was re-
ceipted for by James Chandler, who is a friend of Love's., Chandler
resides at 1420 S. "I, 8th Strecet and he verificd the above account.

Tith reference to the letter frari /. M. Johnson found
in Barker's house, immediately upon rececipt of this lettcr, an inquiry
was madc in the vicinity of 135 N. 7. 9th Strcet, wherce it was observed -
that that address is occupied by a house bearing a sign of Transient
Rooms.

From J. 1. Driggers it was learnca that this house is
located in a ncgro district that is rostrictcd to eolorcd people, and
no white people whatever are permittcd in the neighborhood. Thero is
set out below an intecrview with W. li. Johnson.

With reference to the rabies certificate signed by
Dr. J. G. Cattlett, as well as the certificate written in Spanish,
and signed by him, the exact significance of the document in Spanish
not beinz known, an appropriate survey was made of Dr, Cattlett's
Veterinarian Hospital located at 2418 North Miami Avenue, to determine
if afly automobiles belon:;ing to the gang were in that vicinity. None
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we:’é noticed whereupon Dr. Cattlett was interviewed and he stated
that while he was not certain that he believes that the rabies certi-
ficate that he had issued and which was mentioned above, was given by
him to an elderly lady, possibly sixty years old, who brought a dog
to his Hospital, for the purpose of having it eramined, and for the
purposc of getting a certificate enabling her to carry the dog into
Cuba. Dr. Cattlett was unable to identify any of the pictures of the
Barker-Karpis modb, but stated that the photograph of Kate Barker
looked somewhat familiar, and that it was probably she who had brought
the dog to the hospital for examination.

Cn the evening of January 19, 1935, information was
seccurcd from Former Spccial Agsnt Roger L. Main that Detectives H. G.
Howard and /. /. Shannahan of thz 2Hami Policc Department had communicated
with hirm, advising that they had some information that perhaps would be
of assistancc in connection with the Barker-Farpis investigation.

Upon contacting these tuo detectives they advised that
on January 19, 1935, in the aftcrnoon a teclephone call had been roceived
fro: a ¥Mrs. Thomas, 1121 N. E. 85th Strecet, to the effcct that a couple
to whom she hed rcnted her home for the season had moved out very myster-
iously on January 16, 1935 about 5:00 P. M.

The investigation report subtmitted by these Officers
indicated that the lady of the house, who had uced thc name of Mrs.
A. S. Green was a youn; woman in her early twenty's and that she was in
a pregnant condition; further that lr. Green whe drove a Buick Sedan,
always carried a large leather pociet boo) containing a .45 sutomatic
pistol and that when he went out in the automobile he carried a high
powered rifle. The detectives also had in their possession the
followirg papers found at 1121 N. E. 85th Street:

l. Instructions for the care of gonorrhea by Dr. John E,
Hail, 909 Huntington Bldg., Miami, Florida.

2. Invoice Ne. 83568 of tiie Electrical Zquipment Company,
42 N. "7, 4th Street, lMiami, Florida, dated 12-31-34.

3. Business card of the Southern Laundry, Inc. P. 7. Sidbre
Sales Representative.

4. Receipt No. 738C Ungar Buicl: Cormpany, Miami, Florida,
dated 12-31-34, addressed to !ir, lorrison, Alcazar
Hotel, coverin;: general inspection and lubrication
. of car, as vell as repair of tirc and wash for an automobile
bearing license plate D5306, Model 34-48, the total charges
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being $4.55.

Inspection and Repair Order, No. 8893, of the
Ungar Buick Company, dated 12-31-34, covering
the same as the receipt above.

A slip of plain white paper bearing the address
of 1121 N, E, B5th Street.

A slip of paper bearing the address of E. C.
Matteson, 8295 N, Miami Court, on the reverse

side of which appears Edgewater 1607 7M. (NOTE:

In connection with the name of E. C. Matteson,

an appropriate survey was made of this address,
believing that Matteson was possibly a contact

of the Ganz. Finally he was interviewed, which
resulted in learninz that lx. liatteson is a

painter and decorator and that he had done work

at the address of 1121 N. =, 35th Street, in the
Fall of 1934. The detailed results of this in-
vestigation concerning iatteson are not incorporated
in this report but are contained in memoranda placed
in the Jacksonville file. It might also be mentioned
that the telephone No. 1607 XM is the telephone no.
of the house in which Karpis resided at 1121 N. E,
85th Street.

Snapshot of a man taken along with a shark on some
Beach, (NOTE: The photograph of this individual
cannot be positively identified but it is believed
that it might possibly be a photograph of karpis.

An envelope postmarkcd :labana, Cuba, 12-15-34,

bearing no return address, but adéressed to Mr. R, R.
Brown, Hotel El Commodoro, kiami, Florida. This envel-
ope, as well as the letter in it, which is dated
12-14-34, wcre typewritten, and reads as follows:

"December 14, 1934,
Dear Mr. Brown: '

Just a few lines to let you know that
things herc look fairly good. I expect the raccs to
open some timc around the cnd of the month but therec
is somc unccrtainity about it.
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F A *The man you introduced me to I think his name

' was Mr. King inquired for ne several times while
I was down in the country. However, I saw him
when I got back and he did not have anything to
say. His corpany called him back within the next
day or two after he spoke to me. EKEis company is
sending quite a number of representatives dowm.

Trusting that you are well with Kindest personal
regards, I am
Very truly yours V

(Unsigned)
P. S. Expect to run down to the country very soon"

The original of this letter is now in the possession

of Special Arent R. D. Brown, Kavana, Cuba, and he

has advised that the typewriting appears to be similar
to that of a typewriter located in the Officz of
Nathaniel 4. Heller, the Manmger of the Parkview Hotel.
(NOTE: It might also be mentioned that a check of the
register at the Z1 Cormmodoro Hotel failed to reveal that
a R. R. Brown was rezistered¢ at that Hoiel on or about
December 15, 1934.

The above mentioned detectives also found in the house several
whiskey bottles, only one of which was found to have any fingerprints,
that appeared to be of value. 4 latent fingerprint was found on this
bottle by Officer J. C. Barker of the Iiami Police Department Identi-
fication Bureau, who photographed the bottle, and it was forwarded to
the Laboratory of the Division, which has advised that it is a latent
fingerprint of Wynona Burdctte. The negative of the photograph of this
print as tazkcn by lir. Barker is being secured and will be forwarded to
the Division for an enlargecment in order that appropriate evidencc may
be prepared for the trial in this case.

The Officers also found a set of Iowa license plates for the
year 1934, No. 97-13533, which plates were reccived from them and have
been delivered to the United States Attorney at Miami, Florida. The
Omaha Office is being rcquested by lctter to trace these license plates.
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ST N A The detectives further advised that they had ascertained

at the Ungar Buick Company in Miami, Florida, that a two door sedan, Buick,
black in color, bearing a trunk, which ear carried Motor No. 4949155,
serial No., 2783525, also bearing 1935 Florida license plate D 5306,

had been sold to leroy Morrison, Alcazar Hotel, Iiiami, Florida; further
that Morrison in purchasing the car gave hLis address.as 44!nain Street,
Buffalo, N. Y.

The Officers advised that the Police Department had sent
a telegram to Buffalo, N. Y. making inquiry of the Pclice Department
there as to the identity of kicririson, and in rcply had received a
telegram in effect that lLiorrison operated a Women's Apparel Shop, and
denied buying an automobile in !idami, Florida, also that he knew no
onz named Leroy iorrison. (NOTE€: This has been verified by an
investigation conducted by the Buffalo Offics.

The detectives also advised thet they had learnsd that
a Miss Terese Carmichael cof lendall, Florida, had been enployed as
a maid by the couple at 1121 ¥, E. 85th Stroet.

The Officers stated that they had interviewed this woman,
securing a description of the Ir. Green who had r-ntcé the house, as
well as Mrs. Green, both of which descriptions correspond with those
of Karpis and Dclancy; further that they had learncd from this maid
that on Sunday niznt, Jaauary 13, 1935, anothcr couple, whosc des-
criptions corrcspond with thosc of Harry Campbell and Wyncna Burdette,
had stopped at th:c residence at 1121 N. E. 85th Strect, and rimaincd
until Jedncscay, January 16, 1935, when thoy likewise disappcared with
the Grzons.

The detectivesfurther advised that while they were
ccnducting an investigation at 1121 N. E. 85th Street, a Dr. Nichols
telephoned that address, at ~hich time he info:med the maid, Miss
Carmichael, that he was the Doctor who had been treating Mrs. Green,
and that he was calling to inguirz about her condition.

Immediately upon receipt of the atove information fronm
the dstectives Dr. F. O, I"ichols, 27 Ii. 7. 1st Street, was contacted
and it was learned from him that he had been treating a Mrs, Green,
residing at 1121 I, E, 85th Street. A complete interview with the
Doctor is being szt out below but at the time ol this interview the
Doctor advised that he had first treated this vwoman on December 8,
1934, when he had been called to the El Cormodoro Hotel; that at that
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time she gave her name as his records indicate as L. 0. Woods; that
subsequently she called at his Office at intervals, vhen he learned
that she had moved to 1121 N. Z, 85th Street, her telephone number

being 1607-M.

The Doctor also stated that on one occasion he tele-
phoned this patient's telephone number and when he inquired for Mrs.
Yoods, he was told that there was no iirs. Woods there, but that the
Greens recided at that address. He described this woman in such a
manner that she fitted the knom description of Dolores Delaney; and
he further stated that on one occasion when he called at the El
Cormodoro Hotel to trezt her he got a glimpse of her husband and he
identified the photograph of Alvin Karpis as that indivicdual. Dr.
Nichols further stated that judging from the information as given to
him by this patient, he expected that her baby would be born between
January 15th and 20th, stating thet in his opinion at the time of
this interview on January 19, 1935, that the baby was due at any time.

Immediately upon receipt of the above information from
the City Detectives at Miami, anéd from Dr. Nichols, it was referred
telephonically to Special Agent in Charge E. J. Connelley, who was
at that time located at Ocala, and Special Agent in Charge R. A.

Alt in Jacksonville, both of whom agreed that the information should
be broadcast over the radio and that thc Agents assigned at liiami
should make a survey of the Bast and 'est Coasts of Florida for thc
purposc of atterppting to locatec Dolores Dclaney in a Hospital in thet
vicinity.

IT. Tamm of thc Division was adviscd of this as well
as of the fact that Mr. Conncllcy believcd that the information should
bc broadcast. Ir. Tamn adviscd that all Offices East of the Mississippi
River would be furnishcd with the above information.

Mrs. Grace Thazas, 1121 I, E. 85th Street, as well as
her husband advised that on December 12, 1¢34 she entered into a lease
with a Mrs, S. A. Green for the rental of her home, located at that
eddress at a cost of $750; that the Greens had been referred to them
by M. Joe Adams; further that Joe Adams had paid the rent on the house,
giving Mr. Thomas the sum of {750.,00, which they recalled was in denom-
ingtions of 35.00 and /;20.00 bills.

“f
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Mr. and Mrs. Thomas, who gave conplete statements as
are set out below, advised that they did not believe that they had
any of this imoney in their possession, stating that inasmuch es they
were greyhound people, they had exchanged the money in betting at the
freyhound tracks. However, they had in their possession several hundred
dollars in currency which they permitted the 4gents to check, none of
which was found to be ransom money, for which reason the numbers of
the notes are not besinz set out, but are being retained in the file
in memorandum form.

They also advised that they had made a thorough examina-
tion of the house after the departure of the people whom they knew as
Greens, and that the only property they could find that belonged to the
Greens was the following:

. Pair trown trousers
3 piece gray, hard weave suit
box containing 22 cal. amnunition
scrap book with miscellaneous papers
copy of the Detective Tabloid.

e

This property was obtained from Irs. Thomas, who was given
a receipt for it, and which property has been delivered to the United
States Attorney at MNiami, Florida, with a letter.

Mrs. Thomas also furnished Arents with the original as
well as a carbon copy of the lease that she had entered into with lirs.
S. A. Green, the original of which lease is being forimrded to the United
States Attorney at Miami, Florida, by letter ané the carbon copy is being
retained in thc Jacksonville file. :

The following is a signed statement that was signed by
Mrs. Grace Thomas, whose present address is 500 N. . 23rd Court, Iliami,
Florida, the original of which statcment is being retained temporarily

in the files of the Jacksonville Office:
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STATEMENT OF MRS. GRACE THOMAS:
¢ "Miami, Fla.
Jan. 2z, 1935

I, Mrs. Grace Thomas, make the following statement to Special
Agents, L. J. Metcalf and P. C. Dunne, Division of Investigation, U. S.
Tept. of Justice.

Before the winter season began my husband and I decided that if
we could find suitable tenants that we would rent our home for the
winter season.

The latter part of Cctober 1934 or the first of Nov. my husband
and I came to Miami, Fla. from California, where we had been since
spring. Shortly after we arrived my husband told me that he had spoke
to Joe Adams and told him of our desire to rent our home to a reputable
couple for the season.

Sometime in November IMr. ¥night came to our home and stated that
he understood the house was for rent. I showed Mr. Knight through the
house and he seemea pleased with it. Inight gave the impression that
he was interested in renting a house for someone who was a member of
his family but who was out of town; I'm not sure but it is my belief
that Mr. Knight came to the house on two or three occasions.

Shortly after iir. Knight had made his visits, a kr. S. A. Green
cape to the house and explained that he understood that the house was
for rent and asked to be shown through. I showed Green through the house
and he appeared to be pleased with it but left undecided; during this
visit Green explained that he wanted a quiet location and added that
his wife was expecting a baby. Green made another visit or two to
the house and on the last visit told me that he was sure that he &
his wife would take the house and that he would return with his wife.

Several days before 1 completed negotiations with Mrs. Green for
the leasing of the house, she & her husband came to the house. While
Mrs. Green and I discussed the renting of the house, he walked down to
the bay and did not appear interested. ‘'hen the Greens left they stated
that they wanted the houss and would like to get possession as soon as
possible, but they paid no money then.

A day or so later my husband gave me $750.00, a great deal of which
was in fives and tens; I believe I asked my husband that he see about
the rent but I don't recall whether he told mec at the time from whom he
received the rent money.

»
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Statement of Mrs. Grace Thomas, Cont'd:

The day Mrs. Green moved in, she and I signed a lease which my
husband had had drawn up. A couple of days later brs. Green and I
went to the bank and had our signatures on the lease notarized &t the

bank in Little River (Little River is a section of N. E. Miami, Fla.)

The physical descriptions of Mr. & Mrs. Green are as follows:-

NMrs. Green Mr. Green
Name - Mrs., S. A. Green Name - Mr. Green
Age - 20 - 22 years Age - 25 years
Height - 5' 2 or 3" Height - 5! 10"
Weight - 105 lbs. Weight - 140 1bs.
Build - Medium Build - Slender
Hair - Brown, medium & wavy Hair - Brown
Eyes - Can't say Eyes - Can't say, wore glasses
Complexion - Fair Camplexion- Tanned.

Duringz the time the Greens were in the house I came over to the
house & cared for the lawn. bMrs. Green was always cordial & treated
me nicely during my visits; during my visits I only saw Mr. Green one
time. I never saw any of the Greens' visitors,

When Special Agent J. H. Hanson displayed photographs I immediately
identified that of Alvin Xarpis as that of the ir. Green who rented our
home.

On the afternoon of January 17, 1935 my husband and I drove by the
house and looked for mail, Terese Carmichael, the maid employed by the
Greens, explained that the Greens had left the day before along with
another couple, names unknown, who had been staying with the Greens since
the previous Sunday. '

Miss Carmichael called me on January 19, 1935 and stated that the
Greens had not yet returned. On Saturday, January 20, 1935, we moved
back into the house; on the same date we called the police and explained
a%; the facts about the Greens, their renting the house, their departure,
etc.
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Statement of Mrs. Grace Thomas, Cont'd:

““hen the Greens departed they left behind some men's & Yomen's
wearing apparel, also a baby's crib & bath tub, and a fishing rod &
reel. No guns were left behind although Mr. Green onc time showed an
automatic pistol and I also saw a rifle when he returned frorm a hunting

trip.
Signed:-
Witnesses:- Mrs. Grace Thomas
1121 N, E. 85th St.
L. J. Metcelf & P. C., Dunne Miami,
Special Azents, Fla.

Division of Investigation,
U. S. Dep't. of Justice"

(NOTZ: The statenent of ir. L. 7. Thomas has been oritted from the
nimeographed copy of this report.)

Nothing was found in the house that might of interest in
locating the subjects who are still fupitives in this case. with the
exception of an advertisement of Dr. Von Borries, Room 707, Butler
Bldg., 1€2 Ii, State Street, Telephone - Dearborn 0678, which adver-
tisement referred to Flastic Surgery, and while the City in which
this Doctor is located was not mentioned, it is believed that it is
Chicago, Ill.

Miss Terese Camichuel, the former maid of Karpis
while in Ifiami, who resides at Fendezll, Florida, furnished the
following sinned statement:

L —— —— e m ey,
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STATEMENT OF TZRESE CARLICHAEL:

"diami, Fla.
January 21, 1935

I, Terese Carmichael, make the following statement to Special
Agents, R. L. Jones, and L. J. Mctcalf, Special Agents, Division of
Investigation, U. S, Dept. of Justice and City Detectives H. G. Howard and
Tm. W. Shannahan of the Miami, Fla., Police Dept.

I am 28 years of age and live with my parents, ¥r. & Mrs. F. A.
Carmichael at Kendall, Fla, !y occupation is that of a practical
nurse, when employed. :

I received employment through the Hampton Employment Agency,
Miami, Fla. on December 18, 1934; at this time I went to work for a
Mrs. Green, initials unknown, who lived at 1121 - N.E. 85th St. Miami,
Fla.

My work at Mrs. Green's consisted of helping with the cooking and
doing the housecleaning; I lived with the Greens while working for them.

Mrs. Green was nice and treated me fairly but shc was in no way
intimate with me and instructed me that she did not appreciate people
prying into her affairs. At one time lLirs. Grecn stated to me that she
did not care for ilrs. Thomas, her lessor, beccausz she was too inquisitive.

I worked for the Greens about one month; during the time I was
there only one woman and two or three men came to thc house,- that is
of coursoc to my owm knowledge and except ilrs. Thomas who came to the
house on several occusions., I never received a very good look at any
of the visitors.

Mrs. Green's physical description to the best of my knowledge is as

follows:

Name - Mrs. Green
Age - 22 or 23 years or perhaps younger
Height - 5t 2"
Weight - 110 or 115 1lbs.
Build - Medium
Hair - Dark Brown, wavy

. Iyes - Brown
Complexion - Dark

Attractive,
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Statenent of Terese Carmichael:

Mr., Green's description is as follows:

Name - Mr. Green

Age - About 25 or more

Hdeight - 5' 10 or 11"

Weight - 140 1lbs.

Build - Slender

Hair - Light brown - more blonde than brown
Eyes - Grey or blue, light colored
Complexion - Fair

Peculiarities - Pleasant disposition, didn't appear
worried; never talked much.

While working for the Green's no mail came to the house; sometimes
when their friends came, the Greens would drink beer, whiskey, & wine,
but no one ever seemed to drink too much.

Mr. Green hsd an automatic pistol and also a rifle which was kept
in the corner of %he room; the automatic was kept in a leather case.
One time Mr. Greeit told me that he used to be in the whiskey business
tut that there was no money to be made in that any more; he stated
further that he had some concessions in Cuba.

After examinine the rhotographs displayed to me by agents it is
my opion that those of Alvin Xarpis and “ynona Burdette resemble Mr.
Green and a woman who stayed at the Green home for several days before
the Greens left. I do not recognize the ‘picture of Harry Campbell as
that of the husband of the woman who stayed with the Greens before they
left. '

No one at the Greens czlled another person by names: Mr. & Mrs.
Green called each other "“Honey".

On Sunday January 13, 1935 a black haired slender woman and a
short stocky-built man, with light eyes, came to the Green home; this
couple remained at the Green home until VWednesday January 16, 1935.

™hile planning the evening meal, with Mrs. Green and the woman who
wgs visiting, on Janusry 16, 1235 the phone ranz. This phone call came
at about 5:00 P. li. and Mrs. Green talked just a very short time and
then immediately started to parck and the other woman backed the Green's
car out into the drive. It is my opinion that 1t was not over 15 or
20 minutes from the time Lirs. Green got the phone call that the she and
the other woman left,

.
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Staperiet of Terese Carmichael:

Mrs. Green was very excited after receiving the phone call and
before leaving she stated to mé that she had to take the other woman
someplace and then later stated that she had received a message calling
her home. lias. Green never stated to me where her home was.

The Green's car was a new, black, four door Buick automobile.

The description of the couple who came to the Greens home on
January 13, 1935 is as follows:

Foman Man
Name -~ Unlmown Nanme -~ Unknovn
Age - About 25 years Ace - 30 =35
Height - 5" : Height - 5'8"
Weight - 110 1bs. Weight - 165 1bs.
Build - Slender Build - Stout
Hair - Ilack Hair - Doesn't recall
Eyes - Dark Eyes - Crey or blue, light
Corplexion - Dark Complexion - Light

On January 15, 1935, !r. Green & the man visiting him left the
house about noon and I've never seen them since; IilIr. Green had his
rifle with him and I thousht the twc of them were going hunting as they
had gone fishinz the day before.

Mre. Greecn stated, when she left, that she would return or wirc me.
Mrs. Green paid e 310.00 before leaving making 15.00 which I received,
curinz the time I was umployed by her.

I stayed at the Green residencce from the time they left until the
nizht of January 18, 1935 when I camc homc. On the norninz of January
19, 1935 I returncd to the Gresn rcsidencze but found no onc honme.

I talked with iirs. Thoras on January 16, 1935 and told her that
the Grecns had not rcturncd; Nrs. Thomas told me that she did not
believe the Greens would return as she thourht that they were involved
with the gang which was in the shooting which was related in the lMiami
papers. Firs. Thomas showed me the papers, picture of the man who was,
killed, etec. At this time Rrs. Themas told me that she had rcented the
house to the Creen's through a man naned Adams; she stated further
that Mr. Green would =it no papers or lease ané that this made her
suspicious.

=
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Statement of Terese Carmichael:

lr. Thomas paid me $39.00 which was the balance due me for my
months salary.

I never saw Mr., or Mrs. Green display large anounts of money,
however I do know that Mrs. Green spent rioney freely.

When I left the Green house on Saturday January 19, 1935, the
following articles of the Greenz were there:

Dark suit

Dark suit - coat & vest

Linen suit

Light peir trousers

Pair men' choes

Pairs ladies shoes

Pair womens bed-room slippers

Men's sweat shirts with zipper

also sone laundry & several women's dresses.

| SN LN S S S

I am sure that should I be shown a picture of lrs. Green I would
be atle to make an identification of same.

Signed:=
Yitnesses:- Terese Carmichael

¥endal Fla.
H. G. Homard, Detcctive
Poli~e Dept. Miami, Fla.
. L. J. Metcalf, Special Agent
Div. of Investigation
U. S. Dept. of Justice"
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Dr. Jokn E. Eeall, Huntington Bldg., whom it had been determined

had treated Karpis, furnished the following signed statement: :

STATE'ENT OF DR. JOHN E. HALL:

"iiami, Fla.
January 23, 1935

I, Dr. John E. Hall make the following statement to L. J. Metcalf
& P. C. Dunne Special Agents, Divisien of Investigation, U. S. Dept. of
Justice.

About one month ago a man giving the name of Z. !i. Green came to
my office for treatment. I treated this ran for gororrhea infection.
It is my opinion that this infection was a reoccurrence of an old in-
fection. ‘

Joe Adams, whor: I've known for twenty vears, referred Green to me;
Greer told me that Adams had referred him to mc and that if it was
all right with me, he would pay me at the completion of the treatment.

About one week ago to-day Greer came to ry office for treatrent,
this was the last time I saw him; he at prescent owes me about $110.00.
The day beforc I last saw Green, he went fishing in the gverglades &
brought me a mackeral.

Green was a courteous unassuming fcllow and on scveral occasions
askcd me to go to Cuba vith him, Hc statcd that he had a Buick Scdan
and home in Cuba; the home was located in Viboro which is a suburdb
of Havana near 'larianao. I —ould have gonc with him if it had not becn
my busy season,

In certain circles it is said that Adams is connccted with the
undervorld and gambling activities.

I recognize the photos shown to me by agents as thkat of Alvin
Karpis, known as E. . Green to me, and Harry Campbcll as the man tho
accor:panied him to my office on several occasions.

Grecen gencrally had a great deal of money with him end on several
times cngaged in a friendly dice gamc vith other doctors in the building.

Green gonerally wore glasses when be came for treatrent.

Green's infection is & chronic urcthritis and he'll necd treatment
for this cordition; I trecated hir daily.
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Statement of Dr. John E. Hall, Cont'ad:

Ore time Green called Adams from my office and told Adams and
me that he had to go to Ocala, Fla. on business.

Signed:-
John E. Hall
Witnesses: -~

L. J. Metcelf & P. C. Dunne
Division of Investigation
U. S. Devt. of Justice
Jacksonville, Fla."

The following made signed statements contain nothing of value
and therefore are omitted from mimecograph copies of this report:

Miss Iva Mai Dunlap, 909 Huntington Building

Dr. A. Hampton, 719 Florida National Bank Building

Dr. F. 0. Nichols, 37 N. W. 1st Street - physician who trcated
Dolores Delaney.
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Yir. E. L, Middleton, Owner and ‘ianager of the Jewelcraft
Jevelry Store, 106 E., Flagler Street, advised that a small dark
complexioned woman, who appeared to be pregnant purchased a 17 jewel
Hamilton watch on 12--5-34; that the womar gave the name of Mrs, E. A.
Caulley. The movement number of the Watch 3117019, and the case No.
896225; that on 12-7-34, this same woman purchased a watch chain to
go with the watch; further that so fer as he recalled =he was not
referred to him by any one, and wss unaccompanied at the time of the
purchase.

When conducting the investigation at the Thomas' residence,
the place formerly occupied by Karpis, at 1121 N. E. 85th Street,
it was learned that Kernis and Dolores Delaney had abanéoned a baby
scale, a baby btath and a kiddie coop. The United States Attorney was
advised of this but stated that he was not interested in this property
whatever.

However, it was noticed that these articles had been purchased
at Burdine's Derartnent Store, for vhich reason inquiry was made of
Miss Geneva Hone, nurse cnd sales lady at that Store, who stated that
she distinctly recalled having sold to llrs. S. A. Green the above des-
cribed articles; that the sales were made in early December, 1934, and
all on different occasions; that tke purchaser was a small dark com-
plexioned woman, who always shopped alone.

A check of the Credit Department of this store indicated that
there was no account for a llrs. S. A. Green, or for a Green registered
at the E1 Comodoro Hotel, or at 1121 N, E. 85th Street.

At the Ungar Buick Company, 1201 N. E. Second Avenue, Miami,
Florida, where it had been determined that arpis had purchased a Buick
two door sedan, in which he had made his escape, inquiry was made and
statements, which have been omitted from mimeograph copies of this re-
port, were obtained from the following:

Mr. M. 3. Altmeyer, c/o Ungar Buick Company
Mr. Miller V. Bishop, ¢/o Ungar Buick Company
Mr. A. A, Urgar, pres., Ungar Buick Comnany.
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Numerous other emvloyees at the Ungar Buick Company were
contacted but no information of value was obtained from them, except
that it was learned that the Ungar people had in their possession &
Floride Certificate of Title, dated January 1, 1925, Application No.
377514, Certificate No. 959114, for a Buick Couve (Official Buick
name for this particular automobile is Coupe rather than two door
sedan), with steel wheels, !lotor No. 42949155, Model 25-48, 8 Cyls.
Serial No. 2783525, showing the title of this automobile to be in
the name of Leroy Morrison, 1201 N. E. 2rd Avenue, Miami, Florida.

It should be explained that due to the fact that the
purchaser of this automobile, who has been identificd as Duke Randall,
refused to furnish a local address in Miami, the title was mailed to
the Office of the Ungar peoplc and was never called for. The atten-
tion of the Philadelphia Office is invited to the fact that tkis
certificate of title is in voscession of the Jacksonville Office.

Duke Randall, who advised that his correct name is Henry
Sterns but who claims that ke is more genrcrally known by the name
of Duke Randall, which is his stock name, or by the name¢ of Henry
Randall, was located orn January 21, 1935, at his room in the Tamiami
Hotel. At that timc Randsll stated that he would voluntarily accompany
Special Agents R. L. Jones and J. H. Hanson to the Alcazar Hotel for
questioning, furthcr stating that the Agents werc at liberty to exam-
ine any of his persomnal proverty, taking therc¢from anything that they
thought would be of valuc to themn.

The following papers and personal property was located
in Randall's room, No. 517 at the Tamiami Hotcl, at the time he
vias locatecd therc:

1. 5 letters from Joe Adams to Duke Randall, also
one vost card, forwarded %o Randall over the
period of May 18, to December 26, 1934. These
letters are of a versonal nature and it is not
believed that they warrant copying into this
renort for the reason that they pertain to Adams
thanking Randall for his assictance at the time
when Adarms was in Newark N. J. in April erd May
of 1974, and also in these letters Adams informs
Randall tiat if the latter should come.to liiami, -
Florida, he would assist him in securing a position.

gy ey - - - -y -———————-
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However, the letters do indjcate that there _
was more or less of a close relationship

between Adams and Randall, for which reason

they are being retained in the file in the
Jacksonville Office, and will be available

for the United States Attorney at NMiami, should

he desire to use them.

Wedding announcement of Joe Adams, which was
mailed at Oklawaha, Florida, on June 29, 1934,
to Duke Randall at Newark, N. J.

Statement of the E1 Comodoro Hotel, dated 12-10-34,
addressed to Duke Randall, indicating that there
was due the Hotel $122.35 for room and cafe service
for the period from 11-11-34 to 12-10-34.

Letter dated 12-26-34, written by Pat Browning,
Auditor of the E1 Comodoro Hotel, addressed to
Duke Randall, dunning Randall for a balance of
$124.89, which vas reported to be past due.

Receipt of the Sutton Jewelry Company, dated
12-22-34, indicating that there had been sold
to Joc Adams, two bar pins at a cost of $260.0C.

Receipt of the Ungar Buick Company, 1201 N, E.
Second Avenue, MMiani, Florida, No. 4356, dated
12-22-34, indicating that therc had been sold

to Leroy Morrison, 1201 K. E. 2nd Ave. Miami,
Florida, by salesman Bishop One llodel 1935-48,
Buick Coupe, which car has been previously des-
cribed above, indicating further that the car

cost $1080.00, and that a bill was also made for
license plates at & cost of $1¢.50, total charge
$1096.50, which was paid for by "Cash on Delivery".

1935 Florida automobile registration card, in-"
dicating that Florida Tag No. 38656 had been
issued to Duke Randall at the E1 Comodoro Hotel,
on January 14, 1935, for a Ford Coupec, bearing
Motor No. 18-1037480, the title certificate number
being 950615-A.

') ;
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Florida Certificate of Title No. 950615-4,
Apvlication No. 53671, dated at Tallahassee,
Florida, November 20th, 1934, indicating that
Ford Coupe, “otor No. 18-1037486, ¥Wire iheels,

8 Cyls, having no liens against it, had been
issued to Du%e Randall, El Comodoro Hotel,
Miami, Florida. (NOTZ: Assistant United States
Attorney, W. Sanders Gramling at Miami, Florida
upon requesting the Honorable Ilalsted Ritter,
Judge of the United States District Court for
the Southern District of Florida, to sign an
order confiscating this car for the Division

of Investigation, U. S. Department of Justice, as
against all persons excepting the true owner,
who it was known, was Alvin Karnis, a fugitive,
Judge Ritter advised that he knew no Statute

or legal precedent for so doing. Further that
the possessor had rights against everyome ex-
cepting the owner, for which reason the Judge
thought that the Govermment could use this car
without any damages. At the suggestion of Mr.
Gramling, the Assistant United States Attorney,
Duke Randall transferred the certificate of title
for this car on Janusry 31, 1935 to the Division
of Investigation, U. S. Department of Justice.
The certificate of title is nov in possession
of the Jacksonville Office.

Onz Speeial Police Officer's card, issucd by the
Citr of Miami, Dunmartmcnt of Public Safety, on
January 9, 1935, to Henry Randall, employed by
the Kolfe Armorod Truck Service, Inc., which
card authorized Randall to carry a gun for a
veriod of 90 days. This card is No. 1448.

A Deputy Police Commissioned card, dated 12-1-34,

issued to Duke Randall by the Clerk of Mjami Shores

Village.

Business card of the E1 Comodoro Hotel, tearing
the name of Joe H. Adars, Manager.,

- s ' —— ~y~ v o~
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12. Occuvational License Tax Certificate issued
by the State Racing Commission, for the
State of Florida, No. 11229, certifying that
Duke Randall of the El1 Comodore Hotel, had
paid a fee of $10.25, and was authorized to
work as an Armed Guard at the Mutuel windows
at the race tracks in the State of Florids.

13. Special Police Officers Badge for an Armored
Truck Driver, also marked, Miami, Florida.

14, Card of Miller V. Bishop of the Ungar Buick
Company.

There was also found in Randall's room a .45 calibre Colt
automatic pistol, Serial Lo, C-112311, with two clips loaded and a
shoulder holster, which property Randall claimed was the property of
the Rolfe Armored Service, by whom he was employed as a guard at the
Biscayne Kennel Club, which fact was verified by Mr. Merle Rolfe of
that Cormpany. This gun was transmitted to the United States Attorney
at Miami, Florida, with the other evidence in this case.

Randall who was interviewed on several occasions due to
additional information that was received from time to time during
this investigation, furnished the following signed statements:
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STATE fENT OF HENKY RANDALL:

"Miami, Florida,
Jan. 21, 1935.

I, Henry Randall, made the following free and voluntary state-
ment to J H Hanson and R. L. Jones, Special Azents, Division of
Investigation, U. &, Dept. of Justice, knowing that I need not make
a8 statement and that what I say can be used against me in Court.

Abtout April 15, 1934, I became acquainted with Joe H Adams at
Newark, N. J. I met him thru a Mr., Ariel who is a clerk at the
Douglas Eotel in Newark and who lived at the Grant Hotel in Newark
where I also lived at that time. Ariel told me if I came by the
Douglas Hotel, he perhaps would have & job for me. When I went thru
about April 15, 1924, Ariel introduced me to Joe H., Adams and J D
Passmor who he descrited as Dog Track MMen from Miaemi, Fla. There was
& third man in their party whose name I do not recall for certain
altho I know his first name is Charlie and I believe his last name
is Sandler or Chandler. He is also from Miami.

Joe Adams offered me a job as a chauffeur to drive his 1932 Lincoln
Sedan at a salary of $30.0C per week. I worked for him for about a
month in this capacity. During this time, I drove all three of these
men to various places in Newark and vicinity. I gathered from their
conversation and what they told me that they were in Newark to pro-
mote a race track. I drove these people to many places in Newark and
vicinity. I don't know who they contacted except Fred Sholl, Pres. of
the New Jersey Luilding Trades Union State Council, at Newark. I
understood from what these men said and told me that thru Sholl, they
expected to get the favoritism of "Longie™ Zwillman of Newark who
is remorted to control the gambling in New Jersey. 2Zwillman is the
leader of what is known as the "Third Ward Xob" which organization
operates the dog tracks in liew Jersey, as well as the slot machines
and the "number" racket. I also know that Joc Adams contacted Col.
Baumgardner at West Orange, N. J. in connection with establishing a
dog track at West Orange. On another ocecasion I drove Adams and the
other two men to a town on Long Island, where thie group spent about
4 or 5 hours vicsiting a man vho Adams later told me was a member of
the President's "Brain Trust". I believe this man lived at Fort
VTiashington, Long Island.

» After I worked for Adams for a month, he told me that he and the
varty were returning to Miami as it vas a waste of timc to try to get
a racing concescsion in New Jersey. During the time I ~orked for Adams,
I got very friendly with him as did my pal, Gregory 1. Codomo, of
Newark. When Adams left he told Codomo and me that if we ever came
to Miami, he'd help us get jobs. Adams wrote me & letter when enroute
from Kewvark to Miami after vhich vie corresponded infrequently.
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Statement of Henry Randall, Cont'd:

In the fall of 1634, I wrote Adams telling him that Codomo and
I were out of work and that we'd like to spend the winter in Miami
if he could help us get work. He wrote me that he could help us
when the Dog Racing Season started and that if we came before that
time he would see that we got enough money to furnish us with spend-
ing money and that he would take care of our room and board until we

got steady work.

In accordance with Adams promises and thinking that he was a
very wealthy man, Codomo and I drove to Miami from Newark in the
latter part of Oct. 19¢34. Ve drove in Codomo's 1931 Ford Coupe.
Viien we arrived in Miami we spent the first night at a small hotel
where Codomo's sweetheart was stopping. The next day we called on
Joe Adams at the E1 Comodoro Hotel, of which place we had been told
by him, he was the manager. He told us to move in the Hotel and
that we could stay there until tbe dog races started on Dec. 1lst
vhen we coulé live in one of the Huts at the Biscayne Kennel Club.

In accordance vith this offer of Adams' wc moved into the, El
Comodoro Hotel and vere assigned room #1102. About 2 or 3 weeks
after vie moved into this hotel, I noticed 2 men and an old lady in
the lobby. I saw these peovle frequently in the lobby on and off
from that time until a week or two before Xmas. I have identified
the picture of a woman who I have been told was Katc Barker as this
worian. The man vho was with her and who I understood was her son
was called "Shorty"™ by the second man who was in that party. 1 have
identified thc photogravh of a man who I have becn told was Fred
Barker as the man vho was called "Shorty". The photograph of the man
wvho I havc been told is Harry Carpbell is that of the second men in
this party. I don't kno- mhat rooms thesc people occupied in the
Hotel. Hovever, I frequently saw Joe Adams talking to these people
in the lobby of the EHotecl. I never gav him talking to all three at
the same time but I have seen him talk to tuo of them at ore time.
They ncver seen:d to be talking confidentially but were sitting in
the lobby as with other guests. I never sa- Bob Knight who is
Adans' father-in-law and who I understand owns the El Comodors talking
to these people, nor did I ever sec the other members of the staff
talk to them except in & casual manner.

. The:e three people walked around the lobby of the Hotel in a

very carefree manner and I did not recognize them as anybody I had

ever seen before or whose photogravhs I had seen. However, I did think
these men were perhaps in the liquor racket or some other illegal
racket since they seecmed to have nothing whatsoever to do.
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Statement of Henry Randall, Cont'd:

In the first part of November 1934 on an occasion when Adams and
I were talking about my working at the Dog Track, I asked him how I
was going to travel back and forth to it, and he replied that I
couldn't use his Lincoln, but that he perhaps could get a cheaper
car for me. A few days later I again spoke to him about this matter.
Codomo was with me at this time. Adams told me that a Mr., Bronson had
a Ford Coupe stored at the Biscayne Kennel Club and that it could be
bought for about $300.00, that he would see Mr. Bronson about it;
further that he would take care of the cost of the car and that I
could see him later about it. Fred Barker who I at that time knew as
"Shorty" was sitting in Mr. Adams' office located on the lst floor
of the Hotel at the time I had this conversation with Adams. When
I walked into the office I heard Adams and Barker talking about dog
racing.

The next day I went to Adams' office again and at that time Adams
gave me the keys for an automobile, also the registration slip for
the automobile showing it had been registered in Chio by a Charles
Bronson. He also gave me a ten dollar bill and told me to get the
Ford Couve at the Kennel Club and buy license plates for it. No one
else was present at this time. Adams never told me what he paid for
the car nor did he identify Mr. Bronson in any manner. I, however,
of my omn accord drew the conclusion that Bronson was "Shorty". After
I obtained the car I purchased license plates for it in Miami register-
ing it in my own name. It was on or about Nov. 5th 1934, that I
registered this car. I registered it in my own name inasmuch as
Adams vhen giving me the morey to buy plates told mc to go over and
get my own plates. Adams used the automobile for the first two weeks
after I got it. Therecafter I used it to go back and forth to the
Dog track. This automobile that I got thru Adams is the same car
that I had in my possession today and which car I have voluntarily
given possession of to Special Agent J. H. Eanson.

I saw Shorty in Adams' office on the time when I spoke to Adams
about the automobile mentioned above; also one time about Xmas of
1924 when I went to Adams' office to see about a bill the El1 Comodoro
had sent me. At this second time Adams and "Shorty" were eating lunch
in the office. I also saw "Shorty" drive Adams' Lincoln Sedan on one
occasion. Shorty was alone in the car and drove it into the parking
lot in the rear of the Hotel. The next day Adams told me to teake
the car to the Firestone Service Station, at 13th Ave & Flagler St.,
saying he loaned it to someone yesterday and they eaid they wouldn't
drive it because it shirmied too much.
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Statement of Henry Randall, Cont'a:

During the first two weeks of December 1934, I saw a young woman
around the E1 Comodoro Hotel. She was in a pregnant condition. She
appeared to be alone. I never noticed Joec Adams or any men talking
to her. ‘

Some time before Xmas, this woman left the Hotel and I never saw
her again until a few days ago, as I will explain below.

The photograph of the person who 1 have been told is of Alvin
Karpis I wish to say is that of a man I met in Joe Adams' office at
the E1 Comodoro Hotel on about Dec. 22, 1934. I went to Adams'
office at his request and Karpis was there at that time. Adams
asked me if I would do a friend of his a favor. I told him I would
if I could do it. Adams pointing to Karpis, then said this Mr.
Morrison wants you to buy a car for him, and that he had already
picked out the car. Karpis then told me the car he wanted was a
black two door Buick Sedan standing in the middle of the show room
floor. He also gave me a business card of the Ungar Buick Co., which
is the same card found in my room today by Special Agents Hanson and
Jones and which card I have initialed. Adams at this time told me
that he wanted me to do this because they viere bucsy and vere expecting
a business call. When I asked them in vhose name I should buy the
automobile, Karvis spoke un saying here's a slip with my name and
address. I recall the name to be Leroy Morrison and the address some
number on Main St., in Buffalo, N. Y. I then went to the Ungar Buick
Co., vhere I talkcd to lr. Bishop and thc manager of thec place.
Befors going there, Karpis had told me in Adams' office and in the lat-
ter's presence that the car he wanted cost $1080.00. He also told
me to get him liccnse plates for the car. He gave me eleven one
hundred doller bills to pay for this automobile.

At the Buick place I asked '"r. Bishop if the black 2 door Buick
Sedan standing in the floor cost $1080.00 and when he stated that it
did, I told him I wanted to buy it. Neither Bishop nor the sales
manager said arything to indicate that anyone else had been looking
at the car. ¥%When I decided to take the car, I told Bishop, who asked
for the name of the purchaser, that it was Leroy Morrison and gave
the Buffalo, N, Y. address that Karpis had given to me. I also asked
Bishop to eet license plates for me and when he asked for my local
address I told him I had nore, &8s I was intending to move at that
time. Bishop then told me I could piek up the title in 15 or 20 days
at the Buick Co. == I never did do that and don't know where the
title is now., =-
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Statement of Henry Randall, Cont'ad:
{ It took me about an hour to get the Buick and when I got it I
immediately drove it to the E1 Comodoro Hotel, parked it in the park-
ing lot at the rear, then walked into !Mr. Adams' office and give the
keys to the car and the money that was left over to Karpis who was
still there. I noticed at that time that Karpis and Adams were drink-
ing beer together. I told Karpis he'd have to go to the Buick Co.,
for his title papers. Adams said nothing at this time.

I did not see Karpis again until the night of either Jan. 15th
or 16th when a woman came to0 my money-changing window at the Biscayne
Kennel Club, She called me Duke and said that Mr. Morrison warnted to
see me. I told her I couldn't sec him until between 11:30 P! and
12:30 A when the last race had started. OShe then said I should come
outside in the parking lot and sce him at that time. This woman who
talked to me¢c is apparently Wynona Burdettc whose vphotogravh I have
identified. When I got outside she took me to the Buick Sedan parkcd
therc and I saw that Karpis and Campbell were in the car. I got in
the Buick with Karpis and Campbell. Iarois did the telking. He
told me that they had to leave, that they were going up north to
Atlantic City or Philadelphia, and hc asked if I hadn't lived in Atlan-
tic City. When I replied that I had, he asked me thc name of a hotcl
there. I told him about the Danmor Hotel. I saw him write that name
on a card. He also told me to give the girls the address of the Hotel
saying further that the girls werc going to take the train because his
wife was pregnant. At that time I didn't know who his wife was but
as I vill explain below I subsequently recognized her as the pregnant
girl I had secn at the Hotel. He also asked me to take care of his
wife and Camptell's w7ife until train time the next day. He further
stated that thcy would go over and pick them up. We then started to
drive out of the parking lot. I wias driving my Ford Coupe and Xarpis
and Canpbell werc in the Buick Sedan. “When wic got on Second Ave.,
the girls verc sitting in a Ford Sedan. Wynona Burdette was at the
driver's seat and Delores Delaney was in the car with her. I then
recognized the Deleney woman as the pregnant woman, I had seen at
the E1 Comodoro Hotel, as I had previously mentioned. When the Buick
reached the car in wvhich the 2 girls vere sitting it stopped and the
txo men got out and talked to the girls. I heard them tell the girls
that I would tell them wherc they werc going to stop in Atlantic City.
The two men then began to drive away tut turned arourd before I got
in my car. Karnis to0ld me in the prescnce of the girls that I should
get a thousand dollars from Joc Adams st the E1l Comodoro thc next
day and give it to the girls. He also said I should tecll Joe to give
me two hurndred dollars.

An
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Statement of Henry Randall; Jont'd:

The men thendrove away down second Ave. which is the Dixie
Highway going north. I then drove towards !liami going to the Ta-Miami
Hotel. The girls followed me in the Ford Sedan. I parked on the street
in front of the Hotel and the girls were directed by me to the parking
lot in the rear of the Eotel. The girls then came in the Hotel with
me. I took their bags out of the car. They had threc womens' bags.
They were not very heavy. One of the porters carried the bags in the
hotel and put them in the check room. I told the manager of the Hotel
that the girls were my sisters and that thcy were going to use my
room for a few hours until their train left. The girls then accom-
panied me to my room. We talked for a while at that time. They did
not mention why the boys were leaving, but they did montion that they
were going to Atlantic City where Dclores' taby was to be born. They
asked me the namc of the Hotcl the boys were going to stop at therc.

I told them the Danmor ard when I wrote the name of it dovm and also
directed a note to Bill lorley telling him that these people were my
friends and that I wanted him to take care of these people. Delores
slso asked me for the name of a doctor in Atlantic City. I told her
that Mrs. Morley could perhaps refer her to a doctor. At this time the
girls elso asked me to buy railway tickets and a compartment for them
to Atlantic City. Delores gave mc $150.00 for this purpose. She gave
me this money about 6 AM on Thursday, Jan. 17th. After I had left the
girls a few hours earlier to go to Miami Beach, I had gone by the depot
to inquire about the cost of thcse tickets. I bought the tickets
shortly after 6 AM at the Florida East Coast Railway depot. After
getting the tickets I rcturned to the Hotel and gave them to Delores,
also giving her the change that was left over. She did not give me
anything for this. At this time, Wynona Burdctte told me that she
hated to lecave her car in lliami as she liked it. She asked me to put
the car in a garage or to park it until she called for it. She gave
me the keys for the car, as well as thc papers of ownership for it.
She save me no money to store the car, altho she asked wvhat this would
cost. I told her I didn't know so sho said she'd nay for it on her
return. The pavers she gavc me included the title, registratiorn slip
and bill of sale for the car. I then noticed that thcse pavers vere
made out in the name of G. F. Summers. In order that I wouldn't have
to pay storage on the car, I turned it over to my room-mate, Gregory
I. Codomo, to drive it to Miami Beach telling him to store it at the
Bowery Club parking space. I told him the car wouldn't be used and
that he could take the nlates off of it. I left the girls in my room
which is #517 st the Ta-Yiami, about 6:30 Af that date. I remained in
the lobby until 10 AT when I returned to my room and the girls were
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Staterent of Henry Randall, Cont'd:

-

getting ready to leave. I went back to the lobby and the girls came
down in & few minutes. The clerk called a cab and told the porter to
get the girls bags. The girls then left.

I should have explained above that at 9@ A1 I went to the E1 Como-
doro Hotel, where I saw Joe Adams. He was behind the clerk's desk in
the office. I went in a private office off of the clerk's room and
Joe came in there. I explained to him what Karpis had told me the
previous night and asked him for twelve hundred dollars. He left the
room and when he returned he said "They ain't got a Hell of a lot of
dough left. Give them this and tell them that's all they get." With
that he gave me a thousand doller bill, also saying, "I suppose 1'll
have to fix that house up." I said nothing but walked back to my
hotel, the Ta-Miami Hotel where I asked thc clerk if he could get the
$1000.00 bill changed for me. I told him I didn't know anybody in the
bank and they perhaps would think I stole it. The clerk got the bill
changed giving me twenty $50.00 bills. I then went to my room and
gave Delores sixtzen $50.00 bills. I told her that I took $200.00
out of the sum.

On Vednesday afternoon, Jan 16, 1935, when I was at the E1 Como-
doro Hotel, I was sitting in the lobby with Joe Adams, he said "That's
what you get for doing favors for people."™ I asked him what he meant.
He said "I rented that house at Lake Wier to that old lady and her somn.
They must have been wanted by the police because therc was a terrible
shooting match up there this morning."” When he mentioned the old lady
end her son, I thought of Fred Barker and his mother because Joe
had previously told me that he had rented Carson Bradford's house at
Lake %Wier to Blackburn. I also thought of these people at this time
because I had made a trin to Quincy, Florida, about Dec. 1lst, 1934.

I made this trip at the request of Joe Adams who asked me to drive
George Bevis, one of the Florida racing cormissioners, to his home as
his baby was dying. Adams told me that on my way back I should stop
at Bradford's place at Lake Vlier where I could pick some oranges and
bring them back. He then told me that the old lady and her son who
had stopped at the Hotel were living at Bradford's place. He said
that their name was Blackburn., Vvwhen I got there, a negro told me that
no one was at home. He said that he didn't know where lir. Blackburn
and his mother were, further that they were gaone for & few days. The
negro helped me pick some oranges and when I returned to Miami the
bell boys at the Hotel took them from the car and put them in the check
room. I did not see Joe Adams at that time as I believe hc was at the
dog track.

.
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$tatément of Henry Randall, Cont'd:

The next day Joe asked me if the Blackburn's were at home and
when I told them that they weren't, he asked me if the Colored boy
had told me where they were.

I also wish to say at this time that on Dec. 22, 1934, when I
was called to the El Comodoro Hotel in Miami by Joe Adams and when he
asked me to buy the Buick Sedan for Mr. Morrison vho I have identified
as Alvin Karpis, there was also present at this time Fred Barker who
I knew was using the names of Bronson and Blackburn. After I had
bought the Buick Sedan, Adams again called me to his office in room
#210 and asked me to go to a jewelry store to get an assortment of
jevelry for a lady. Barker, Karpis and Adams were in the office at
that time and they were talking about Christmas prescnts. In my
presence Adams televphoned a jewelry shop and asked if they would pre-
pare an assortment of jeTelry for a lady. He said he would send a
man to get the stuff and then gave me one of his cards on whick he
had written the rame of the Suttin Jewelry Co on Flagler St., as I
recall, also writing a notz for them to give mc the jewelry. I went
to the jewelry shop vhere 1 got a package that the lady was vrapping.
I brought the packags to Adams' office in the Z1 Comodoro Hotel where
Adams with Fred Barker and ¥arvnis looked over the jewelry. They
selected 2 diamond bar pins. All three of them took part in the
selection. I rccall that Karpis and Fred Barker complained about the
price of tho jewclry whoreupon Adams 'phoncd the jewcler saying that
his friends thought the price was too high. I gathered from the con-
versation of thc threc men that the jeweler reduced the priee, as the
thrce men werc elated. Barker then handed Adams some money from his
bank-roll and Adams in turn gave me the money. Adams also gave me
the balance of the jewelry. 1 took it with the money to the jewelry
shop. The jeweler gave me the receipt for the money. This is the
receint found in my room and which is made out to Joe Adams. I got
no money for running this errand.

About a weck before the shooting at Ccala, Fla., Joe Adams called
me to his office in room #21C st the El Comodoro. He told me that a
friend had left a rifle with him and that he did not wdnt his people
to know he had it in case something hapvened to him., He¢ did not show
re this gun at this time. However, he told me to have a box made for
it. That night at the Biscaync dennel Club, I asked Lec Kane, the
carpenter, who also works and lives at the E1 Comodoro Hotel to make
a box for a rifle. The next aftecrnoon when I went to the track, Kane
had made a box. Wc tried %o put & shotgun in it snd when it wouldn't
fit, Kene altered the box. Then on the rext day I got the box from Kane
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' S{atement of Henry Randall, Cont'd:

and took it to my room at the Ta-Miami Hotel. I then went to Adams'
office in room #210 at the Z1 Comodoro when I told Adems that the box
for the gun was finished. He then Opened his clnset door and took out
a golf bag. This ics a big brown leather bag. It has a zipper top

to it and the bows in the bag are covered with a darker brown leather.
He unlocked the bag and took from it an automatic rifle. I have identi-
fied a gun that has been shown to me by special agent Hanson as the
gun Adams took fror this bag and gave to me on this occasion. Adams
and I took the gun avart efter which we wranped it in newspapers. He
also gave me four clips for this gun. They were loaded. They also
came from the golf bag which also contained sore gold sticks. At this
time Adams told me to put the gun in the box, out a fictitious name

on it and then check it in the check room at the El Comodoro liotel.
Kothing was said sbout a claim check for the box. After he said this
he told me I could sell this ucapon or get rid of it in anyway that

I wanted to. I then took the gun to my room in the Ta-!Miami Hotel
vhere I put it and the clips in the box that I had had madc at the dog
track. I then left the gun in my clothes closet aftecr having painted
on the box in ink, the name of the "Hill Hardware Co., Brooklyn, N. Y."
as consignec with the "U S Steel Co., of Bethlehem, Pa.™, as consignor.
The gun then remained thecre until the same day that Delores Delancy and
VWynona Burdette left iiiami, when on that night I asked Mr. Rolfe at
the Biscayne Kennel Club if he would be interested in buying an auto-
matic rifle. I offered it to him for $150.00. I told him a friend

of mine had given it to mec and that I kncw vhere he could get 2 more
of them. This was a lie as I did not know vhere any more such guns
werc located, nor had I hcard of anymorec. Rolfe told me to bring the
gun to his office tho next day which I did. At Rolfe's office, Rolfe
and I who were alone put the gun together. We also loaded it when it
accidentally discharged. Rolfe didn't agree to buy it but said he
would see me that night. When I saw him he said that he couldn't use
the gun and that I could get it back. I never did get it.

I wish to say that I work for Mr. M. A, Rolfe who operates the
Rolfe Armored Service being engaged in transporting money to banks.
He also carries the money from the Biscayne Kennel Tlub to the First
National Bank in Miami. It was a part of my duty to accompany the
truck to the bank, as well as to act as a guard at the money windows
at the Kennel Club. Howcver during the past three wecks I worked in
the money change window at the Club. In conncction with my vosition
: vith Rolfe, he had sccured for m: special officer's commissions in the
k. City of Miami and at Miami Shores, where the Biscayne Kenncl Club is
: locatcd. Thesc permits authorized me to carry a nistol. Rolfe had fur-
' nished me the 45 automatic pistol found in my room at the Ta-ifiami Hotel,
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Statement of Henry Randall, Cont'd:

This gun is a Colts 45 cal. automatic pistol, government model #C112311.
He also furnished me the shoulder holster found with this gun, as
well as the Special Officer's badge found in my room.

My salary with Rolfe is $42.00 per week. As far as I know Rolfe
pays my salary, as his Captain, Ted Bush, paid me.

On Monday morning, January 21, 1935 about one A.M., when I was at
the Bowery Club in Miami Beach accompanied by Billie Koreen, I was
told by the Cashier that I had received three telephone calls left mo
name, but told the Cashier to tell me that there had been a shooting
scrape in Atlantic City. I thought some one was playing a trick on me.
However, I still was worried and I thought of the people I had recom-
mended to the Hotel in Atlantic City. I tried to rcach Joe Adams at
his home and at the E1 Comodoro Hotel, but he didn't answer the phone
at either place. I then asked my girl companion, Billie Koreen, to
call Bill Morley at the Morley Cigar Store on Kentucky Ave., in Atlantic
City telling her to ask him or whoever answered if there was any
trouble there. This she did. After the conversation she told me that
she was told that there was a shooting in the Danmore Hotel, that 2
men got away but they had taken 2 women into custody. We stayed at
the Club for an hour or two when I took my girl home. I then rcturned
to the Bowery Club, told Gregory I Codomo, my room mate, that I was
going to my fotel and that the next day I was going to sece Joc Adams,
ask him if he made the calls to me at the Bowery Club, and to see what
he knev. about this, then give my self up to the Miami Police. Before
this happened I was picked up by snecial agents Jones and Hanson and
voluntarily went with them for qucstioning.

I had rcad in the newvispavers of the Bremer kidnaping case. I kmew
that Bremer was a brewer and that a $200,000.00 ransom had becn paid
for his releasec. I did not kmow vho all was wanted for this kidnaping.
As I have said above, I had heard about the shooting at Lake Vier,
Fla., at the Bradford home. I read the nciuspaper accounts of that
shooting and then learned that the man I had known at the E1 Comodoro
Hotel as "Shorty" alias "Bronson™ alias "Blackburn" was one of the
kidnapers and was wanted by the federal government. Joe Adams had
also mentioned this shooting to me and that these people vere wanted
b§ the authorities. After reading of this shooting and after hearing
Adams' talk about it, I knew that the man I had met at the E1 Comodoro
Kotel snd wko I knew as Morrison, as I have explained above, was &
partner of "Shorty's" or of Fred Barker and that he also was a fugitive
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Statement of Henry Randall, Cont'ad:

f}om‘%he U. S. Government in the Bremer case.

All the trouble that I have gotten into as a result of running
errands for the peonle mentioned above was done at the instance of
Joe Adams and it i= only because of him that I got in this trouble.

I have read this statement of which this is the 24th page. It
has been given voluntarily by me. No promises have been made to me,
nor has any force been used against me.

/s/ Henry Randall
Witnesses:

J. H. Hanson,
R. L. Jonqs

Special Agents,
Division of Investigation
U S Dept of Justice"
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‘STATEMENT OF DUKE RANDALL: "Miami, Fla.
January 25, 1935

I, Duke Randall, make the following statement to L. J. Metcalf &
P. C. Dunne, Speciml Agents, Division of Investigation, U, S. Dept. of
Justice having first teen told that it may be used in Court against
me.

On last Sunday evening, January 20, 1935, a girl friend of mine,
Billie Koreen, and myself attended a moving picture show and then stopped
at the Bowery Casino, 37 Ocean Drive, Miami Beach on our way home.

Immcdiately upon our arrival at the Bowery Casino, which was at
about 11:30 P. M., Harry Heller informed me that he had a message for
me which he had received from an unknown person on the telcphone. The
message as related to me by Heller was that there had been a shooting
at Atlantic City and that I should scram out of town. The person who
made the call did not tell Heller who he was but said that I'd know
who made the call.

In my opinion that call could have come from no one other than
Joe Adams.

Since I've been in Miami there have been only two men with whom
I've had any dealings, socisl or business, and they are Gregory Codomo
and Joe Adams. Codomo at no time ever had any dealings with Karpis,
Campbell or their women. Adams on the other hand hed dealt with Karpis
ever since I came to Miami in Noverber 1935.

On Thursday morning, January 16, 1935, I went to Joe Adams and told
him that "those two fellows were out at the 4rack last night and told
me that they were going to drive to Atlantic City and that the two
women were going to Atlantic City by train; that they had told me to
see you and get $1200.00 for them." Adams went behind the Clerk's desk
and got 81,000.00 which he gave me saying "here's $1000.00, that's all
I've got for them." .The money was a one thousand dollar bill.

Joe Adams is the only man I told about Karpis, Campbell & the two
women going to Atlantic City.

After Heller, at the Bowery Casino, had given me the message re-
ferred to above, I becamc vworried and had my girl friend Billie Koreen
«<all Bill Morley, at lorley's Cigar Stand, Atlantic City to verify the
phone message.
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Statement of Duke Randall, Cont'd:

I tried to reach Joe Adams on Sunday night to see if he called me
but I was unable to locate him; I called both the hotel & his home.

There is no doubt in my mind that Joe Adams made the sbove call
or had someone to make it as he is the only man, whom I know of, that
knew of my directing Karpis, Campbell, & the two women to Atlentic
City. '

Signed: -~

Henry Randsll.
Witnesses:~ L. J. Metcalf & P. C. Dunne
Special Agents,
Division of Investigation
U. S. Dent. of Justice"
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STATZIENT OF DUYE RANDALL:

"Miami, Florida
January 26, 1935

I, Duke Randall, make the following statement to L. J. Metcalf &
P. C. Dunne, Special Agents, Division of Investigation, U. S. Dept. of
Justice.

On the Sunday before New Years, Dec. 30, 1935, I was in the El
Comodoro Hotel, Miami, Fla., eating dinner. Joe Adams came up and
said that he wanted me to make a trip for him; he stated that & man
named Smith was supposed to make the trip but for some reason or other
he was unable to do it. Adams said that he wanted me to go up to
Etowah, Tenn. and give a man named Harry, who runs a filling station
and garage there, $50.00; that I should tell Harry that the money was
from Joe Adams for the license plates for his car and that he (Harry)
should forget about Joe Adams.

I made the t rip as requested by Adams; I left liami at about 9:00
A. . on Dec., 31, 1934 by vlane and flew to Jacksonville, Fla. At
Jacksonville there was somc cguestion as to whether the plane would go
through; I wired Adams recuesting advice as to the procedure whichk I
should take if the plane didn't fly to Atlanta. Adams wired me at the
Jacksonville Airport that I should use my own judgment but take the
quickest way.

The plane did fly to Atlants and I rented a car in Atlanta and
drove to =Ztowah, Tenn. and there did as Adams requested. I told Harry,
as Adams had requested me to, that I (meaning Randall) would be
through Etowsh again sometime when I would again take care of him.
Adams also told me to tell Hlarry that the reason he did not want his
(Adems') name mentioned was that the fellows for whom the plates were
for were booze runners and had got in some kind of a jam.

I am unable to recall Harry's last name but his filling station is
a large station with garage attached and should be easy to locate in
Etowah which is a small town.

.

Slgged:-

. Henry Randall.
Witnesses:- '

L. J. Mctealf

Special Agents;

Division of Investigation
U. S. Devnt. of Justice"
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STATEMENT OF DUKE RANDALL:

"January 29, 1935'
Miami, Florida.

I, Duke Randall, presently incarcerated in the Dade County Jail,
Miemi, Florida, freely & voluntarily make the following signed state-
ment to Frarklin M, Stone and James W. Going, Special Agents, Division
of Investigation, U, S. Department of Justice.

My real name is Henry Sterm. I am known also by the name of
Duke Randall.

My father, Elias Harry Sterm and my mother Anna Cecelia Sterm are
both now deceased. !ly mother died in 1918 and my father died about
two years later. Both of my parents are buried in some lodge ceretery,
the name ef which, I do not recall, in Newark, New Jersey.

I wish to state that I have never been convicted of a murder charge;
that I have never been arrested on a murder charge; that I have never
been under suspicion, as far as I know, ss being responsible for a mur—
dere I have never had a friend who was mixed up in a murder case.

I have never been arrested for assault and battery. I have never
beer. mixed up in any assault case. I have never tried to help any
friend out of an assault charge.

I have never been arrested on any charge in my life. I had never
been in jail tefore I became mixed up in the case for which I am now

in jail.

I never went to Joe Adams, wrote to Joe Adams, or had anyone ef my
friends go to him with a story that I was in trouble because of an
assault charge, pending against me and that I needed money to get out
of my trouble. I never asked Joe Adams for any morey for my self for
any rcasons I never asked him to help me eut of any court troubles as
long as I've known him. I never told Joe that I wes in trouble and
needed money to get me sut of it. ‘

I recad the above statcment and it is true.

/8/ Henry Randall,

- a

Witnesses:

; Franklin M, Stone,
Special Agent, Division of Investigation,
U. S. Dept. of Justicee.
Birmingham, Ala. : ,
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STATEMENT OF DUKE RANDALL:

"Dade County Jail
Miani Florida
February 1, 1935

I, Duke Randall, make the following voluntary statement to Special
Arents F. M. Stone and J. '« Going of the Division of Investigation of
the Department of Justice:

Several days before I made the trip to =Etowah, Tenn,for Joe Adams
which was on December 31, 1934, he gave me instructions to have a box
made for the gun which I later tried to sell to Mr. Rolfe. At the time
1e gave me the instructions he told me to have a box made for it and
put it in the check room of the il Commodoro Hotel. At the time he told
me to have the box made he told me to put any sort of name I wanted to
on the box.

I had the box made and a couple of days later told him the box was
ready. At that time he gave me the gun and told me to get rid of it;
do anything I wanted to with it; throw it in the ocean but dispose of
it in some manner. I then took the gun to my room at the Ta-liiami and
when I made the trip to Etowah, Tenn both the gun and the box were in
my room.

After I returned from Ztowah, Tenu Mr. Adams later asked me what I
haé¢ done with the gun and L czn not now recall what I tolé him at the
time the gun was still in nzy room.

Several days befere the shooting at Ucale it occured to me that Lir.
Rolfe might buy the gun as he would have & legitimate usc for it.

Before I thought of scllin~ the cun to Mr. Rolfe I remembercd what’
Adams had said about puiting any sort of nane on the box so 1 put the
writing in green ink on the box which was on it at the time it was
recovercd from Mr., Rolfe.

On the day that thoss people left here, the day after the shooting
at Ocala, I took the gun to Mr. Holfc anéd left it with hinm.

The above statement is truc & corrcet.

L3

/s/ Heanry Randall
Witness:

James Y. Going

Franklin M. Stonc

Srecial Agents, Div. of Investigetion,
U. S. Dcpartment of Justice.
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Upon receipt of information from the Philadelphia Office
that it had been learned that at 12:40 A. ). on January 21, 1935, a long
distance telephone call had been placed from Miami to the Morley Cigar
Store, Telephone Mo. 9732, at Atlantic City, at which time, the person
telephoning, who talked from telephone No. 5-9174, Miami Beach, made
inquiry concerning the shooting in Atlantic City.

It was ascertained from Ifr. V. L. Dixon, lManager of the
Southern Bell Telephone Company, that the telephone number 5-5174 at
Miami Beach, Florida, was listed in the name of the Leonard Hotel;
further that the call had been placed at 12:40/A.M. on January 21, 1935,
which was disconnected at 12:43 A, H.

In connection with the above noted telephone call,
Harry Heller, 37 Ocean Drive, Miami Beach, Florida, furnished the
following signed statement:
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STATEMENT OF NARRY HELLER:

"Miemi, Fla,
January 25, 1935

I, Harry Heller, make the following statement to Special Agents
R. L. Jones and L. J. Metcalf, Division of Investigation, U. S, Dept.
of Justice.

I have known Duke Randall for about four years, having met him in
Atlantic City, M. J. when he had his band at the Little Club.

At present I'm employed as publicity man for the Eowery Casino, 37
Ocean Drive, lliami, Beach.

Last Sunday night, January 20, 1935, at about 7:30 P, Ii. the phone
rang at the Bowery Casino just prior to the time we opened for business.
The party making the call was a man and he asked if there was anyone
there who could take a message for Duke Randall. I replied that I
would take the message. The man making the call then said tell Duke
that "Atlantic City has shot it out, received telegram beat it."

This call was made as a local call. The party, who made this call,
called back twice and inquired of me whether or not I had given Randall
the message. The party who made the c¢all did not give his name but
told me that Duke would know who called.

At about 11:30 Duke came to the Bowery Casino accampanied by a
girl named "Billie". I then gave the abovc message to Duke. Duke re-
ceived the message without appearing nervous and with a nod of his
head said, "Oh, ya."; he later askecd ne who made the call and I told
him that the one making the call said that he (Duke) would know who
called,

I have not known Duke Randall under any other name and have never
been intimant with him.

There is a slight possibility that I might be able to recall the
voice who made the call; the person who called had a rather deep voice
and from the English used by this person I would say that he was a
literate person.

It is my opinion that at the time I gave Duke the message that he
(Duke) knew from whom the message ceme.,
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Statement of Harry Heller, Cont'd:

The telephone number of the Bowery Casino is 5-9272 and is listed
in the telephone directory as "Herdies' Casino”.

The above statement consisting of three pages has been read to me
& is true,

Signed: - Harry H. Heller,
Ritz Hotel
R. L. Jones, Special Agent

L. J. Metcalf

Special Agent

Division of Investigation
U. S. Dept. of Justice"

" Miss Mary Ircecne Koreen, 202 Ocean Drive, Miami Beach,
Florida, whose home address is 2034 Tast 8lst Street, Clevelsnd, Ohio,
and who is the girl friend of Duke Randall, furnisaecd the following
signed statement:

L
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STATELENT OF [Z4RY IRENE (BILLIE) KOREEN:
"Miami, Florida January 25, 1935

My name is Mary Irene (Billie) Koreen. I am 26 yeurs old and live
at the present time at 202 Ocean Drive Miami Beach, Florida apt. 49,
My home is at 2034 East €lst Street Cleveland Ohio. I lived at this
address with a friend Mrs Geo. Yocum for the past four years. My
mothers name is Mrs Barbia Gurron 1444 Station St. West Mentor Ohio.
I am a waitress by trade and have part time employment at the Bowery
Casino 37 Ocean Drive Miami Beach Florida.

Ir. Sipers owner of the Bowery Casino introduced me to Duke Randall
about one month ago. I have had scveal dates with him since we met.

On Sunday night Jan. 20, 1935 Duke and I stopped in at the Bowery.
Mr. Heller cashier at the Bowery told Duke that he had a phone call,
then Duke and Mr Heller hed a conversation. I did not hear what they
said to each other.

After Duke and I“r Heller finished talking Duke and I sat down at
a table with Mr Sipers, Sipers brother, irs Kimsn and some other people.
Mrs Kiman is the lady I live with at 202 Ocezn drive.

Duke asked me if I would make a phone call to Atlantic City New
Jersey to a Mr lorley at the iforley Cicar Store and ask him if any
thing had happened there.

I went to a hotel near the Bowery, placed a call to Mr Morley end
asked him if any thing had heppened there, that I was a friend of
Dukes. Mr Morley told me that there had been a shooting at a hotel
there, the two men got away and the two women were being held by the
Department of Justice. I asked him il there was any thing else happened,
and he said no thats all I xnow of, that has happened here,

After telling Duke what Mr Morley had said he Duke said "Oh my
God I met some people and gave thex a noie to a hotel in Atlentic City"™.
He didn't say any more about it till a paper boy came in and we saw
Dlkes name in the paper. Then he said it must te the people he had
given the note to. This was ebout 3 A. M. Mondey wmorning Jan. 21, 1935.

Duke then took me home and I have not seen him since.
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Statement of Mary Irene (Billie) Koreen, Cont'd:

I made this call at Duke Randalls request. I do not know Mr.
Morley or anyone else in Atlantic City New Jersey as I never have been
there.

I do not recognize any of the picture_ shown me by Special Agent
R. L. Jones as being a likeness of any person I know or have seen.

/s/ Miss Billie Koreen
Viitness
R. L. Jones & L. J. Letcalf
Special Agents

Division of Investigation
U. S. Dept. of Justice"




Gregory I. Codomo, who is an employee of the Bowery
Club, 37 Ocean Drive, lfiami Beach, Florida, confirmed the information
furnished by Duke Rendall, in his statements sbove, to the effect
that they drove together from Newark, N. J. to Miami, Florida, in
Codomo's Ford Coupe, the trip taking place sometime in the latter
part of October, 1934. He also advised that at this time he did not
know exactly how much Randall had in his possession, but doubted that
it was over $100.00.

He also furnished Agents, at the time he pointed out
to Special Agent R. L. Jones, the location of the Ford Sedan (which
was recovered by Agent Jones on 1-22-35) that Randall had requested
him, Codomo, to store, with the following papers:

1. State of Florida Motor Vehicle Certificate of Title,
No. 952564, Application No. 370964, dated at
Tallahassee, Florida, 12-7-34, for a Ford Fordor
Sedan, bearing Engine No. 18-1190702, Model 40, 8 Cyls.,
issued to G. F. Summers, Box 738, Gainesville, Florida,
the title indicating that there were no liens of any
kind sgainst this car. (NOTE: This is the automobile
that the Jacksonville Office has ascertained was pur-
chased by Harry Campbell under the alias of G. F.
Summers, at Gainesville, Florida, after he had wrecked
the Ford Coupe, which he had purchased from the Dade
Motor Sales Company in iliami, Florida, which latter
car has teen mentioned above, It also should be
mentioned at this time that the Honorable W. Sanders
Gramling, Assistant United States Attorney at Miami,
Florida, has advisecd that when he requested the Honorable
Halsted Ritter, Judge of the United States District Court
at Miami, Florida, to espyrove an order confiscating this
car for the Division of Investigation, that Judge Ritter
declined to do this for the recsons that have been men-
tioned above, scying thot the Division of Investigation
had a legal right cgzinst all parties except the true
ovner and that it could use this outomobile without
any legal responsibility.
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1935 Florida registration czrd issued to

G. F. Sumers, Box 732, Gainesville, Florida,

on January 14, 1935, reflecting that Florida
Taz, No. 39195, had been issued for a Ford

Four Door Scdan, bearing lLotor No. 18-1190702,
Title Certificate Mo, 952564, 1934 tag being

No. 204-692., (NOTZ: It night be mentioned

here that at the time Special Agent R. L. Jones,
recovered this automobile on 1-22-35 ot Miami
Beach, Florida, he verified the motor number

of the cer., Further learning that the 1935
license plates were in the possession of Gregory
I. Codomo, who had been authorized by Randall to
take them from this Ford Sedan for the purpose
of using them on Codomo's car. It 2ight also
be mentioned here that Randall orally adnitted
that he removed a radio which hud been installed
on this autoiiobile, placing it in the Ford Coupe
which liandall hud previously obtained from Joe
Adais as has tecn explained in his state:ent
above.

Reccipt issu~d by Shaw & Keeter Motor Company,
Inc., Ford Dealcrs at Gainesville, Florida, dated
11-16-34, indicating that a 1934 V-8 Sedan, Motor
No. 18-1190702, had been sold to G. F. Summers,
at a cost of {729.70, less trade-in allowance on
e Ford Coupe, Motor lNo. 18-1194246, which was in
a wreciked condition, and for which an allowance
of $294.50 ha¢ been rmde,

Certificates of warranty issued by B. F. Goodrich

' Company, indicuting that five Goodrich tires had

been incstalled on the Ford Scdan mentioned above
on 11-16-34, the sorial numbers of these tires
beings listed in these warranties.

1l Instruction Boox for a Ford V-B. .

The original of a Postal Telegruph telegram, per-
taining to the trip that Duke Randcll nade for
Joo Adums to Etomah, Tonn., in conneciion with
the automobile license plates thet Adims had
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purchased for ¥red Barker, which telegram reads as
follows:

"JE3 6-Miami ¥LO DEC 31 1934 1239P

DUKE RANDALL :
JACESOINVILLE ATYRPORT PAV

USZ O"N JUDGIENT THE QUICLEST WAY
JOE, 1258P*

Joe Adams has admitted, as will be explained below
the sending of this telegram.

7+ A memorandum written in ink on the stationery
of The Dinkler Hotels, Atlanta, Georgia, in-
dicating the expenses incurred by Duke Kandall on the
trip that he made for Joe Adams to Etowah, Tenn.
This statement reads as follows:

"Plane Fare $66,80
Cab " 3,00
Hotel 3+50
Food 5.00
Harry 50,00
Hired Car 35.00
Driver 10.00
Plane from Jax 40.00

%213.50

Received refund $ 18,00

213.&
18.00

$195.30 Total Expense."

(NOT®: Duke Randall advised orally that the above
mentioned statement is one that he rade up covering
expenses incurred by him on the trip for Joe Adams,
and Joe Adoms when advised of this statement stated
that the amount and the itens mentioned therein
undoubtedly pertain to the trip that Randall made
for him,)
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8. Passengcr's Coupon No. 3021, issued by the
Eastern Air Lines, Inc. indicating that a round
trip ticket had been s0ld at Miami, Florida,
covering passage from lliami, Florida, to Ltlanta,
Georgia and return, the ticket being siamped
at lliemi, ¥Florida, on Deccmber 26, 1934 and at
Atlanta, Georgia, on January 1, 1935, (NOTE:
Randall stated that this is the ticket that he
used in making the trip from Miami, Florida,
to Atlanta, Georgia, en route to Etowah, Tenn.

Mr, H. L. Silvers, Owner and lManager of the Tamiami Hotel,
advised that Duke Randall, who had been a guect of the Hotel occupying
room 517, in company with Gregory I. Codomo, on the morning of January
17, 1935, sometime after 12:00 or 1:00 A. M. on that date, brought two
women to the Hotel, taking thoem to his room, after which he returned
to the lobby, stating that thc women were his sister and sister-in-law.

According to Mr. Silvers thece women left the Hotel in a cab
about 9:30 A. M. on January 17, 1935, Mr. Silvers identified the
photograph of Wynona Burdette as one of the women who were with Randall,
saying further that the other woman was pregnant.

Mr. Silvers further stated that several days prior to Duke Randall
bringing the women to the Hotel he hud seen Randall in possession of a
wooden box, which appeared to contain a gun.

Mr. A. R, Marshman, Clerk at the Tamiami lotel, stated that on
the morning of January 17, 1935, Duke Randall came to him with a $1,000.00
bill, requesting him to have it changed; that he went to the Florida
National Bank where he sccured twenty $50,00 bills for the $1,000.00
bill given to him by kandell, turning this money over to Randall.
Marshman stated that he did not sec the women vho were in Randall's room

on that day,

Arnold Hutchison, colored bell boy at the Tamiami Hotel, stated
that he recalled Randall coming to the Hotel early on the morning of
Jauuary 17, 1935, accompanied by two woiaen, one of whom he identified
from a photograph, as beéing Wynona Burdette. He stated that these women
had threc bags in their posscssion and that he handled them but that
the bags appeared to be of medium weight.
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It might also be mentioned at this time that Randall at
the time he was taken into custody had in his possession $175.00
consisting of $10.00 and $5.00 bills, which bills were checked
against the Bremer renson list without naking any identification
for which reason the numbers of the bills are not being incorporated
in this report.

On January 22, 1935, Mr. W. Sanders Gramling, Assistant
United States Attorney, liiami, Florida, received information from
Mr. Merle H. Rolfe, that he desired to see Mr., Gramling, who, upon
going to lMr. Rolfe's residence, learned that ir. Rolfe had received
& Browning Automatic Rifle from Duke Randall. This information was
conveyed by lr., Gramling to Special Agent R. L. Tollett, who has
submitted a nemorandum as follows concerning this gun:

At 8:00 A. M. January 22, 1935, W. S. Gramling, United
States Attorney, Miani, Florida, requested the writer to stand by
while he went to 12513 N. W. 4th Street in answer to a call that he
come along to that address.

At 9:30 A. M. same Gate, Gramling telephoned the writer to
procecd to said address, and upon arrival there agent was introduced
to Merle H. Rolfe who operates the Rolfe Armored Car Service and con-
tracts for the guard at the Eiscayne Kennel Club. Rolfe showed the
writer an automatic rifle and machine gun which had been left at his
office by one Duke Randall who offered it for sale at $150.00,

The writer examined the weapon which is very similar to the
Division's Colt Monitors, snd had the numbers and manufacturer's name
chiseled off; and after hearing Rolfe explain how the gun came into
his possession, telephoned Special Agent J. K. Hanson who requested
that the writer bring same to room 611, Alcazar Hotel. The writer
took possession of the gun without receipt along with four loaded
clips and a wooden box, and delivered the entire loot to Specciael Agent
Hanson as directed. '

Rolfe related that he employed Duke Randall as a guard at the
Biscayne Kennel Club, the arrangement for the ermployment having been
made by Joe Adams who refunded to Rolfe the weekly salary of $25.00
paid Randall. At about 1:00 P. M. Fridey, January 18, 1935, Rendall
came to the combination home and office occupicd by Rolfe bringing
along the automatic rifle. Randall explained that it was one of three [/
in Miami snd offered to sell it to Rolfe, who owns several types of /i

»
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guns, for ¥150.00. During the demonstration, the gun had accidentally
been discharged. Upon seeing the numbers and manufacturers neme
chiseled off, Rolfe refused to buy the gun, but Rendall left it with
Rolfe, who had become uneasy with it in his possession and had called
Gramling.

Rolfe was quite eager to let agent heve the gun which is
illegal under the new revenue lews, and stated he desired the writer
to explain teking possession of the gun by saying that Landall had
been followed tc Rolfe's house and the pgun subsequently seized without
the tip from Rolfe. Rolfe cxplained his rcquest by stating that his
emnloynent of Randall would injure his rceputation if known &and that
he feared thc consequences which might follow his calling Gramling.

The writer did not question Rolfe thoroughly, because the
Agents under Spccial Agent J. ii. Hanson are hondling this case in
}iamwmi, and Rclfe is quite willing tc furnish any information re-
questcd during the futuvre. '

Special Agent Tollett, ac well as Special Agents J. H.
Hanson and R. L. Jones to whoa Agent Tollett gave the rifle, have
eppropriately marked the gun for identification, as well as the box
that Randall had had mede tc contain it. A receipt has also been
given to Mr. Rolfe for this weapon.

It right also be mentioned ithat the box and the clips for
it have been delivered to the United States Attorney et Miami, Florids,
for use as evidince, the gun iiself having been forwarded to the
Division for identificetion purposes.

It might be mentioned here lor the information of the
United States Attornev at iliami, Florida, that the above mentioned
gun has been described by the Firvarms Ixpert of the Division, as
being a "Browning hutomatic Riflc, U. S. Cale 30, Model 1918, manu=-
factured by the Vinchecter Fircarms Company, the gun bearing scrial
No. 211349, patont applied for™ the gun also being known as a
Browning, light rachinc gun,

The Division furthor advises that this gun bears an obli-
teration similar to those on the sinilar rifles rccovered from Russcll
Gibson, one of the subjcets in thic case. The number of a Gibson gun
being #211774, which it is notcd, is a scrial number very closc to the
one recovercd at Miami.
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Mr. D. B. Sutton, and Sarah B. Sutton of the Sutton
Jewelry Company, 132 Last Flagler Street, liiami, Florida, furnished
signed statements concerning the purchase of the jewelry by Joe
Adenns, which statemenis are onitted from mimeograph copies of this
report.

Mr. J. A. Coosey, who resides at the Biscayne Kennel Club,
advised that he saw & Coupe, which he believed was a Ford V-8, parked
under the shed of the second house, to the right of the Kennel Club,
sometime before the 1lst of November, 1934; that the car was covered
with a canvas and rcmained there until the latter part of November,
after which he saw Duke Randall in the car, and that Duke and another
man who fitted the description of Gregory I. Codomo had worked on the
automobile under the grandstend.
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Mr. L. L. Collins, who also resides at the Biscayne Kennel
Club, furnished the following signed statement:

"Miami, Florida,
January 31, 1935.

I, L. L. Collins, make the following voluntary statement
to P. C. Dunne & L. B. Nichols, Division of Investigation,
U. S. Dept. of Justiceo

Sometime during the latter part of October or the first
of November I noted one morning that a Ford Coupe 1934
V 8 Standard was parked under the shed of the second
cottage. This car was parked during the night and
remained there for about 3 or 4 weeks, when it was
removed during the night. Vhile it was parked it was
covered with a tarpalum. I do not know who pariked the
car or who took it away. I have seen Duke Randall in a

1934 V 8 Ford Coupe.

I have reaa the above statement and it is true.

/s/ Lee L. Collins

Witness:

L. B. Nichols, P. C. Dunne,

Division of Investigation, Division of Investigation,
U. S. Dept. of Justice, U. S. Department of Justice,

Birmingham, Ala. Birmingham, Ala."

Mr. Carson Bradford, 3158 lorth Bay Road, Miami, Florida,
Proprietor of the howe at Oxlawaha, Florida, where Fred Barker and
his mother were rortally wounded, made the following signed state-

ment:
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"Miami, Fla.
January 29, 1935.

I, Carson Bradford, make the following statement to P. C.
Dunne & L. J. NMetcalf, Special Agents, Division of Inves-
tigation, U. S. Dept. of Justice,

I have been a rcsident of Miami, Fla. for about the past
14 years; prior to coming to ldami I lived at Nashville,
Tenn. For the past five years I have been interested in
dog tracks handling the publicity for the same. At pre-
sent I em publicity man for the Biscayne Kennel Club. I
owvn an interest in the Biscayne Kennel Club, which after
the indebtecness cf the Club is paid, will amount to about

10%.

I have known Joe Adams for about 16 years having met him
when I was in the show business in Nashville, Tenn.

During the early part of MNovember, 1934, Joe Ldams called
me on the telephone and asked ne if I would rent my home
at Ocala, Fla. for $75.00 per month; he stated that the
tenants would be an elderly woman and her two grown sons.
This is the first tirme that I ever rented ry home in Ocala
to anyone, but at present and for the past few years I
have needed money and when I received an opportunity to
realize {$75.00 per mont: for the house I rented it.

I never &t any ti e saw or talked to anyone of the teanants
who rented my house. T 6id not even know the names of the
people who reanted the horie uitil sonetinze after ther had
moved into. The renting of this house was carried on solely
by Joe Adams who had my peruission to remt it.

After the people had moved into the house I learned from
Adams that their names were Blackburne. There was some
trouble over ar electric light and water bill for the
house but in cleaning up this matter I never at any tine
carried on any correspondence with the Blackburnes.
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I have talted with Adams since the shooting at Ocals and
he tendcred mc a $1,000.00 bill for the damage done my
house, which ae stated belongs to “that son-of-a-bitch"
who left here. But ruch as I felt that I shculd be re=-
irbursed for the damage dene my houe, I told Adams that
I couldn't taike that kind of money.

With regards the Dulre Kcndoll inwvolved in this case, I will
state thet ry acquaintance with him has been only to exchange
greetings with him at the ZIiscayae EKennel Club at night. At
one *imz I inquired of idams concerning Rardall and he (Adams)
replied in a joking war "ae's my man.™

I have never omaed or run jambling houses nor have I ever
associated with gunblers.

I have been shown photogravhks ¢l the Karpis-Barker gang by
Agenve, with the exception of Doc Barker 1 aua sure that I
heve never czeen any of the.: other than nictures vrinted in
the newspalxrs. As to Doc Barkxer it seems to me that I
have se2n hin soewaerc,

I gained the i-pression Irom Adans that the ommer of the
$1,000.00 bill, which he tcndered me, was Alvin Kerpis.

Whether Adams lknew who the Blackburnes were at the time he
rented gy house to theu, or what he Tfound out ebout them
arter that time, I do not Jmow. But it is v houest opinion
that Ldams had no idea us to- who the Blackburnes were at

the time he rented my house to them. This opinion is based
upon Ly 16 years association with Adams.

Signed:-
Carson Bradford
Wiinesses:-
L. J. ietcalf & P. C. Dunne
Special Agents,
Division of Investigation
U. S. Dept. of Justice."

L ———— - e — —— W P—r————— vr -~ S —— - W —— e ———p W—p T —




RPN ey

[

P -

7-24 -64 -

James Grant, negro bell boy at the E1 Comodoro Hotel,
stated that he recognized the pilctures shown to him by Agents, as
Campbell, Kate, Freddie and maybe Karpis, as those of persons staying
at the hotel during November, 1934, Grant advised that yntil the
beginning of tiis year (1935) he had been captain of the bell boys and
had not hopped bells; that the only contact that he had with any of
tne above mentioned persons was on one or two occasions when he
delivered laundry to Kate and Freddie; that he did not recognize
anything unusual about the Barkers,

Williem Milton Johnson, negro bell hop at the El
Comodoro Hotel, stated that he had been employed at the hotel about
9 months; that he recognized photos shown io him by Agents as being
those of Kate, Freddie, Cempbell, (Inown to him as Summers) and per-
haps Karpis. Jolnson stated that he waited on Freddie and Kate on
quite & few occasions; that Freddie and Kate trezted him nicely and
tipped about 25¢; that he knew Kate as lirs. Ryan and that she always
called Freddie "son" and that such was the only name he knew him by
until later when he learncd the name of Blackburn; that Kate and Freddie
asked him to go with them to Ocala, Fla. and work at the house there
which they had reanted; that he did go to Ocala, on about November 20,
1934, as he recalls; that Kate, Freddie and he drove up there in a
1934 Buick Coupe; that he stayed at Ocala for about three weeks but
left and returned to Miami as he was receiving only $£10.00 per week;
that he saw nothing unusual about Kate or Freddie while there; that
they were quiet and were frugal with their money. Johnson added that
he had directed Freddie to Gus Love, tailor in Niami, to have some
shirts made; that when he returned from Ocala he wrote Blackburn a
letter steting that Joc Adams hud been ill but that their papers which
they had requested would be sent to them,

L. !.. Kain, Carpenter at the E1 Compdoro Hotel and the
Biscayne Kennel Club, stated thst in December, 1934, or more correctly
about the holidays, 1934, Duke Randall ask%ed him to build a wooden box
to it a gun which he was goingz to ship; that he did build such a box
and that as he rcmembured the dimensions were as follows 4" x 4" and
4' long; that one end of the box was 6" x 4" in order to accommodate
the stock of the gun. Pictures of the mob were shown Kain but he dia
not recognize any of them as persons he had seen. '
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George Wilson, Manager of El Comodoro Coffee Shop,
stated that he recognized Freddie, Kate and Campbell as persons who
stayed at the hotel for a time in November; that nonc of the above
persons talked a great deal, Wilson denied having "shadowed" or
tailed Special Agents Going and Stone when they were registered at
the E1 Comodoro for a few days after January 16, 1935; he added that
he knew Duke Randall but onlv casually and as a customer who fre-
quently ate at the Coffee Shop; that his impression of Randall was
not a favorable one and that he had one time tocld Joe Adams that;
that Randall told him that he was mixed up in the labor racket up in
New Jersey; that Randall hed talked to him about selling him his
(Karois) Ford Coupe but later told him (Wilson) that he (Wilson)
wouldn't want the car as it was hot and that he had got the car from
a friend from Akron, Ohio.

Joe Adams stated that he perhaps gave Dolores Delaney
or Karpis (called Wagner) a card to Heller of the Parkview Hotel
in Havana, Cuba, telling him that the people or bearers of the card
were O, K.; that he mey have done the same as regards a George Herris
who runs a bar in Havana, but is not sure. Adams explained this by
saying that he often sends Heller business and that Heller does the
sane for him. Adams stated tahat he knew nothing of a car or home
which Karpis had in Cuba. Adams stated further that he understood
that while he was away from the hotel in Hoverber or December Dolores
Delancy and Heller wcre supposed to have staycd and been seen together
at the E1 Comodero Hotel; that he understood that Willic Harrison was
to scnd a dog to Hcller in Cube.

Joc Adams, who is manager of the E1 Comodoro Hotel,

‘furnished the following signcd statenent:
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STATEMENT OF JOSEPH H. ADAMS:

miiani, Florida,
January 29, 1935.

"I, Joseph H Adams, make the following wluntary statement to
Special hLgerts R L Jones and J H Hanson of the Division of Investi-
gation, U S Dept. of Justice. No threats have been rmde against me.
No promises have been made to me. I know that this statement can be
used against me in a Criminal Court.

Since about August 1, 1934, I have managed the E1 Comcdoro Hotel
in Miami, Fle., for my fat:er-in-law, T. R. Knight. Prior to that
time for a period of several years and at the present time I havc been
also engaged in the grey houna racinz business. At preseni, I am
also manager of the Biscayne Kennol Club in Miami Shores Village, a
suburb of liami, Fia.

Tn about Lpril 1934 wien I wac at liewark, N. J., for a period of
several we.xs scexing a dog track location, I met Duke Randall thru
e clerk at the Douglas Hotel. I employcd Randall to drive ry car. I
knew ncthing about Randall at that time. He worked for me for about
6 weeks during which ti..e we bzcame quite friendly. Befere I left
Newark for liiani Randall spoks to me about getiing work in Miami during
thies present winter. I told him that if he cane down here I would
essist hir in getting work. From the time I left Newark until the
latter part of Cct. 1¢34, vhen Dule Randall cume to }iami, Fla., ac-
conpanied by his friend, Grugovy I. Comodo, I had written several
letters to Duke telling hin that I would get him work in 1Miami and that
if he came to lliami, he could live at the El Comodoro Hotel until the
season started. I had also told him I would take care of his hotel
bill ard that I would see that lie got his hoard. I understood that
Randall and Codomo drcve dovm lere i an old Ford Coupe. At the time
Randall arrived here, he told e that he had been working in New Jersey
at the lathing business and that he hed a little money. Prior to
Duke's coming to Miami he had written to ne from Newark that he was
in trouble on an assault charge and tried to borrow £250.00 from me
to settle it. T never answered his letters asking for thils money.
After his arrivel this cuse was never discussed. On Dece. 1, 193¢,
we opened the Biscayne Kennel Club and Rondall was given employment
by me as a guard at the tracke His selary was $7.00 per doy end while
he* was carried on the payroll of the Rolfe Armored Service Co., the
Biscayne Kennzl Club remitted to the Relfe Co. for Randull's speeial
police comnissicn. On an occasion in about Decenber 1934 when I was
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Statement of J. H. Adams, Cont'd:

at the Biscayne Kennel Club, Randall attempted to show me some papers
which appeared teo be legal documents and at the same time he said
samething about having been convicted of murder and that the papers
indicated that everything had been cleared up. I was busy at the
time and paid nc attention to what he was saying. ¥We never discussed
this maztter subsequentily. On arother occasion, a few weeks after
Randall caxe to iliami, I found & ncte in my desk which was written on
the E1 Comodoro Hotel stationery. The ncte had not been scnt thru
the mails. It read to the effect that I had befricnded the writer's
son, and that the writer who signzd the note as "Philadelphia Louis"
or some such name, now wantud to do me a favor. The writer then went
on to say that the "Kclly Mot" from New York wecre going "to take" mec.
I thought nothing rmch of this notc, but showed it to Dukc Randall
who took & notc book from his pozkct, looked thru it and them scid
that therce wos such a party as the writer of it. Randall, howcver,
sz2id nothing to indicnte that hc knew who wrotc the notee.

I have known William Harrison for at least $ years. 1 first met
him when he was selling or cashing tickets at the Miami Beach Kennel
Club. I don't recall who introduccd me to him. However, since that
time I have seen him in Miami frequently and recall that I also saw
him 2 or 3 years ago at the Derby in Louisville, Ky. Iz Miami, I hed
been told that Harrison was an excellent golf player and on one occasion
I played golf with him. I don't recall any of his ascsociates, but I
think everybody running the track at Miami Beach, the gambling places
and the saloons there know him.

On Sept 1, 1934, William Harrison accoripanied by a man whom he
called "Sea-Lion" came to the El Comodoro Hotel, after I had met
Harrison on the streets in Miami a few days earlicr when in & general
conversation I informed him that I was at that timec managing the
El Comodoro Hotel. While I didn't check Harrison in the Hotel, I
believe I saw him on that day. He was then accompanied by the man
called "Sea-Lion" whosc photograph I have identified as Harry Sawyer.
On that day I recall Harrison telling me that a friend was coming in
on a plane that day from Havana. The next dey they brought an elderly
man to the Hotel who they introduced to e as Cash licDonald from
Detroit. IicDonald did not stop at the E1l Comodoro, but he tcld me
that he was stopping at the lMcAllicster,
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Statement of J. H. Adams, Cont'd:

During the period of Sept 1, to the 12th 1934 when Harrison and
"Sea Lion" were at the El1 Comodoro, I saw them frequently in company
with McDonald. I undersiood from gereral conversation with them that
Sea Lion operated a gambling place and saloon in the West; further
that he had been in trouble with the U. S. Government having been
questionad on numerous occasions in connection with income tax matters.
On one occasion I heard "Sea Lion" tell Harrison that he should have
registered at the Eotel under his correct name. Practically all of the
conversation I had with these men concerned gambling. The frequently
referred to the "3ig Deal" in Cuda saying they had secured control of
the Jockey Club, The National Casino, both in Havana and that they
controlled all of the gambling in Cuba and that they expected to open

‘a place in the Plaza Ilotcl in Havana. They also spoke of operating a

plece in Miami and I drove them in my Lincoln Sedan to look at severel
sites for a gaubling place in Miami. One of the »laces I took them to
was Broward County, Florida, where I showed them a big white house
that had been erected for a Casino and which place is located opposite
the dog track. On this trip we returned by the way of Miami Beach
and I recall that when getting a sandwich there, that Harrison told
the bartender that he, Harrison, formerly operated a saloon on Niami
Beach; further that this place was located on Collins Ave and 23rd St.
In connection with the proposed gzmbling site in Broward County we
discussed this matter on several times and I even made a trip to Holly=-
wood, Fla., to see a lawyer, whose name I don't recall, but who re-
presented someone having a mechans lien on this placc. No further
ncgotiations were entered by me or these men to my kuowledge concerning
this particular site.

During this particular period these men also told me that they
had a gambling place in the north, as I recall in Ohio.

During this périod, I also rccall that Harrison and McDonald made
a trip by air to Havana. "Sea Lion" stayed at the E1l Comodoro during
the time they were gone.

On Harrison's return to Miami, and as I rccall about 2 days before,
he and "Sea Lion" checked out of the Hotel, Earrison came to me in my
private office at the El Comodoro with a package, wrapped in newspaper.
He told me there was & gun in the package and asked me if I would keep
it until he returned. He mentioned that he was going back to Havana
to close their dcal in the Jockey Club and all the gambling. About 2
days after giving me the gun, Harrison and "Sea Lion" checked out of
the Hotel unbeknown to me,
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Statement of J. H. Adams, Cont'd:

I wish to say at this time also that during the ti:e Harrison and
"Sea Lion" were at the E1 Comodoro Hotel, Cash McDonald made frequent
trips by air to Havana. He remarked once during this time that he
maede enough air trips to Havana to own the ship. He always carried a
tan brief case at this time. I never saw the contents of it, but I
do recall that whenever Cash !McDonald returned from Havana, he with
Harrison and "Sea Lion" went up to Harrison's room immediately. They
at no time during tiiis period mentioned anything except gunbling and
whiskey. They at no time mentioned the Bremer kidnaping case, nor the
fact that they were exchanging money. They at no time during this
period mentiored the names of the Barker-Karpis geng by name or by
the aliases that I knew Fred Barker, Alvin Karpis and Harry Campbell,
as I will explain below,

With reference to the gun that I mentioned above and waich was
left with me by Harrison, several weeks after he left the E1 Comodoro,
I spoke to T. C. Blackburn about this package asking him if he knew
when Harrison would return to Miami., This was prior to Thanksgiving
some time. I did not tell Blackburn what was in the package nor did
I tell anyone else about it. Then about the middle of Dec. 1934, I
saw Harrison in the lobby of the El Comodoro and I asked him when he
was going to take the package he had left with me. He replied that
he would call for it the next day, but he never did. ZFrom the time I
received this gun in Sept. 1934, it remained wrapped in paper in my
golf bag which was sitting in my office at the Hotel. Just before
Xmas 1934, I had my office located on the main floor at the Hotel
repainted. For this reason I moved my office temporarily to room
210 in the El Comodoro. I moved my golf bag up there placing it in
the closet and at that time I thought of the gun in the golf bag. I
took the package out and opened it when I recognized it as a machine
gun of some kind. I also noticed that the manufacturers name on the gun,
as well as other marks of identification had been chisled off of it.
There were also several clips in the package all of which contained
cartridges. The gun that has been shown to me by Special Agents Hanson
and Jones appears to be the same gun that was left with me by Harrison.
When I saw what kind of a gun this was, I put it back in the golf
sack., Several days later, after debating what to do with the gun, I
called Duke Randall to my office, showed him the gun after removing it
from my golf bag, gave him the gun and the clips and told him to throw
the gun end clips in the Bays I did not tell him to have a box made
for the gun or to check it in the check room at the E1 Comodoro Hotel.
After this occasion, Duke Randall told me he had dumped the gun in the
bay. I had never registered this gun with the Collector of Internal
Revenue and had never taken any steps in connection with it in any
manner except as has been described above,




= SN T

- 70 =
:f—-~ e

Statement of J. H. Adams, Cont'd:

Vlith reference to the members of the Barker-Karpis gang, I wish
to say that I krew Alvin Korpis by the names of Waggoner and Green;
that I knew Fred Barker by the name of T. C. Blackburn and Harry
Canpbell by the name of Swmuers., 1 wish to say that at this time that
I did not know these men were Alvin Xerpis, Fred Barker and Harry
Caupbell. I believe that these people were referred to the E1 Comodoro
Hotel by Cash licDonald. Vien he was at Miami as I have explained
above, iliclonald told me that he would refer his friends to my hotel
and that they wculd stop there enroute to Cuba. VWhen Karpis es
Waggoner camc to tie E1 Comodoro in about Sept or Oct 1934, he asked
me if I knew Cash iicDonald. MYXe¢ then introduced himself to me as
Viaggoner, Likewise when fred Barker who I knew as T. C. Blackburn and
Harry Caupbell who I knew as Sunmcrs camnc to the Hotel they also spoke
of Cash uscDonald asking mc if I knew him. As I recall at this time,
Blackburn told me that Cash hicDonald had sent me to the E1 Comodoro
Hotel. These mcn when stopping at the 1) Comodoro Hotel were accom-
panied by d¥Mrs. Kete Barker who had registercd at the Hotel as lMrs.
Ryan. She was represented by Blackbuin &s veing his mother. Harry
Canpbell was accompanied by a woman on sorme of these occasions but 1
never saw her. Karpis, tho I Imew as Vaggoner and Green, was accom=
panied by a young lady waio —as represerted to be his wife and who I
later noticad was pregnant. This entire group of poople stopped at
the E1 Comodoro at various irtervals fro:a Scpt 1934 up until January
1935. Some time, some of them stayed as long as several weeks, During
their stays I had frequent conversations with the men and they generally
discussed gambling. They frequently spoke at this tine of Casi: lcDonald,
of how they were hooked up in gambling in Cuba, that Cash was to handle
all of the deeslings and that they were connccted with the gambling in
Ohio.

The first of several especicl favors that I éid for these people
was in ebout Movember 19034, wien I t0lé Blackivurn that I was going
to Tennessee, He at that time asked me to get same automobile license
plates for him there. I told him that T would try to do tais. He at
that time said he was a hootlegger. He gave me the description of his
car which was a Buick Coupe. He also pave me the motor number of the
car. Vhen I got to Ttowah, Tean., I spoke to a friend who operates a
garage there and wicse name is Harry Cook. I gave him a description
of Blackburn's car and tolé Li: I wanted to get license plates for
T. C. Blackburn vho vas a boctlegger and that they should be mailed to
Blackburn in my care at the E1 Comodoro Hotel. ¥hen the plates arrived
in liiami, Blackburn was living &t Ocklawaha, Fla., and I forwarded the
plates to him there. Blackburn gave mc three dollars wiih which to buy
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th2se plates. I wired hia at Ocklawaha that I was forwarding these
plates to him.

About the same time that I got Blackburn the license plates or
perhaps a short time before that Blackburn ceme to me saying that he
had made several trips over the State of Florida and that he was
planning on renting a place at Orlando, Fla. Knowing that Carson
Bredford had a place in that part of the State at Ocklawaha, Fla.,
located on Lake Wier, I spnoke to Blackburn about it. He appeared to
be interested and said that he would go there to look at it. I drew
a map for hin showing him the directions. This was done a regular
road map. After Blackburn, lrs. Ryan and Summers had been away on a
trip they told me they had looked Bradford's plece over and that they
wanted to rent it. I then telephoned to ¥Mr. Bradford telling him I
had some people at the Hotel who would like to rent his summer house
at Loke Wier. He replied that he would rent it for $75.00 per month.
Blackburn then sgreed to rent it on a monthly basis. No papers were
signed, nor was a lease dramn for the rental of this place. To my
knowledge Bradford never mect Blackburn, Green or Summers. While the
Blackburns were at this house, I visited them there on one occasion.
I drove up there alone in Duke Randall's Ford Coupe on that occasion
and will explain my reason for making that trip bclow.

When they were at Bradford's place they asked =me to have the
newspapers sent to them. I never d4id do that, because I didn't want
to be bothered with mailing the papers to them each day. :

I also recall that one of my bell boys at the E1 Comodoro left
1y service and whean he resigzned iie said he was going to Lgke Wier to
work for the Blackburns. ATfter about a week this bell hop who is a
negro and who is named Johnson came back to the Hotel saying he had
left the Blackbura's ewployant. I gave hin his job back.

Another thing that I did for Blackburn was to arrange for the
purchase of somc jewelry for him. As I recall, a day or two before
Xmas, Blackburn with Waggoner was at the E1 Comodoro. They came to my
private office on the seccond floor in the Tl Comodoro. I believe that
I nad met Blackburn and Waggoner ‘in the lobby of the Eotel. Duke
Randall was with e on this occasion. After the four of us had been
talking for a while Blackburn seid something about buying a Zmas
present for his mother. I suggested to him that we could havs some
things sont to the Hotel. The four of us then went to my private
office where we talked for a while and drank some beer. I then tele-
phoned the Sutton Jewelry Co., told than who I was and that I was
going to send a man down to get some jewelry from which to make a
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selection. I then asked them for some suggestionc for a woman about
Mrs Ryan's age. I also asked Duke Randall to go down to the Jewelry
Co., to get the samples. I gave him onc of my cards or a note to the
Jewelry Co., instructing them to give the bearer the samples. When
Duke returned with the jewelry, Blackburn selected a couple of diamond
bar pins. As I recall the purchase price was less than $$200.00.
Blackburn paid for the jewelry giving the money to Duke. T paid no
attention to his bankroll. I recall that I telephoned Sutton for a
reduction in the price of thc jewels selected. Duke then returned the
jewels not purchased and so far as I know paid for the articles that
Blackburn decided to buye.

As I recall on this sane duy, VWaggoner mentioned that he had been
looking at a Buick automobile at ithe Ungar Agency and that he was
going to buy a car. As they left my office I heard Waggoner and Randall
talking about this purchase. I heard Waggoner ask Randall if he would
buy the car for him. I recall that a purchase price of $1400 was
mentioned. I did not call anyone at the Ungar Buick Co., tclling them
that Vaggoner was intcerested in the purchase of a Buick Car. Previously,
however, Blackburn had told rie that he was contemplating trading his
Buick Coupe for a new car and at that tiwme T tocld him that if he was
going to buy a car that I would like to see hia buy it from Ungar. I
at that time telephoned Mr. Arthur Ungar telling him that a friend of
niine from up in the country was planning to buy a new 3Buick and that
I would like to have him taike cure of this friend. He pronised to do
s0, but so far as 1 kmow Blactbura never bought a Buick from Ungar.

At this time I would like to say that so far as I know Alvin Karpis
never used any names except Tiaggoner and Creen. I did not know that
he had used the nawe of Leroy liorrison nor d4id I know that he had
purchzsed a Buick from Ungar. I do not kmow if Duke Randall purchased
a car for Karpis. So far as I Xnow Duke Raudall knew Xarpis vy the
names of Vaggoner end Green. ‘

In the first part of Deceuber 1934 when Karpis was stopping at the
El Comodoro Hotel with his wife, he asked me to refer him to & physician
for his wifce wno was pregnant. As I recall I telephoned Dr. F. O.
Nichols telling him that onc of my guests was comning over to see him,
I*don't recall if I guve his the name ol Karpis who I imew as Vaggoner
at that time., So far as I inow Dr. Nichols never called on Karpis!




- 73 -

Stftement of J. H. Adams, Cont'd:

wife at the Hotel. I d4id nct tell Dr. Nichols that these people
were named Woods. I do not recall any conversation with Dr. Nichols
about these people except that wien I referred them to him I told
him that these people had paid their hotel bills and that I thought
they would be & good risk.

About the middle of December 1934 or perhaps shortly prior thereto,
Waggoner spoke to me about renting a house saying that because his
wife was pregnant, they wanted to get a quiet place. At that time he
had several clippings from the ncwspapers concerning the rental of
houses and had asked e about the locations of those houses. About
this same tine, a lir, Thomas who races dogs at the T'est Flagler Dog
Track had mentioned to me and lir. T. R. Knight that he had a house to
rent. The occasion for this was at a time when 1., Thomas hed met
with us to discuss the purchase of the Biscaync Kennel Club. At that
time he spoke about his house, Mr, Knight and I then drove by the
place, and looked it over. At thet time we had in mind the establishing
of Mr. Thomas' financial worth rather than the renting of the home for
him. However, vheun Vagponer talked to wme about renting & home I
thought of the Thom=s placc. As I recall I drove Mrs. Taggoner to
the Thomas home. I am not certain but I believe Vaggoner was also
with us. Thomas had offerec to rent the house for 750,00 for the
season and Vageoner agreed as to this price. I did not assist in
drawing up the lease for the House. Tageoner, however, pave me $750.00
to pay Thomas for the rent. Waggoner tock this wmoney from an envelope
that he had in the E1 Comodcroc Hotel vuult. This money had been
given to ry by Vaggoner along with some other money and was kept in
an envelope in the Hotel vault for safe keeping, as is done with
other gucsts. Vageoner nad lefi *this money there a few days prior
thereto and had left it in his wife's name. The $750.00 as I recall
was in fives, tens and twenties. I also wish tc say that Vaggoner on
several occasions asked for this envelope and took money from it.
Mrs. Vlaggoner never called for the envelope to iy knowledge.

On the day after the shooting at Ocklawaha, Fla., Duke Randall
came to me at the I1 Comodora with the claim check for the Vaggoner
envelope and with a note fron lirs. Waggoner, Duke said that Mrs.
VWeggoner wanted $1200.00. I got the envclope. A4t that time I said
to him it was a shamc about Bradford's house and that I ought to keep
the money for repairs to it. At this time I had recad in tic papers
about Blackburn being Frcd Bariker and that he was wanted for the
Bremer kidnaping. I ihen realized that Vageoner and Surmers were also
wanted for the same thing. At this tine or the next day or so I saw
Vagroner's picture in ihe lMijani Beach Tribune and realized that he
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was Karpis. At the time I gave Randall the $1000.00 note I told him
that if he was mixed up with ithese people he was getting himself in
trouble. Theat night vhen I talked to Randull he toléd :ne he had seen
Waggoner and Swrszers on the night of the shooting with this woman

and that he had commmnicated 7ith & friend in Atlantic City and that
they were goin - up tiere. He clso told ne he had bought roilway tickets
for the girle to Atlantic City. I dic not tell the police authorities
about this; nor had I learncd of Randall's assisting them until this
time.

I also wish to say that arlter Vapgoner first stopped at the El
Couwodoro he lelt the Tord Coupe hc was driving in the purking lot in
the rear of the Hotel. When hc leit he turned over to we the key for
the car saying the registrotios papers were in the car and that the
owner or Willie Harrison =woul” co.ie down ani get the car. He said
that if I wanteo to use 1t that it would be OK and tiet if Harrison
or the owmer didn't co.e for i%, I could sell it. Aiter the car was
on the lot Jor a few weeks I had it moved to the Biscayne Kennel
Club, In the first part cf Hevenver 1924, I told Duke Randall that
Lhe could use it. I gave hiiz thc :ioney for the licensc plates. I
told him the circumstcnces under which it wes left with me and that
it 1ight be a stolen cur but ithat if he wanted to usc it and buy
plates for it that it would be OXK. He did this, and I requently
drove the car at this time. After I had turned the car over to
Randall, Wangoner came buck to the E1 Comodoro on seversl ooecasions.
He asked about the car and in reply to the questicns he put to me, I
told him neither the owner nor Xarrison had callel for the car and
that Randell had it. He szid tliat rathexr than Lave Randall give it
up, he would buy another car. That was all that vias ever seid about
the car., I peaid nothing foxr it. :

I wish to say that I never ¢ot any noney Iror this bunch of men
except the iHotel business thet I got fron taeri, '

. I also wish to say that about the riiddle of Dec. 1934, I began
to get suspicious of this group of ren and the way they were acting.
Because of this I told Randall %o set rid of the gun that had been
left with me also of the Tord Coupe. I further hzd Randsll rmke a
trip to Ltcowah, Tean., to see Coolk for the purpose of having the
records ixed there on the licuznsc plate that I had secured for
Blackburn so that they could not be {iraced to me. Randall made this
trip and told me that this had been done.
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- I was also suspicious of them because on a trip that Cash McDonald
made to Miami in the latter part of December 1934, about Zmas time,
when he came to the El Commodoro to see me and asked for Blackburn's
and Waggoner's address, which I gave to him, in reply to my questions
as to the identities of these persons, he changed the subject and
evaded the questions I asked him. At this time I told Cash that I
would telephone Wageoner to come over but he told me he was busy but
would go by his place. Cash referred to Karpis as Waggoner. I never
saw Cash McDonald, William Harrison or "Sea Lion"™ in the presence of
Fred Barker, Karpis or Campbell, but from their conversations they
spoke of each other as partners.

I wish to say here that after Randall got the thousand dollar
bill from me as was explained above, there remained another thousand
dollar bill., This is the bill that I turned over to Special Agents
Jones and Hanson. I kept it to offer it to Mr, Bradford for repairs
on his house, but he refused it. I offered it to him a day or two
after the shooting at Ocklawaha, but when he refused it, I kept it
until last Saturday when I gave it to the Special Agents mentioned
above. I saw them put their marks of identification on it.

I also wish to say that on an occasion when I saw Cash McDonald
in the latter part of Dec. 1934, after he had asked me where Vaggoner
was living he told me that he had becn by Waggoner's place; at this
time he also told me that a friend of his named Art, the last name
being Hebebran or some such spelling, would contact me in the near
future. He said that Art would stop at the Fleetwood Hotel, that he
had been by the Hotel to sce a Mr. Brennan or Drennan and told him to
have Art get in touch with me. He also described Art as a gambler
from Cleveland, that he was coming by plane from California and for
me to cable him at an address in Havana when Art arrived. He gave
me a cable address that I recall was something like Frederico Shackleford.
Cash licDonald referred to Art as his partner and wanted me to meet
him so that they could locate a gambling place in this vieinity. I
recall that I asked McDonald if he wented a place on iiami Beach and
he told me that he didn't want to compete with the fellows there. He
also mentioned having a meeting on South Miami Beach with a dozen oQr
more fellows., I don't know what this meeting was about.




N

Statement of J. H. Adams, Cont'd:

After having had this statement read to me by Special Agent
Hanson, I voluntarily affix my signature hereto, no promises having
been made to me, nor any force exercised against me.

I also wish to add that after I got suspicious of these people,
in the latter part of December, I made a trip to Ocklawaha to observe
them at the Bradford home. ZEverything appeared to be regular there.
Blackburn and his mother were there and there was nothing more to
arouse my suspicions.

I elso wish to say that several months ago when Waggoner was at
the E1 Cormodoro Hotel, he asked about a kidney man so I referred him
to Dr. John Hall.

I voluntarily affix my signature hereto.

/s/ J. H. Adams
Witnesses:
R. L. Jones
J. H. Hanson,
Special Agents

Division of Investigation
U. S. Dept. of Justice."
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Mr. T. R. Knight, Proprietor of the El1 Commodoro Hotel,
who is the father-in-law of Joseph H. Adams, and is also interested in
the Biscayne Kennel Club advised that he did not know any of the members
of the Barker-Karpis crowd, except that he recalls that persons whom he
has since known to be Fred Barker, Kate Barker, Harry Campbell, Alvin
Karpis and Dolores Delaney, stopped at the Hotel under other names; that
he paid no attention whatever to these people when they were at the Hotel
and that he never noticed anything unusual about them, or about their
relations with his son-in-law, Adams. He also stated that he knew nothing
about Adams having rented the house at Oklawaha, nor about any of Adams'
other activities in comnection with this crowd of people. He stated that
he does recall that last Fall Adams inquired of him whether it would be
possible to rent the Embassy Club, stating that he did not know for whonm
Adams was making this inquiry. He further stated that he did not kmow
Cassius McDonald whose photograph has been shown to him, nor William
Harrison, nor Harry Sawyer, whose photographs also were exhibited to
him.

Mr. Knight claims that the only time he ever went to the
house at 1121 N. E. 85th Street, the placc where Karpis resided, was on
one occasion around December lst, 1934, when he and Acams were talking
to a Ir. Thomas, who was interested in the Biscayne Kennel Club, they
learned that Thamas had a home in Iiiami, which he was anxious to rent.
Knight stated that in view of the fact that both he and Joe idams had
apartments that they would consider renting out during the winter season,
he thought that perhaps they could rent Thomas' house and that his
family as well as Adams' family could live together there during the
season. He stated that it was for this reason that he, accompanied
by Adams went by the Thomas home to look it over,

L. E. Grey, Clerk at the E1 Cormodoro Hotel, stated that
Special Agent Jerry Campbell had talked to him in November about the
Karpis-Barker gang but he had not shown him any pictures; that Campbell
showed him pictures of the gang on January 16, 1935; that he did not
kmow Cash McDonald, Willie Farrison, or Harry Sawyer; that from eight
to twenty guests on the average have money, in envelopes, which are
kept in the hotel safe; thet he does not recall having seen an envelope
in the safe for anyone by the name of Green; Grey added that Mr.
Sandercock was the man who handled most of the money in the same.
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: Mr. Gray, when interviewed by Special Agent Michols,
furnished him with the information set out below, but refused to sign
the statement:

"Miami, Florida,
February 2, 1935.

I, L. E. Gray, make the following voluntary statement to
L. B. Nichols, Division of Investigation, U. S. Department
of Justice.

On lovember 5, 1934, I started to work as a Desk Clerk
at the El Commodoro Hotel. Around the latter part of
Novermber 1934 or the middle part of MNovember Special
Azent Campbell after registering at the Hotel came to

me and made inquiries about Duke Randall, who was then
residing at the Hotel. Campbell was accompanied by his
roomate Mr, Hurt. I did not know auything about Randall
then and could give them no information other than that
he lived at the Hotel. I dc not recall that they showed
me any pictures of the Barker-Karpis gang, or that they
make inquiries about them. This was the only time that
they talked to me about anyone, except that they did make
inquiries about Gregory I. Codomp. I vwas not impressed
by the agents on this occassion as to the seriousness

of the importance of the case, otherwise, I would have
been on a closer lookout for the gang.

I do not recall anyone making further inquiries about
the gang until Wednesday night January 16, 1935 when
Agents Campbell and McKee registered at the Hotel after
the shooting at Ccala, Florida. These men stated that
they would like to sece me later in their room and talk
to me confidentially. I later wcnt tc their room, at
which time Special Agent Brown was present. They showed
me several pictures and I recognized the picture of
Harry Campbell as having registered at the Hotel as
Summers a few days previous; the picture of Xate Barker
as being Mrs. Ryan who staid at the Hotel for sometime
and Fred Barker as T. C. Blackburn, who also stayed at
the Hotel, however, I cannot recall ever having identi-
fied the picture of Karpis as living in the Hotel,
however, I believe that I have seen him around the
lobby.
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Y P I first saw Blackburn and Mrs. Ryan on November 23, 1934
o when they registered at the Hotel, I also saw Summers

abcut that time with his wife whom I cannot identify.

I told Agents Campbell and Mcllee that I had seen the

above people and that their movements aroused my curio-

sity, but that their business was always a mystery to

me.

On this same night Mr., Brown asked me to assist them

in locating the people whose pictures were shown to me,
and that I would be rewarded for any information or
assistance that would lead to their apprehension. ZLater
that night I mentioned this conversation with agents to
l>. 9Wilson, Manager of the Dinning Room and Bar of the
Hotel, and Wilson advised me to see Ir. Bob Knight, about
the inquiries made by agents. I told Wilson that the
agents were stopring in the house and he told Mr. Knight.

At about 1 A. L. that night (1/1'7(34) I went to lIr. Enight
who had already been informed by “ilsorn of my conversation
with Agents. I told lr., ¥nisht that I thought the Govern-
ment had connected Lr. Adams with the Gangs activities in
Miami, Fla., and that I thought that Mr. Adams should know
that the agents had connected him with the Gangs activities
in Florida, as I thought that lir.Adems imew them only as
Hotel Guests, Kr. Knight suggested that I wait until
morning to tell Mr. Adams.

On the following morning (Thursday 1/17/35) 1 saw Mr. Adams,
but since he did not mention the matter to me, I presumed
that either lir. Xnicht or Mr. Wilson had already seen him
and hence I did not discuss oy conversation with the Agents
with him. “Vhen discussing the conversation with Mr. Inight,
I told him in detail what the agentz told me. At which
tirme ix. Knight stated that he did not kmow how I could
furnish any information as he was sure that Joe Adans

could furnish no information about the gang and had no con-
tact with them.

On Thursday night Mr. Brown came to the Hotel and since I
had talked to Messrs. Knight, Wilson and Adams, after the
agents had asked me to keep their inquiries confidential
I did not wish to place myself in a position where they
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could contact me again, and I did not go over to where
Mr. Brown was sitting, but renained behind the Hotel
Desk. I was not sure that Brown had come to the Hotel
to see me, hovever, I presumed that he waited in the
lobbey to cee me. Before he left he came by the desk
and cordially spoke to me in passing.

On Friday night Jan. 18, 1935, Mlir. Brown came to the
Hotel again, and sat down in the lobbey along side of me,
and after a few words not relative to the matter above
Brown asked me if I had any information, and I suggested
that we take a walk, at which time 1 stated to Agent Brown,
after he asked, "I suppose that you have talked to Mr.
Adams"™, that I had talked to lr. Adams, Mr. Brown did not
cormment on this, I then told him that I desired that he
talk to Mr. Adams personally, at which time !, Brown
stated that he would arrange to have an Agent interview
Mr. Adams the following day. I also told lir. Brown, that
I had secured certain information concerning lr. Adams
financial status which lead me to believe that he was not
receiving Money from the gang, as he did not indicate in
his business affairs that he was receiving any money fron
outside sources.

Mr. Adams has never questioned me about iy conversation
with the agents, and our remarks concerning this conver-
sation have been more or less fragmentary. I d> not know
whether Mr. Adans has been informed of my conversation
with lir. Knight and !ivr. Wilson, regarding what I told them
concerning inquiries madec bty Special aAgents.

While members of the gang were staying at the Hotel I did not
see them contact anyone connected with the Hotel and I

knew them only as Hotel Guests, and in my first conversation
with the above mentioncd agents, I told them that I had at

no time seen them with Joe Adams and did not know that he
knew them other than as Hotel Guests.

On one occassion I did see Mrs. Jagner, in the Dinning
Aocam of the Hotel, at which time she vwas dining with

N. H. Heller, who made at least two visits to the Hotel
in December,
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I have read the foregoing statement consisting
of pages 1, 2, & 3, and it is true to my best
recollection.

‘7itness:

L. B. Nichols

Division of Investigation
U. S. Department of Justice
Birmingham, Ala.

(Note by iir. Nichols: Gray refused to sign the
above statement, stzting that while it was the
truth, he desirec¢ to explain certain portions in
greater detail and asked to consult lir. Bob Knight,
he was advised by Agent that lMir. Knight had no
connection with the contents of the statement, in
that the contents were a matiter between Gray and
the Govermment, The statement was first written

in longhand and Gray made a few corrections himself,
and then told Agent that he would sign it after it
was typed, and then refused as indicated above. It
is believed that Gray was not telling all he knew
as he was very nervous and assigned first for his
reason in telling night about his conversation with
Agents that he had decided to be loyal to Adams.)

Arthur Sandercock, Clerk at the El Comodoro lotel, stated that
a party named Green did have a moncy envelope in the safe, that the same
was given him by Joe Adams to put in the safe; that hc did not know the
amount contained in the envelope.

Joe Adams when interviewed also furnished Special Agent J. H.
Hanson with a receipt by the Florida Reptile Institute, Silver Springs,
Florida, dated 12-2«34, indicating that T. C. Blackburn of Oklawaha,
Florida, had paid the amount of 20,00 for the purpose of having an
eight point deer head mounted to be sent to Mr, Joc Adams at the El
Comodoro Hotel, Miami, Florida. This receipt is being retained in the
Jacksonville, Florida.
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, Adams also furnished to Special J. H., Hanson
one of the Safety Deposit envelopes used by the El Comodoro *Hotel
for its puests who desirc to deposit money or valuables for safe
keeping. This envelope is being retained in the Jacksonville file
and will be available to the United States Attorney at Miami, at
tho time of the trial of this case if he desires it.

Special Agent L. B. Nichols prepared the following
memorandum on January 27, 1935:

Agent made a thorough search of the vault of the
El Comodoro Hotel for papers or deposit envelopes left by subjects
with nezative results.

Arthur Sandercock, Cffice Clerk, E1 Commodoro Hotel,
advised that if a denosit is made with the Hotel that it is entered
on the daily register and account card and credits are made to
guests accounts and deducticns likewise made on the daily account
cards. That if money is left with the Hotel as valuable it is placed
in an envelore and deposited in the Hotel Vault. A search through
the daily registratio:: and acccunt cards reflects that all trans-
actions subjects had with the Hotel was on a cash basis.

An exanination of the records of the El Cormodoro Hotel
as produced by Sandercock reflects as follows:

G. L. Sumers and T. C. Blackburn registered at the
El Comodoro Hotel from 5%, Charles, I1l., on 9-29-34, and remained
in room 811 unvil 10-6-34 when they were transferred to room 1005.
That on 10-20-54 they had a guest whose name could not be asccr-
tained, who rzmained with Summers and Blaclburn until 10-21--34,
That Summers and Blackburn checkeld out on 11-7-34. During this
period the daily account cards show that on 9-29-34 a telephone call
was made from room 811 to 2-3573 as indicated by the daily entries
on the telephone report sheets made by the operator, Anne Covington,
2436 . VW, 7th Street,.iiami, Florida. M}r., Dixon office manager of
the telephone Company advised that tclephone number 2-3573 is in the
name of lirs. Jas. C. Battery, 149 N. E. 15th Strcuet, Miami, Florida.
Mr, Dixon was of the opirion that this is a houce of prostitution.
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. The deily account cards further indicate that on 10-25-34
a telegram was sent from room 1005 occupied by Summers and Blackburm,
costing $81.05.- With reference to this telegram iir., Johnson, Manager,
of the Western Union Telegraph Coumpany advises after checking all
telegrams sent from the E1 Comodoro Hotel on that date that he is
unable to find any purporting to be sent by subjects. This Agent
likewise checked the telegrams with negative results.

The daily account cards for room 1005 also reflect that on
11-6-34 a lonz distance telephone call was made costing $4.45. The
daily telephone report sheets reflect thet this c=zll was meade to
Harrison 3332, Chicago, I1l1. The price of the call indicates that
it was a station to station call made botween 4:30 A, 1. to 7:00 P.
M. as the local rate from }iami to Chicugo is £4.25 plus 20¢ tax, which
would make the %4.45 charge. A further notztion on the daily tele-
phone report sheet indicates that the parties talked two minutes. It
should also be noted that Summers and Blackburn checked out the day
following this telephone call,

Information concerning this call was given to Specisl Agent
in Charge, E. J. Connelley at Chicazo by Special Arent in Charge Hanson
telephonically.

The cards also reflect that 340.00 cash was given to Summers
and Blackburn on 11-6-34 which was returned on 1l1-7-354 when they checked
out and paid for their bill in cash. No further information of wvalue
is to be found on the daily account forms.

The arrival and departure book reflects that ', J. Hdarrison
checked into the Z1 Comodoro Hotel on 9-1-34 from Cleveland, Ohio,
at “hich time he registered for himsclf and party of three occupying
rooms 1004 and 1005 until 9-12-%4 at which time the departurc column

*indicates only two people checkad out with Harrison. Only one¢ tele-

phone call was made from these rooms durine this period to 2-7205 on
9-7-34, which number it was ascertained through inguiry at thc tele-
phone corpany is listcd in the name of Cleve Bokar, 406 N. E. 13th
Strzot, liami, Florida, who is a vholesale becr dealcr. No records
at the Hotel indicated the identity of the other members in the
party.

The records above raferred to reflect that on 9-30-34, a
Mrs. G. Z. Ryan registered, from South Bend, I1l., at the L1 Comodoro
and was assigned to room 907 until 10-6-34 when she was moved to
room 1004 which she occupied until 11-7-34. The daily account cards
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indicate that 10-31-34 a local telsphone call was made, no record of
which could be found on the daily telephone reports. A charge was
made on 10-24-34 of %35.,00 for a ticket. The arrival and departure
book also reflects that on 11-22-34 T. C. Blackburn and Mrs. Ryan
registered from St. Charles, I1l. at the E1 Comodoro Hotel where they
were assigned rooms 904 and 905, vhere they remained until 11-25-34,
no charges appear con the card other than a charge for 15¢ for papers.

The files of the El Comodoro further reflect that T. C.
Blackburn and Mrs. G. E. Ryan resgistered at the Hotel on 12-8-34
where they remained until 12-11-24. No other information of value
appears in the Hotel records.

Examination of the departure and arrival lists and daily
account cards reflect that G. F. Summers and wife registered at the
El Comodoro Hotel on 11-25-34 and were assigned to room 905 where
they remained until 12-11-34. The deily account cards carry a charge
of 32.25 for phone calls, examination of the daily telcphone report
fails to show any rhone calls bcing made from room 905 on 11-30-34,
the date upon which ths charge was made. 'The above records also
rcflect that Swmers and wife returned to the E1 Comodoro Hotel on
1-13-35 and remained until 1-14-35 being assigned to room 705.

The records further indicate that on 10-1¢-34 H. C. Waggoner
registered at the E1 Comcdoro liotcl and was assigned to room 718,
until 10-20-34, when he checked out. Waggoncr registered from
Atlanta, Georgia.

On 11-14-34 Mrs. Z. il. Tagner rcgistered at the E1 Comodoro
Hotel from "City™ and was assigned to room 1005 wherc she rcomained
until 11-18-34. Regarding the registration of Mrs. Jagner it should
also be noted that :i. 3. Heller, Havans, Cuba, registercd with Mrs.
Wagner on 11-14-34 and was assigned to room 1004, where he rcmaincd
until 11-20-34 as a gucst of the Hotel. Reforence will bc made in
another portion of this revort to dellcr's contacts with this gang.
Heller also rcgistered at the Hotel on 12-5-34 where he remained
until 12-7-34 as a gucct of thz Hoiel.

From a comparison of the registrations and spccimens of
handwritings of subjcets in this case it would appear that tirs. E.
Ii, Wagner is Dolores Dclaney; G. F. Sumners is Harry Campbell;
H. C. Waggoner is Alvin Karpis; and T. C. Blackburn is Fred Barkocr.
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It should be noted that subjects when registering at the
E1l Comodoro T>tel wers always assigned tc rooms 705, 904, 905, 1004
or 1005, except on two occasions, namely when they registered first
on 9-29-34, and when Yarpis registered as H. C. i'aggoner on 10-19-34,
at which time 1004 and 1005 was occupied, and was only a day before
The American legion Convention in Miami, Florida. It should also be
noted that the 04 an2 05 rooms are situated on the Southwest corner
of the Hotel, with the 0% rooms facing the corridor leading to the
fire escape, and which .communicates with the 05 roon. '

The registration cards referred to above are being retained
in the file of the Jacksonville Office.

Special Agent L. B, Hichols also submitted the following
memorandum on 2-3=-35:

The records of the Tl Comodoro Hotel were rechecked and
no additional information was sccured. A comparison of the registrations
of R. H. Brown, who cam2 to the Hotel 12-9-34 and left 12-16-34, was
made with handwriting specimens of subjoets and it is thought that
Brown's writing is uot identical with subjects.

Arthur Sandercock advised that the best rscollection he
has of the time when Green's envelope apneared in the vault was some-
time around Christmas and that hs believes it could have been anytime
betwreen the middlc of December and Christmas.

L. H. Gray identified his initial on the registration cards
of lr. and :irs. Summers 1/13/35; T. C. Blackburn on 12/3/35; Mrs. G.
E. Ryan on 12-8-34. Gray further advised that cards bearing. the letter
"C" were handled by 1. Cabell, Night Clerk of the X1 Comodoro.

Gray furiished valuable inTormation indicating thet Joe
Adams had knowledge of identity ol subjects before they left Miami,
Florida. However, he r=fused 1c sign a typcwritten statment that
was prepared from a rough draft that he approved. It is believed
that Gray has further information of value, but that he is afraié of
his jo:. Further information regarding this interview will be re-
ported at 2 later datc.
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Joe Adams advised that he saw Willie Har:rison and Cash
MeDonald around Christmas or shortly after, at which time he asked
Willie tc call "for that package" (the Browning Gun) at which time
Willie said he would be around for it the next day. Adams denied
having any knowledge of a meeting at Macon, Georgia, on January 5,
v 1935 of Doc Barker, Slim Gray and other members of the mob.

Adams further advised that while he was driving Cash
McDonald around town endeavoring to help him locate e gambling site,
Cash stated that he desired to stay away from the South Becechas
he didn't want to enter into competition with his friend George
Carter. Adams further stated that George Carter runs the gambling
house on the corner of the Pier leading to Minsky's Burlesque, on
the second floor above "The Jewish Home Cooking Restaurant®™. That
Cartcr operatcs between South Beach and Browand County where he also
has another gambling house &t Hollywood and Fort Laudecrdale. Adams
stated that their was a possitility that Cash could be located around
Carter's Place.

. Danny McFarland, advised Special Agent P. C. Dunne and
this Agernt, that he knows V/illie Harrison well, but has never had
any use for him, for which reason he would te only too glad to assist
the Division in apprehending him. He also stated that the last time
he saw Willie was last Ausust in Chicago, when he (Dunny) was endea-
voring to promote a Dog Track and Willie asked him for employment.
With reference to Willie, McFarland advised that he was well known
in Harmond, Inde.and Calument City; that he spends a lot of time in
Dorovan's Saloon, 100C East 79th Streest, Chicago, Ill; end that he
knows he spsnds a lot of time around Benton Harbor and St. Joe,
Michigan, and is well known at the Witcomb Hotel, St. Joo, Ind.
Danny further advised that he knows Cash McDonald only by sight,
and has never met him. That last Sunday while he was eating in
the evening at Curley's place on the Beach, a man came to a table
occupied by four peovle and adiresszd an elderly, dignified man
as Cacsh, whereupon the other people eating at Curley's looked around,
as if "Jack Dempsey had just arrived.”

McFarland advised that Jow Adams is a very good friend of
his and if catching Harrison or McDonald would help Joe he would do
everything in his power to locate therm and advise Agents. McFarland
further stated that if he called he would give the name of"Daniel
David". The above information regarding Harrison was forwarded to Mr.
E, J. Connelley by letter.
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Special Agent in Charge E. J. Connelley, having advised of
certain pavers found among the effects of the Barkers at Oklawaha,
pertaining to business houses in Miami, Florida, an investigation was
conducted pertaininz to these and the following was ascertained:

No. 1. Reference to a receipt from the Miami Optical Company. Dr.
Keller of the iami Optical Company, nroduced his records
and disclosed that Mrs. G. Z. Ryan purchased a pair of
glasses, the follovwing are the numbers of the glasses,

0 U plus 3.50 nlus 2.50 Optik Soft Light No. 1. The
records also disclose that Mrs. Ryan vaid the bill $28.00
on 11-2-34, and gave her address as the E1 Comodoro Hotel.
Mr, Keller identified the photo of Kate Barker as lrs,
Ryan.

No. 2. The records of the 'iami Rudio Service, 104 West Flagler Street,
Miami, as produced by llrs. A. H., Dillard, reveal that on 11-6-34
Mrs. Barker, alias Mrs. J. E. Rhyne and Freddie Barker bought a
portable Philco Radio 'Model 66 B Serial No. F 74590 and that
they paid cash, $39.90, and took the set with them to the El
Comodoro Hotel.

No. 3. Mr. Roy Jordan, Manager, Sports Department, Railey-Milam
Company, 27 V.. Flagler Strect, Miomi, Florida, stated that
he remembcred selling a £2 Cal. Rifle, 63 Model for £32.40,
1 box cartridges %1.80 and some gun oil 35¢ to Mr. T. C.
Blackburn; who paid cash and later called for the gun himself.
Mr. Jordan stated that Slackburn fitted the description of
Freddie Barker. The date of thc sale was 11-5-34.

No. 4. Mr. G. C. Henson,Servise Salesman, Ungar Buick Sales, stated
that the initials P, C. Blackburn were the ones given to him
on 10-22-34 by Blackburn. The Buick car serviced by the Ungar
Sales was a 1934 Coupe, and the bill was paid in cash. Mr.
Eenson believes thnt Camptell was with Blackburn on the day
of the service job.

No. 5. Mrs. John Willett, 3044 S. W. £6th Street, Miami, whcse card
was found among the effects of Kate Barker, stated that she
did not know Kate Barker's photo ard could not account for the
card beins in her poszessions, excent that she might have given
it to Kate Barker during a conversation in the Park, which she
frequently visited with her sickly husband. Mre. Villett is
a German woman and is very foreign in ler conversation.

~
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Donald Baumgardner of Baumgardner Bros. U-Drive-It, 14 S.W.
1st Street, advised Agents that all members of their organization dis-
tributed their cards rather mromiscuously and he cannot understand
how one of their cards could have gotien in the poscession of TFred
Barker, unless he ricked it un» some tlace.

Special Agents Dunne and Hichols mingled with the crowds
at Hialeah Park where %illie iilar:ison hes becn seen with negative
rcsults.

Information having also beer obtained from Special A~ent
in Charge E. J. Connellcy, to the effect that Fre¢d Barker had claimed
that his mother, Kate, was intercsted in the Biscayne Kennel Club,
Mr. J. H. Burghardt, 224 Vcnetian Arcade Bldg., was intervieswed and
he statcd that he was th:s bookkeeper for the Biscayne Kennel Club;
that he made the entrics of all thc stockholders, the names of whom
arc on file in thc Officc of the Biscayne Kenncl Club., None of the
names appearing thercon were identical with the names of Kaste Barker
or her kmown aliases.

Burghnrdt also clzimcd that hc did rot know Kete Barker and
he failed to iden*ify her nhotograph. Ee also claircd that he did not
know how his name or busir:ss card cams into the possession of Fred
Barker.

A list of the stockholders of the Biscayne Kennel Club is
attached to = memorandur. preoared by Spoecial Agent Going, which is on
file in the Jazksonville Offic..

Informetion having been obtained from Special Agent in
Charge E. J. Connclley, to the cffect that it was known that Nate
Teicenburg, ~ho is stopping at the Flcetuood Hotel, on Miami Beach,
is ¢ fricnd of the contacts of the B-rkor-Karnis Gane in Clevclangd,
an aphronrinte inquiry was mnd. at that Hotel, vhich resulted in
le=arning that none of the subjects being sought in this case were
knowr. there, or were knovm to have becn in contact with Veiscnburg.
The rccords of the Hotel indicate that Weisonburg arrived there with
his wife ~nd daughtcr January 12, 193C; that his address is shown as
3558 Raymont Avcnuc, Cleveland, Ohio. A check of Weiscnburg telephone
c21ls indicated that he had telcphoned to Har-ison 3800 Chieaeso, Ill.
en scvernl oceasions. Further that he hnd telephoned to Kenamore
1483 ir Clevelnand, Chio. This inlormntion im 2 telephone conver-
sation with the Chicago Office w2s conveyed to Svecinl Agent in Cherge
D, M. Ladd. Other calls placed by Veisenburg vere of a local nature,
made to Hotels in !Miami, for which reason the numbers are not being
listed.




O

'f-—- —

7-24 89

Mr. W. E., Fox, Prohation Officer, United States District
Court, having communicnted with the Division, advised that he had )
information concerning Karpis. He was contacted and advised that the
information he had vertained to data thzt had been given him by Paul
Green, Dick Evzns and Charlie Thomas, knowvn bootleggers and gamblers.

It might be mentioned that nrevious to the interview with
Mr. Fox, Pz2ul Green, a gambler residing at 2500 Biscayne Boulevard,
h=d beep contacted as a result of a telephone call that he had nlaced
to the Division, nsdvising that he was also in possession of informntion
concerning Karpis.

The information furnished by Green and his associztes pertains
to the rentsl of trL2 house at 1121 N. E. 8fSth Street, to Knrpis,Dick Evans
being a brother-in-law of Thomr.s who had rented the house.

These gentlemen also tuzlked 2t length concerning gamblers
representing the syndicetes in the North muscling in on the loczl gomblers
in Miami. They furnished the names of some of these so called repre-
sentatives, which information was conveyed telephonically to Special
Agent in Charge, E. J. Connelley at Philadelphia, and a report submitted
by the Philadelphia Office, indicates that those persons were unknown
to that Office. In view of this fact no further reference is being rade
te the names of these individuals.

It mizht also be mentioned that Green Aas well sas his two
partners were contactcd frequently by the Agents working in Miami in
an effort to secure information with refercnce to Willie Harrison and
Harry 8avyer, as well as Cassius iecDonald. No information was secured
from this sourcc but they will comrunicate with the Jacksonville Office
should they secure information as to Harrison and Savyer.

Inguiry was also made at the Dorn Hotel in !iami, Florida,
vhere it was known that Byron 3olton had stopped, but Mr. J. D. Dornm,
the Owner of the Hotel, who verified the stay of Bolton there from
12-24-34 to 1-10-35, was unable to identify the photogravhs of any of
the subjects of this casc, with the excention of W. M. Harrison,
stating also that tho Boltons had no visitors with the exception of
a visit by a man, whom it is believed vas Harrison,
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It might also be mentioned at this time that numerous
contacts were made with various informants at Miami, Miami Beach and

suburbzn resorts, including the following
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All of these persons, some of whom are underworld characters
advised that they knew or had heard of William Harrison and Cassius
McDonald. They promised their co-operation and they were informed that
William Earrison and Harry Sawyer were fugitives from the United States
Government.

Through their informants they attempted to secure information
concerning these persons but were unsuccessful in doing so, none of them
securing anything that would indicate that Earrison or Sawyer or McDonald
had been secn in Miami or vieinity subsequent to the information already
obtained that has becn outlined above, and which will be explained
further below,

It might also be mentioned at this time that after the
receipt of information from Special Agent in Charge, E. J. Connelley,
to the effect that there had been found at Oklawaka, Florida, a card
of Chez Sherry's, The Moorish Castle, corner 54th Street, off Biscayne
Boulevard, :iiami, Florida, with the pencil notation on the card, bearing
the name of "Polly", and thc further fact that Mr, Connelley had advised
that Vynona Burdette had informed him that EHarry Campbell had admitted
cheating and playing with a girl at the Silver Sliprer Night Club, in-
quiry was made at both of these places; the Moorish Castle being a well
known house of prostitution, where the inmates are frequently changed.
Photographs of the entire Barker-¥arpis crowd were displayed to the
girls none of whom were able to identify any of the subjects.

Inquiry at the Silver Slipper Night Club resulted in learning

_ that there is a hostess at that place named lliss Vera Headley, 1520 N. W.

7th Court, Miami, Florida, who soretime uses the name of "Patsy". She
identified the photographs of Harrison and Carmpbell as having been at
the club on three successive nights, as she rccalled, during the American
Legion Convention, from October 21, to 26, 1934. Shc stated that she acted
as a hostess at their table during these three nights; that one of the
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men claimed to be from South Carolina, and the other claimed to be a
gambler from Chicago, She failed to recall the names they were using
and stated that the men atterpted to persuade her to accompany them to
the E1 Comodoro Hotel, which she refused to do.

She mentioned that the two men had many bills of $103.00
denomination and spent large amounts of money at the Club. CEhe as
well as the wwner of the Club, Don Lanning and Jim Eviston, the latter
two were also shown photographs of the members of the mob who are
now fugitives, appeared to be very co-operative and stated that they
would notify the Jacksonville Office if they should securc any addi-
tional information as to these individuals. :

After information had been securcd as to the identity of
Cassius McDonald from Joe Adams and lMcDonald's conncction with this
case, numerous efforts were made to locatc him in Miami, the inform-
ants ~ho have been previously mentioned, being used for this purpose,
as well as a check of the Hotels where he was known to have stopped.
The detailed information as to the check of the Hotels where he stopped
is being set out below.

It might be mertioned that the garages of these Hotels were
checked for record of his automobile, inasruch as the Jdetroit Office
had telephonically advised that cDonald was driving a 1934 Packard
Sedan, bearirg 1934 !lichigan license plates No. 40-482.-

About 1:00 A. L. on January 28, 1935, Special Agent R. D.
Brown in Havana, Cuba, advised of : cDonald's connections with the
instant case in Havana, stating that information was being developed
that McDonald had cashed some of the ransom money in Havana, further
advising that licDorald had beer arrested in Eavana on January 19,
1935 by Cuban Officials as an undecsirable alien, after complaint had
becn made that he had swindled an individual of 316,008.00.

Brown advised that !icDonald had the reputation of being
a confidence man in Havana and that it was reportcd that two years
ago he had swindled a Caradian out of $180,000.00.

. In connection with the arrest in January of this year
Brown adviscd that McDonald had been relcased through the co-operation
of thc United States Consular General at Havana,

Browm also advised that he had ascertained that McDonald
and his wife had departed from Eavana by boat on the night of
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January 24, 1935, arriving in MMiemi, Floride, on January 25, 1935.

Immediately a check was made when this information was
received at the Everglades, llcAllister and El1 Comodoro Hotel, with a
view to locating !cDonald, but no record could be found of his rezis-
tration. Likewise a check was made of the garages of these Hotels,
for the purvose of locating his automobile. The check was negative,
although information was received from the steamship company, as well
as the customs service, of the fact that !lcDonald had arrived in
Miami on the morning of the 25th.

At the Packard Motor Company it was ascertained from
Mr. H. C. Presley, Service Ilanazer, Packard lotor Company that a Mrs,
E. G. McDonald had called for her Packard Sedan, !lotor No. 377¢12, on
January 25, 1935, which car had been left for storage at that garage
on January 7, 1935; further that repairs had been made to it, the parts
having becn furnished by Mr. Henpey Whiting, Jefferson Avenue, Branch
Packard Sales Company, Detroit, 'lichizan.

While conducting thc investigation et the Packard
Motor Company, lMessrs. E. C. Presley, W. R. Bucker, owner of the
Company, and R. W. Wilkinson, Acting llsnagcr, all identified the photo-
graph of Harry Sewyer as a person who had becen in the garage reccntly,
at vhich timc he was driving a Modcl 1200 Black, 1925 Packard Standard
Sedan, bearirg New Jersey license tags. The man vhom they identified
as Sawyer claimcd that he i7as having trouble with the differential,
raqussting to have it fix 4, but vhen he was informed that thc car
had passecd tho vwarrantce veriod, Sawyer dcclined to hav: the repairs
made.

Upon receipt of this information a tclcgram was dis-
patched to the Philadelvphia Offic:, rcquusting that liew Jersoy auto-
mobile Registration Burcau be checked to d=termine if thecre is a
record of Saryer having a Packard rcugistercd in that Statc, but the
Thiladelphia Officc advised that there vwas no record of such a
registration.

The Detroit Office in a telephone conversation with

Snceial Agent E. 4. Black, vas also advised of this fact, and it was
suggosted that if it could be done that e check be mede of the records

of the Packsrd Ilotor Company for tkis purposec.
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At the Everglades Hotel, Miss C. J. Morton, whe is the auditor, ..

and custodian of the records, advised that the files show that Mr. and Mrs.

E, G. McDonald, 711 Hammond Bldg., Detroit, Michigan, checked into Room
1119 on December 24, 1934. They were checked into the Hotel by Miss
Mary Shields, Clerk.

These records further show that on December 2C, 1934, McDonald
checked out, and that on January 7, 1934, Mrs. McDoneld cheeked out.

The records at the Everglades further reflect that C. M,
McDonald, 711 Harmond Bldg., Detroit, !lichigan, checked into Room 1302
on September 2, 1934 for one day checking cut on September 3, 1934.
Miss Thelma Lawson, Clerk at the Hotel checked him in.

It might be mentioned that no telephone calls were made
from the above two rooms during the above mentioned periods.

At the llcAllister Hotel, Mr. James Tinely is the auditor
and has custody of the records, which reflect thzt C. }. MecDonald, 711
Hammond Bldg., Detroit, Michigan, checked into room 930 on September
1st, 1934, checkinz out on Sevtember 2, 1¢24. The clerk who checked
McDonald in on this ocerasion is Roy Stager, who can be located at the
Hotel.

The records of the McAllister further reflect that C. M.
McDonald, 711 Hammond Bldg., Detroit, Michigan, checked in to this
Hotel on September 6, 1934, and out on September 9, 1934. He again
occupied the same room, namely No. 930. The Clerk who checked him
in on this occasion was Thiel Efferson.

No telephone calls were of record at the McAllister
Hotel, although there was a record of a charge of 76¢ having been
made for a telegram. Upon making inquiry in connection with the
telegram it was learned that on Sertemter 1, 1934, a telegram was
sent from McDonald to Mrs. C. M. McDonald, Phone Lennox 2258, Detroit,
Michigan, the message reading:

"Arrived safely love
Hack"

It might also be mentioned at this time that throush Jose
Medina, Special Investigatior of the U. S, Immigration and Nat arali-
zation Bureau, who is a Cuban, and was a formcr Inspector of Police
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in Havana, Cuba, who stated that he had learned from a Cuban, who was
a confidence man, that the people residing at 418 N, . 25th Street,
Mjiami, Floride, who drove a Dodge Sedan bearing 1634 Michigan plates,
No. 57-754, were people engaged in the confidence racket.

This place was put under surveillance and the Detroit Office
was requested to advise the mame of the persons to whom these license
plates were issued.

In view of the develorments set out telow no further mention
is teing made of this investigative activity.

It might also be mentioned at this time that efforts were
made to trace teluphonec cells from the room occupied by William
Farrison and Harry Swayer, at the El Comodoro Hotel, as well as the
one occuvnicd by Karpis, but the eczlls were to various Hotels, business
houses, and no information of value was secured.

It might also be mentioned at this time that the Jaéksonville
Office has placed a wanted notice for William Harrison and Harry Sawyer
with ths Division of Immigration and Naturalization at Jacksonville,

Florida.

It might also be mentioned that it was learned at the Miami
Police Department that the Colts .45 Automatic Pistol, No. C-112311,
which was recovered from Duke Randall, end which weapon Merle Rolfe of
the Rolfe Armored Service, Inz., claimed was the property of his Company,
was not of record with the Police Department, this information being
secured from !Mr. E. W, YMelchen, A letter is being directed to the Colt
Company to secure additional information concerning this gun with a
view to traéing it,.

Information having been received telephonically from Special
Agent R. D. Brown, who is conducting & complete investigation in this
case in Havana, concerning the connection of Nathaniel H, Heller with
Karpis, indicating that Heller had pnerformed various persoral services
for Kervis, including the securing of a home, purchase of an automobile,
household equipment and groceries, and elso concerning the activities
of Cassius }cDorald, vhor Brown has advised can be positively identified
as having exchanged some of the ransom money in Havana, some of which
having been recovered there, this information was conveyed to Assistant
United States Attorney Granling, who on the basis of it, secured indict-
ments against McDonald and Heller as will te outlired below,
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§ A detailed report of Special Agent Brown's investigative

dtivities will also be submitted within the immediate future, being
the subject of a separate report.

In connection with the activities of Heller, the attention
of the United States Attorney is invited to his registrations at
the EX Comodoro Hotel as are outlined above.

For the purpose of securing additional information as to
his connections with the gang, as well as concerning Cassius McDonald's
connections with William Harrison, a check was mede at the Pan-American
Airways, all sailings between Miami and Favana, between the dates
of Seotember 1, 1934 to December 30, 1934, being checked, The informa-
tion obtained concerning the date of travel, the ship, and the employce
of the Pan-American Company, who sold the ticket, is eet out in separate
paragraphs bclowe.

It might be mentioned at this time that the daily schedule
for the Pan-American Airways, is that its ships leave Miami at 8:00
A. ¥, arrive in Havana at 10:15 A. M., Returning they leave Havana at
3:00 P. I, and arrive:in Miami at 5:15 P, M,

All of the employees of the Pan-American Airways, who are
mentioned below, can be reached through its terminal at Coconut Grove,
Florida, with the excertion of 'liguel A. Rodriguez, who is located
with that Company in favana, Cuba.

The record shows the following:

On 9-2-34, Cassius McDonald, purchased round trip ticket,
No. A. R. 32715, traveling to Haveana, his weight and
versonal history at the time of departure being recorded
by J. F. Aquine, the ticket being sold by Porter Norris,
the trip being made in the NC 752-V, the Southern Clipper.

On 9-2-34, Cassius McDonald, returncd to liiami, Florids,
on the unused portion of uhe above ticket. height and
personal history being recorded by . A. Rodriguez, Jr.

On 9-6-34, Cassius iicDorald, purchased round trip ticket,

Yo. A. R. 32471, traveling to Hliami, Florida, his weight

and nersonal history being recorded by G. D, Grossmar,

the ticket being sold by Antonio !ontens, Jr., the trip
. being made in the NC-80-V, the American Clipper.




YT

TR e

LRAPES7 PRETRTEN

N

7-24 ) - Q7 -
'f—— L

el

On 9-9-34, Cassius McDonald, returned to Havana,

Cuba, on the unused portion of the above ticket. weight
and personal history record was made by J. F. Aquine,
the trip being made in the Americar Clipper.

On 9-11-34, Cassius YcDonald, purchased ticket No.

AR 32445, traveling from Havana, to Miami, his weight
and personal history being recorded by M. A. Rodriguez,
traveling on Ship No. N6-752-V - Southern Clipper.
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On 9-9-34, Williem Harrison, purchased round trip
ticket No. AR 32731, traveling from Miami to KHavana,
his weight and personal history being recorded by

Je F, Aquine, the ticket being sold by Porter Norris,
the trip being made in the NC-80-V - American Clipper.

: ]
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On 9-11-34, William Earrison, rcturned to liami, Florida,
on the unused portion of the above ticket, wecight and
personal history being recordesd by !l A. Rodriguez, Jr.,
trip being made on the NC-752-V- Southern Clipper.

o
<

On 1C0-24-34, Clarence W. Summers, purchased a round
trip ticket, No. A. R. 33297, traveling from Miami to
Havana, his weight and personal history bzing recorded
by J. F. Aquina, ticket being sold by ¥Frank Longshore,
the trip being made in thc NC 663-!i. Name not given.

On 10-25-34, Clarence V. Summers, returned to Miami,
Florida on thu unuscd portion of thc above ticket, weight
and personal histery beine recorded by R. Alvarez Conot,
trip becing made on the NC-663«,

On 10-25-34, lary Ryan, purchased a ticket, Ko. AR33302,
traveling from Miami to Bavana, weight and personal his-
tory being recorded by J. F. Gutienez, ticket being sold
by Frank Lonzshore, the trip being made in the NC-80-V,
American Clipver.

On 10-26-34 Agnes vwz2gnor, purchased a round trip ticket,
No. AR 32015, traveling from Miami to Havana, weight and
personal history boing recorded by J. F. Aquing, ticket
being sold by Practical Travels Burcau, the trip being

. made in the NC-80-~V - Arerican Clipper.
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On 10-28-34, Agnes Wagner, returned to Miemi, Florida,
on the unused portion of the above ticket, the trip
being made on the same ship. '

On 11-6-34, Fred T. VWagner, purchased ticket No. AA 24030,
traveling from Miami to Havana, weight and personal history
being recorded by J. F. Aquine, ticket being sold by Porter
Norris, trip being made in NC-667-M.

On 11-18-34, Dolores Viagner, purchased ticket No. AR33884,
traveling to Havana, from Miamj, weight end personal his-
tory being recorded by J. F, Aquine, ticket keirg sold by
Mitchell's Tourist Agency, trip being made in NC-B81-V -
Cerribean Clipper.

On 12-7-34, Nathaniel Heller, purchased ticket No. AAl€685,
traveling from Miami to Havana, weight and personal history
being recordeé by J. F. Aquine, ticket being sold by
Mitchell Tours, trip being made in the NO=-Bl-V -~ Carribean
Clipper.

It might also be mentioned that the Pan-American Airways seocurcs from
its passengers a record of certain information rcquired by the Ymmi-
gration authorities, this being called Form PAA T. !{, and these records
are in the possession of ‘!iss Ineg Stowe, 44 Biscayne Boulevard, the
main office of thc Pan-American Airways.

Information obtained as to thc pessengers mentioncd above,
namcly Cassius !McDonald and William Harrison, is as follows:

Name ' Cassius McDonald

Age 48

Weight 182

Occupation Engineer

Address 711 Hammond, Detroit, Michigan
. Name ’ William Harrison

Veight 157

Age 34

Marital Status Single

Occupation Golf Professional

Address 4539 Gibson, St. Louis, Mo,
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It might be mentioned at the present time a check is being
made of the records of the United States Customs Service, United States
Immigration and Naturalization Service for supporting documentary evi-

dence pertaining to the trips made by the persons above mentioned. If

this data 1s received prior to thisé report being typed, it will be in-

corporated herein, otherwise it will be made the subject of a separate

report.

On February 3, 1935, when Special Agemt Hanson was in Havana,
Cuba, at the time of his departure he was introducsd by Mr. Miller D.
George, undercover man at the U, S. Customs Service, to & lir. Jacobo
Lebo, formerly associated with Fenner and Beane, broker in Havana, who
advised that he was acquainted with Cassius McDonald, who in March,
1934, had sold to the Fenrer and Beane Organization in Eavana, $25,000.00
worth of Liberty bonds, McDonald having been introduced to the Havana,
Office by means of a letter fron Mr. John Mclean, Traveling !ianager
of Fenner and Beane.

As a result of this information inquiry was made of Mr,
McLean at the Miami Bes.chBranch of Fenner and Bemne, who advised on
February 4, 1935, that he had been acquainted with McDonald for several
years; that he recalled on the February previous to this interview,
McDonald had called at the Fenner and Beane Office seeking quotations
on Government bonds. licLean confidentially advised that at that time
McDonald claimed to be stopping at the Venetian Hotel in !iemi.

Upon meking inquiry at the Venetian Hotel, it was learned
through Mr, D. L. Hoyle, Assistant Manager, that Cassius McDonald and
his wife had stopped at that Hotel, occupying Room 801 from January
25, to January 28, when they checked out; that they were registered
as Mr, and Mrs, C. M, MecDonald. There was no record of any telephone
calls, nor of having received any mail, nor of having any guests.

Jirmie Gordon, bell boy at the Venetian Hotel advised that
he carried McDonald's baggage out of the Hotel on January 28, 1935;
that at that time he asked !lcDonald if he was going North and received
a reply in the affirmative.

Harry Brown, doorman at the Venetian advised that }McDonald
made inquiry of him as to how to reach the Tamiomi Trail, vwhich leads
to Tampa, and St. Petersburg; further that at the time McDonald was
leaving he informed Brown that if someone should inquire for him that
he, should tell them to meet him at Palm Beach.
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Appropriate investigation was conducted at Palm Beach,
Florida, and at West Palm Beach, Florida, by Special Agent L. J.
Metealf, who on February 7, 1935, located LicDonald's automobile parked
at the Breakers Hotel, a very exclusive resort Inn, at 1:15 P. M.
At the same tiie that Metcalf located the car lir. and ifrs. Cassius
McDonald returned to it. At that time Special Agent lMetcalf made
inquiry of McDonald as to why he was driving an automobile with 1934
license plates, and }cDonald stated that he could explain this, agreeing
to accompany Metcalf to the latter's Hotel at West Palm Beach.

Special Agents B. F. Fitzsimons, L. B. Nichols, J. H. Hanson,
and H. M. Eubank, subsequently joined Special Agent Metcalf and at which
time Mr. and Mrs. lMcDonald were thoroughly interrogated as will be noted
below from their statements. Their baggage and Hotel room was also
checked, they having willingly consented to this, but no information
of value was secured, except as will be found outlined below.

NV T

It might be mentioned that McDonald had in his possession
a package of 31.00 bills totalling approximately $400.00.

Gat N5 ThT o
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Cassius LicDonald executed a signed statement as follows,
portions of which have been omitted from mimeograph copies of this
report:

i s

*Yest Palm Beach,. Florida
February 8, 1935.

I, Cassius M. McDonald, make the following voluntary
statement to J. H. Hanson whom I know to be a Special
Agent of the Division of Investigation, U. S. Depart-
ment of Justice; knowing that it may be used against
me. No threats or promises have bcen made to me as
an inducement.

I am forty-nine years of age; married and reside with
my wife, Edith, at Trombley Reoad and Lake St. Clair,
Detroit, Michigan. Ve have no children. For the past
tventy five years I have becen engaged in gambling ac-
tivities in Chicago, Illincis, Detroit, Michigan and
Havana, Cuba. I have likewise been interested in
forestry and engineering and maintain offices at 711
Hermond Building, Detroit, Michigan. In connection
with my gambling I have becn visiting Havana on occasions
within the past ten years and as a result I have managed
to control gambling in Havana.
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During the winter of 1934, I was interested in the Summer
Casino at Havana, with one Juan R. Jimenez, a Chinaman,
interested in the gambling concessions for the De Cespedes
interests, and I remained in Havana, with my wife, for
approximately three months, during which time we resided
at the Presidente Hotel.

TR .
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I have been shown a photograph of a man who I am told is
VWillism Herrison. I do not know this man, * * * *

T T AT T

I do not know the man whose photograph has been shown to
me and who I am told is ™Sea Lion" or Harry Sawyer. * * *

UOET e
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During the early part of September, 1934, I made two trips
to Cuba in connection with the concessions at the Casino and
Track in Havana. While in Havana I stayed at the Presidente
Hotel. I don't lmow N. H. Heller, manager of the Parkview
Hotel there, although I have been in the hotel and barroom.
I never heard of Heller until I read of his recent apprehen-
sion. It has been three or four years since I have been in
the Parkview Hotel.
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Since September, 1934, I have taken my money out of the
Chinese gambling interests which are controlled by a man
named Jimenez, called the 'Chinaman', which amountcd to
about five thousand dollars. This was in small bills of
one-five-ten and twenty dollar denaminations together

with some silver. I exchanged this money for one thousand
dollar tills at the Royal Bank of Canada, Havana, Cuba.

I have also made similar exchanges of monoy secured out

of my other interests, particularly slot-machines. I also
had about ten or twelve thousand dollars in gold which I
exchanged for fifty; one-~hundred and one-thousand dollar
bills through the National City Bank of Havana, in tho
gambling season and September, 1934. Vhen the revolution
came on I took the gold, above referred to, from the safety
deposit box in the Presidente Hotel, and left it with the
Chinaman, Jimenez, at his home. In the spring of 1934, I
converted 525,000,00 in liberty bonds which I had for three
or four years, and which were purchased in Detroit, Michigan,
into cash, through Ungerlider and Company, Brokers, at Havana.
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The money received from the sale of the bonds above
mentioned and receipts from the Chinese gambling con-
cessions is all the roney I brought back from Cuba
during 1934 and until the present time, except a bank-
roll of £5,000.00 and profits of $3,400.00, less ex-
penses. I have had no gambling activity at Havana
during the present season.

I desire to state that I do not know one T. C. Blackburn,
to whom a ‘Jestern Union telegram was dispatched from
Miami, Florida, on December 29, 1934 over the signature
'*Cash'. This telegram having been sent to Ocklawahs,
Florida. If such message was sent it was done without
my knowledge and by a person or persons unknown to me.

I left Liami, Florida, on or about December 30, 1934, by
boat, for Havana, Cuba, and shortly after my arrival there

I was detained by Immigration authorities, on transfer from
the Havana police, on complaint of a Cuban that I had threa-

tened him. I was released from custody and a few days there-
after I left Havana, with my wife, and came to Miami, Florida,

where we registered at the Venetian Hotel; staying there two
or three days, after which we drove, in my car, to West Palm
Beach, Florida, where I registered, under the name of ‘E.
G. LicDonald' at the Salt Air Hotel. The morning after our
arrival at West Palm Becach, I drove to Detroit, Michigan;
leaving my wife at West Palm Beach. I made the trip to
Detroit for the purpose of putting my money away. In that
connection I desire to state that I have no banking connec-
tions, but keep some of my money in a safety deposit box
in the Guardian Union Group and I keep some in my home at
Detroit. I returnecd to West Palm Beach on the evening of
February 6, 1935.

While in Detroit on the last mentioned occasion I did not
stay in my home, but stayed at the Book-Cadillac Hotel in
their club section located on the sixteenth floor.

I have read the foregoing statcment it is true and
correct to the best of my knowledge and belief.

/8/ Cassius M. lLicDonald.

-y e = Laad




LW e i TN e e e

¢

y T 7 :
™24 - 103 -

PRI

Witness: L. J. Metcalf, Special Agent,
Division of Investigation, U. S. Department of Justice,
Room 314 Post Office Building, Birmingham, Alabema.

Vitness: J. H. Henson, Special Agent,
Division of Investigation, U. S. Department of Justice,
Room 314 Post Office Building, Birmingham, Alabama.™

It should also be mentioned that lcDonald claimed that on one
occasion he had been kidnapped at Detroit, Michigan, and robbed of
several thousand dollars, which fact is known to Detectives Bogan,
'insell and Lt. Hoffman of the Detroit, Michigan Homicide Squad.

He claimed that it is for this reason that he has used the aliases

set out in the title of this report. He also claimed that various
confidence men and gamblers have used his name, which has caused him
much embarrassment, specially at the time of the crooked world series
several years ago when it was reported that he had "fixed" the Chicago
White Sox team.

It should also be mentioned that there was found in his
possession a slip of paper bearing the name of Harry J. Evans, B643
E. Jefferson, Detroit, Michigan. :icDonald stated that while he did
not know, he believed that this was the name of some dealer, who
wanted a job in a gambling resort.

There was also found in his possession and is now in the
custody of the United States Attorney at Miami, Florida, a Pan-
American Airways ticket, No. 32445, purchascd 9-11-34 in Havans,
Cuba, for a round trip to Miami, Florida. The unused portion of
the ticket being that part of the passage from Miemi to Havana.

There was also found in his possession an official form
postcard issued by the Department of Irnmigration for Cuba, which is
used by a Tourist while in Cubz and up to his departure, when it
is returncd to the Department of Immigration for Cuba. This card
indicates that Cassius IcDonald on 9-4-34 travecled via the P. & O.
Stoamship Company from Key 'Yest to davana, Cuba.

Mrs. Edith McDonald, the wife of Cassius M. McDonald,
executed a signcd statement which is omitted from mimeographed
copics of this report.
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| For future reference a description of Mrs. McDonald is {
being set out at this time obtained from personal observation and
information furnished by herself:

RS

Neame Edith (Gordon) licDonald
Age 36 (4-16-34)

Height 5% 4"

Vieight 129

Build Medium

Conp. Medium

Hair Blonde

Eyes Dark Blue

Teeth Good

Marital Status Married - 3-23-34, New York City,

No children.

Residence Trombley Road at Leke St. Clair,
Detroit, iichigan.
Occupation Housewife
Relatives lUrs. C. A. Gordon, mother,
744 Oakdale St.,
Grand Rapids, :iich,
. C. A. Cordon, father, same.
Mationality American - Born Crand Rapids, Kich.

Criminal Record Never arrested anywhere, any time on

any chargze whatever.

Special Agent L. B. Nichols, conducted the following additional
investigation at Palm Beach and West Palm Beach:

Mrs. Edith McDonald was questioned at greet length by Special
Agent H. L. Zubank and the writer, in addition to the information recorded
in her signed statement, }rs, McDonald advised that she left Cash in
Detroit September 1, 1634, when she went to their Camp in the North
woods; that sometime between September 10 and 12 she wired him in
Detroit to call her at a designated place where a telephone was in
the North Woods; that shortly thereafter Cash called her from Detroit,
and as far as she knows he was in Detroit all the time; that he never
brought her any perfuie which he is alleged to have brought to the
States from Cuba in excess of custom's regulations. iirs. licDonald
contended that she was irnorant of Cash's business activities, stating
that she did know he had sorie money invested in a gambling house or so

B - PP AT, T - ey - e St S Ll At ol g -




i~ OIS SR DS

e

et Ttad T TITCEBRTET IR SR

Py RORSEETT

Iibocich & W M DRVTE G OO bl L A

I

W -

3
4
3

g
.

L

boas o

{
\

P

h -

7-24 ~ 105 -

in Detroit. That she didn't know Cash was interested in the Chinese
gambling concession in Cuba, that he so0ld $25,000.00 worth of liberty
bonds in Cuba, or that he had any gold in Cuba. She further added
that when Cash said he was going to Detroit on January 29, 1935, it
was for the purpose of taking care of their home in Detroit, and to
see that rothing froze. She further added that only her immediate
fanily called her husband "CASiI"; that so far as she knows that is
not the name he is generally known by. She further reiterated when
shown pictures of the Barker-Karpis gang that she had never scen any
of them and had never seen ‘¥illie Harrison. It was apparent througch
out the interview that Mrs. McDonald was not telling the truth.

John L. Prescott, Salt Air Hotel, edvised that the licDonalds
checked in on January 23, 1935; that the following day lr. McDonald left
for the North and didn't return until Februery 6, 1935; that krs. lic-
Donald remained; that the icDonalds had no visitors, made rno phone calls
and received none except oan January 30, 1935, but that he micght have
destroyed the daily report shect after raking the entries as he was new
and inexperienced. Prescott was unable to identify any photos of the
Barker-Karpis gang.

It should be noted that the Salt Air btel is a snall second
rate Hotel and decidedly below thc standard that iicDonald would be
expected to frequent.

R. J. Rily, Royal “‘orth Hotel, was shown photograrhs of the
Barker-Karpis ganz and could identify none of them.

A golf tournancnt was in progress end Agents walked around
with the crowd, thinliing thet ""illie Harrison might be present, how-
ever, no one bearing hLis description or resembling him was presecnt.

C. C. Sheppard, J. E. Thomas ané %illic Worthen, advised
Ag:onte that thoy Imew ¥Willie Harrison, by nis photograph and had
scen him around tovn sometime ago, tut could not place hinz, and were
positive that he was not now in West Palm Becach and had not been thcre
for a very long period of time. Sheppard and “orthcn run a book-
making joint, end Thomae is a loceal gambler. Agzcnts wore directed
to the above named poople as being a raliable source of information
iv1th knovledge of the town. The above named people promised to
co-operate with the Division and stated they would ecall the Jacksonville
Office should "illie Harrison or other members of the gang put in their
appearance,

T
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After the apprehension of McDonald at Palm Beach, he vol-
untarily consented to be removed to liiami, Florida. 'hile the Deputy
United States Marshal had accompanied Agent Hanson to Palm Beach from
Kiami, McDonald was not taken into Federal custody until late on the
nicht of February 8, 1935, after the interrogation cf him had been
completed.

Included in his personal effects were two leather port-
folios, which port-folios on February 9, 1235, werec observed by
subject Joseph H. Adams, who advised that they appeared to be similar
to the port-folios that LicDonald was carrying at the time he was
making his trips to Havana in September, 19834.

It might also be mentioned that in these port-folios there
were numerous blank pieces of stationery of various organizations,
such as the International Investment Exchange, International Exchange,
International Consolidated Stoci Exchange, International Consolidated
Exchange, International Stock & Bond Company, Logan, Pearl & Co., °
Brokers, Consolidated E:xchange, as well as blank form telegrams of
the TWestern Union and Postal Corpanies with envelopes, the telegram
blanks being of the type used by the telegraph company in preparing
messages for delivery to the addressez.

There was also in one of the brief cases a tube of paste.
There was also found in these brief cases draftis prepared by the
Consolidated Exchange as well as blank cashier's checks of the lellon
National Bank of Pittshurgh, Pa., of the National Savings & Trust
Company of New York, and of the National Coran Exchange Bank.

The above stationery and equipment, according to kr. Jose
Medina, who has been mentioned above as being a former Inspector of
Police at Havana, Cuba, and who has had a great deal of erperience
with confidence men, is the typical equipment of a confidence man.

Copies of the blank ceshier's checks are beins forwardod
to the Field Cffices designatcd below in order that appropriate in-
quiry can be made at the Banks, if any such exist, to determine if
they have experienceiany difficulty with McDorald's activities.

The brief cases themselves with the bullk of their contents
have been transmitted to the United States Attorney at Miami, Florida,
with a letter dated Februvary 10, 1935, for which reason the entire
contents are not being set out in this report.
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It might further be mentioned that there were found in
these port-folios of McDonald's a number of letters written in Spanish.
Some of the papers appear to be legal documents which have been trans-
lated by lr. Medina, who advises that the legal documents pertain to
an outline of a basis for an agreement to rent and sell the various
gambling facilities owned by the Cespedes Interests in Havane, the
proposition having been sutmitted by Dr. Carlos lLianuel de la Cruz,
also a part owner, according to ledina, who further advised that the
papers indicated that McDonald since 1934 has been attempting to ob-
tain an option on the Oriental Race Track and the National Casino in
Havana.

Medina also advised that some of the correspondence was
between IicDonald and Juan B, Jimenez, who is a Chinaman, residing in
Havana, and who also is an ex-convict, confidence man and is regarded
as the pay-off there.

Medina also advised that the correspondence indicated that
McDonald had communicated with Mario Artesiano, of Havana, who is also
connected with the Race Tracks and gambling there.

Further that McDonald had in his possession a note signed by
a Cuban named Nene Renedo, 74 MN. W. 20th Street, Miami, Florida, to
Rogelio Gomez, a Cuban, who is a Justice of the Peace at Key West,
Florida, and who Medina claims is a crook.

It might be mentioned that Nene Renedo was interviewed at
Miami and claimed that he has lmown.kcDcnalé for three or four years,
having met him at a time when Ronedo was an employee of Jimenez, as a
gambler in Havana; that he understood that licDonald was a big business
man from Detroit, and was attempting to secure control of the concessions
in Havana. Renedo denicd knowing anything about kicDonald or his asso-
ciates,

There was also found in these effects a telegram that Me-
Donald had sent te Albert Sabath, of Chicago, Ill., relative to the men
who had operated the Jockey Club in Havana, during the present season,
it now being closed, tut in this telegram KcDonald informed Sabath that
he had an option on all of the gambling in Cuba and that Sabath would
not be permnitted to operate inasmuch as he has not been so authorized
by McDonald.

— L Lt RO




'r-- -
7-24 - 108 =~

This appears to be an attempt by McDonald to shake down
Sabath and it is believed that the Chicago Office should ascertain
if Sabath knows anything concerning McDonald's activities.

As will be noted from the above lcDonald denies knowing any
of the Barker-Karpis crowd, claiming furthermore that he did not send
the telegram from the E1 Comocdoro Hotel to Fred Barker, alias T. C.
Blackburn at Oklawaha, on December 29, 1934.

Joseph H. Adams a subject in this case, who had furnished
the information as to this telegzram, saying that he had furnished
Barker's address to licDonald, stated that he himself might have
written the message at licDonald's request.

Specimens of both icDonald's and Adams' handwriting have
been obtained and the origiral telegram will be secured from the
Western Union Telegraph Company at ifiemi, all of which writing will
be submitted to the Division for a study in the Laboratiory to as-
certain the identity of the person writing the message.

It might be nentioned at this time, concerning the personal
history of IicDonald that E. G. Yeiss, Pinkerton Officer from Chicago,
I11., at the present stationed at the Hialeah Race Track, advised
that he knows Cassius iicDonald, and his family, saying that Cassius'
father was }Mike lcDonald who operated the omly gambling place in
Chicago in the late 80's.

Yalter Corman, House Cfficer at the Hollywood Hotel, Iblly-
wood, Florida, who is a former Pinkerton Detective, steted that he
knows Cassius McDonald very well; that Cassius has the reputation in
Detroit, ldchigan, of beinz a "fixer" and contact man for underworld
characters; that Capt. Shuey lalone, of the Philadelphia, Pa., Police
Department, has been seeking a picture of IcDcnald for seversl years;
that McDonald is a knowm conlidence man, who plays in the background;
and that on one occasion several years ago a $10,000,00 bank note was -
traced to McDonald, but the authorities were unable to connect him
with it.

The following statement vwas obteined from Gedrge Carter,
Miami Beach, Florida, who is a well known gembler, and who is the
party to whom McDonald referred in his statement above:
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proposition.

- 109 -

*Miami, Fla.
February 10, 1935.
L
I, George Carter, make the following voluntary
statement to L. B. Nichols, Division of Investi-
gation, U, S. Dept. of Justice.

I have been shown pictures of Willie Harrison,
Cash llcDonald, and Harry Sawyer, and state that

I do not know any of them, altho Harrison's face
is familiar., I have heard of Cash McDonald, from
Cuba, but do not know him. I have also been shown
photographs of other members of the Barker-Karpis
crowd and I do not know any of them. I also wish
to say that I did not operate a gambling place in
September 1934 on lMiami Beach, Fla., for which rea-
son I can testify that Harry Sawyer alias Seelion
and Willie Harrison did not work for me in Sept.
1934. 1In 1934 our gambling opened Feb., 4, and
closed the later part of lLarch 1934. ‘Je were not
open at all in the Fall of 1¢34 or ''inter 1935.

I have never heard of a book maker named Long.

The above statement has been read by me and is
true.

/s8/ G. R. K. Carter
1673 Bay Road

It mizht be mentioned that during the interview with kic-
Donsld he indicated that he was attempting to secure the Cuba gambling
interests for a syndicate in the North.
were mentioned by him were Art Hebebran and Jimmie Patton of Cleveland.
interested in going in with him on such a

The names of gamblers that

McDonald's replies to questions put to him were very vague.
He mentioned, however, that he had lost $193,000.00 in a bank crash
in Detroit, hichigen, and that at the present time he had a safety
deposit box in Detroit, located in a Banl;, the name of which he was
not certain, but steted that it was located across from the Post Office
Building in Detroit.
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It might be mentioned at this time that Special Agent R. D.
Brown in Havana, has ascertained that three telegrams were sent by
Nathaniel H. Heller to Joseph H. Adams at the E1 Comodoro Hotel, which
messages pertain to William Harrison and others of the mob in this case.
For this reason a check was made at the Vestern Union and Postal Telegraph
companies, to determine if.dams replied to these telegrams, by the same
system, but no record could be found of such telegraphic replies.

It was determined by Special Agent R. L. Tollett, that
Joseph H., Viallis, District Director, Immigration and Naturalization
Service, U. S. Department of Labor, Room 444, U. S. Post Office & Court
House Bldg., Jacksonville, Florida, is the legal custodian of the inward
and outward manifests of passengers leaving or entering the United States,
in District No. 8, consisting of Georgia, Alabama, Florida, and South
Cerolina, and can produce same upon answer to subpoena.

The information obtained from him concerning the passage
booked by the sut jects in this case is set out below.

It might also be mentioned that Mr. Roy Rainey, Auditor,
P. & O. Steamship Company, 5th Floor Florida National Bank Bldg.,
Jacksonville, Florida, is the custodian of the records mentioned,
containing the information set out below.

The Immigration Inspectors who are mentioned below are
located in the Ports where the boats or planes dock. The Pursers
of the P. & O, Steamship Conpany can be located in care of that
Company at IZey West, Florida.

From the records of the Immigration Service, the following
was determined:

L i

1, On: Skpteper £, &nmw hie 28 '
yedrh @ - age, ! ke&&t Iiemi, Floridh, for Havama,
Cubt, §gavelisp o PastAmepican Airvays Plane NC 752-V, the
pilﬁ?jk ﬁjysla:d‘t lhmigration Inspectdr -

¢ being Pa“l Na Gray. .
: ,.MOn September 2} 293¢,

4y ‘Gaasius BeDonald’, returned to
Miami, from Hivana on the ssme plane, same pilot,
and Immigration Inspector.
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On September 4, 1934, Cassius W. McDonald, Male,
43 Years of age, embarked at Key Vest, Florida,
for Havana, traveling on the S. S. Cuba, State
Room 207, Purser being S. E. Stevens, Immigration
Inspector being A. S, Caviness, F.E.C. ticket No.
95006.

On September 6, 1934, Cassius }McDonald, llale, 48
Years of Age, embarked at Havana, Cuba, for Miami
Florida, traveling on Pan-Aimerican Airways Plane
NC-80-V, the pilot being R. A. Doklstrom, Immi-
gration Inspector being Paul N. Gray.

On September 9, 1934, Cassius McDonald, llale, 48
years of age, embarked at Niami, rflorida, for

Havana, Cuba, traveling on Pan-american Airways
Plane Ilo, NC-8C-V, the pilot being R. C. D. Sullivan,

Immigration Inspector being Emit Phillips.

On September 9, 1934, Villiar: Harrison, Male, 34
years of age, embarked at iiami, Florida, for
Havana, Cuba, traveling on the same plane as McDonald.

On September 11, 1934, Cassius McDonald, lLiale, 48
years of Age, returned to Miami, Florida from IHavana,
traveling on Pan-American Airways Plane No., NC 752-V,
pilot being Fred V. Clark, Immigration Inspector
being Paul N. Gray.

On September 11, 1934, William Harrison, Male, 34
years of ags, returned to Miami, Florida, from
Havana, Cuba, on the sume Plane with llcDonald.

On September 21, 1934, Elmer Vagner and Dolores
Vagner, Age 27 and 25 years, respectively, embarked
fron Key ‘est for Havana, Cuba, sailing on the S. S.
Cuba, State Room 135, S, Z. Stevens being Purser,
and A. S. Caviness Imnigration Inspector, F. E. C.
Tickets 95019 and 95020 respectively.

Cn November 14, 1934, Dolores ‘agner and Nat Heller,
Age 22 and 42 years rospectively, cmbarked at Havana,
Cuba, for Eey “est, Florida, on the S. S. Cuba,
occupying State Rooms 240 and 216 respectively, Cad
Coles being the purser and A. R. 7iggin, the Immi-
gration Inspector - Tickets being Havana 29157 and
14473 respectively.

N —— Y T T e T ————T VP Y Y G, Wy YT Y gy ———
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11, On November 18, 1934, Dolores Vagner, Female,
Age 22 years, embarked at Miami, Florida, for
Havana, Cuba, traveling on Pan-American Airways
Plane No, NC-81-V, pilot being L. Terlelsky,
Immigration Inspector being Z. F. Ilimball.

12. On HNovember 20, 1934, Nathaniel Heller, Male,
42 years of age, embarked at Key Vest, Florida,
for Havana, Cuba, sailing on S. S. Cuba, State
Room 109, J. L. Ley being Purser, and A. S.
Caviness, being the Immigration Inspector,
Havana ticket 14473.

13. On December 4, 1934, Dolores "Jagner, Female
22 years of age, embarked at Havana, Cuba,
for Miami, Florida, traveling on Pan-American
Airways Plane MNo, NC-81-V, R. O. D. Sullivan
being pilot, and Paul N, Gray being the
Immigration Inspector,

14. Cn December 5, 1934, llathaniel H. Heller and
ZIdward I, Vagner, Male, Age 42 and 28 years
respectively, emtarked at Havans, Cuba, for
Fey “lest, Florida, sailing on S, S. Cuba,
occupying State Rooms 234, and 105 respectively,
J. L. Ley being the Purser, and A. R. Viggin
the Immigration Officer, Havana tickets Nos.
46919 and 29179 respectively.

15. On December 7, 1934, Nathaniel H, Heller, Male
Aze 42 years, embarked at iliami, Florida, for
Havana, Cuba, traveling in Pan-American Airways
plane, ijo. NC-81-V, J. T. Rogerson being the
pilot, and Paul N, Gray the Immigration Inspector.

In obtaining the above information from the records of the
Immigration Service, it was noted that Otto Bremer, the Uncle of the
Victim, in this case, as well as Freeda Bremer, undoubtedly another
relative of the victim, on November 14, 1934, were passengers on the
same boat going to Miami as were Dolores Dclaney and MNathaniel H.
Heller. This is being set out for the information of the Office of
Origin.
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During the course of this investigation prosccutive action
as follows took place:

l. Complaints were filed by the Assistant United States
Attorney at Miami, Florida, on January 22, 1935, against Dolores
Delaney and Wynona Burdette, charging them with the violation of
Section 141 of the Criminel Code in that they harbored and concealed
Alvin Karpis and Harry Camnpbell, persons for whom warrants had been
issued. Non est returns were made on the warrants issued on the
basis of these complaints on the same date, and the necessary cer—
tifizd papers were forwarded to the United States Attorney at Phila-
delphia, Pa., in order that these two women could be removed to
Miami.

2. On January 25, 1935, a corplaint was filed by the
United States Attorney's Office at Miani, ageinst Henry Randall,
alias Duke Rendall, charging him with the samc violation as the girls
mentioned above.. He wvas talien into custody by the United Stetes Marshal
on that date, waived hearing, and in defcult of a bond of $25,000.00
was committed to the County Jail in iliani, Florids.

3. Complaint filed by the Assistant United States Attorney
at Miani, Florida, on January 29, 1935, against Joseph H. adams,
charging him with concealing aind herboring Alvin Kerpis in violation
of Section 141 of the Criminal Code; also charging him with a violation
of Section 4 (a) of the Naiional Firearas Act, and Sections 3, 4, 5 and
€ of the above Statute ir concealing a gun in an attempt to evade
Revenue Tax. The letter two caaplaints pertain to the Browning Rifle
handleé¢ by Ademns. He eatered a plea of not guilty before the United
States Comuissioner on January 29, 1935, on which date he had been
tzken into custody, and hecring wes set for February 2, 1935, Adams
being released on a cash bond of $5,000.00.

. 4, On Februarry 2, 1935, a complaint was filed by Special
Agent J. H. Hanson before the United States Com:issioner at iMiami,
Florida, charging Neathaniel H. KHeller with the violation of Section
88, Title 18, in that hs conspired and arreed, £rom the 1st day of
Sgptember, 1924, up to the dete the complaint was filed with John
Doe and Richard Roe, to comiit a violation c¢f Section 141, U. S.
Criminal Code, covering the harboring and concealing of a fugitive,
the fugitive in this casc being Alvin Karpis.
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The Grand Jury sitting in the United States District Court
for the Southern District of Florida, at Jacksonville, Florida, on
February 7, 1935, returned a total of sixteen indictments, according
to iniormation furnished by My, W. Sanders Gramling, Assistant United
States Attorney.

These indictments charpge Nathaniel H. Heller, Cassius McDonald,
Wynona Burdette and Dolores Delaney, individually with harboring and
concealing Karpis; Joseph H. Adams and Duke Randall, being charged
jointly with harboring him. IZach of thiese persons was also charged
in a separate indictment with the misprisin of a felony in that they
did not disclose that Xarpis was a person who had fled in interstate
commerce to avoid prosecution for & crime cognizable under the Laws
of the United States, and in a second count in these indictments they
were charged with the same offense for failing to disclose that Karpis
was a person who had fled in interstate cormerce to avoid prosecution
for a crime cognizable under the laws of the State of llinnesota.
Another indictment charged Randall, Adans, Delancy, Burdette, NcDonald,
and Heller with conspiracy to violate Section 141 of tae Criminal Code
of the United States in ccnicealing and herboring Karpis. Another
indictment charged these same persoas with conspiracy to commit a
misprisin of a felony in tiuet the; conspired to conceal the fact that
they knew that Karpis was wanted for the prosecution of a crime
cornizable under the Laws of the United States and had fled in inter-
state commerce. Another indictiment charged Joseph H. Adams with the
violation of the National Firearms Act in connection with the Browning
Machine Gun that was recovered in Miami, and in a separate indictment
Randall was charged with the szme violation.

Copies of the above mentioned indictirents are being secured
from Assistant United States Attorney, V. Sanders Gramling at Miami,
Floridea, and will be furnished tc the Division.

It might also be rentioned that lMr. Gramling has advised
that the Judge of the United Stetes District Court has set Randall's
bond at $10,000.00, which he has as yet failed to make; that Adams®
bond was set at $10,000.00, which is an increase of ;5,000.00 over
the bond that he ixede on the complaint rientioned sbove, ieh $10,000.00
bond Adams wade on the evening of February 6, 1935.

Mr. Gramling furtlier sdvised telephonically on Februery
11, 1935, that the Judgc had reduced Adans' bond to $5,000.00.
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Mr. Gramling further advised that licDonald's bond was
set at 325,000,00 in default of which he was at the present time
in custody of the United States Marshal in the County Jail in Miemi,
Florida, but he further advised that on February 11, 1935, he had
learned confidentially that the Honorable Halsted Ritter, Judge of
the United States District Court in *3iami, Florida, was considering

reducing MeDonald's bond to 215,000.00.

Subjects Delaney and Burdette, of course, are in the custody
of the United States Marshal at FPhiladelphia, Pa., and subject Heller
is in custody of the Havana, Cuba, Police, and it is expected that
he will be deported to the United States, or will go to iiami, Florida,

voluntarily.

Descriptions and personal history of the subjects, who are
in custody at Miami, Florida, as obtained from them, ané from personal

observation, are as follows:

Name

Age
Nativity
Height
Tieight
Builad
iyes
Camplexion
Hair
Iustache

Scars

Pecularities
"Education

Occupation
Residence

Marital Status

Busincss Address

Cassius }McDonald

49 Years

Chicago, I11, Born 10-16-85.
5' 10 &n

182

Medium

Blue

Very ruddy

Gray - solid

Sometimes wears gray
colored mustache.

Index finzer on left hand
off at first joint

Walks noticably stooped
Notre Deme and Purdue
University

Forestry Engineer

500 Trombley, Grosse Point,
Detroit, iiichigan o
Married - wife being Edith
Gordon McDonald, address
same as above,

711 Hommond Building
Detroit, Michigan.
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Fingerprints

Photograph
Handwriting

Name

Age
Rativity

Height
leight
Build
Eyes
Hair
Teeth

Occupation

nelatives

Education
Police No.
Criminal Record

Photograph
Handwriting

i
Sutmitted to the Identification
Unit, who advised on February 10,
1935, that there was no prior
known record for McDonald.
In the Jacksonville File.
Specinen in the Jacksonville File.

Duke Randall

(Henry Stern - True Name)

32 yeers

Newark, NIi.J. 8-19-02

5' 113"

163

Medium

Blue _
Chestnut - "avy -~ graying in front.
Fair - Gold crowns upper sides,
one gold crown front bottom.
Lather Laborer - Local No. 102,
Wiood, Wire and lietal Lather
Internation Union, Newark, N.J.
Orchestra Leader.

Race Track lioney Chanrer.

Dr. David A, Stern - brother,
127 Lyvons Avenue, HNewark, N.J.
Samuel A, Stern, brother, lather
by occupation - 127 Lyons Avenue,
Newark, N.J.

Tilliam Stern - brother - Grocer
53 43rcd Road, long Island City,
N.Y.

Sister - Mrs. Fannie Fich, living
in the Eronx, New York City.
Grarmar School in Newark, N.J.
MPD 7836 ‘
Division letter of January 25,
1935 indicated no known criminal
record.

Ir Jacksonville File

Specimen- in Jecksonville File.
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It micht be mentioned that the United States Attorney at
Miami, Florida, received an anonymous letter, written at Atlantic
City, N. J. on January 27, 1935, indicating that Randall is a killer.

It might also be mentioned that at the time Randall applied
for a position with the Rolfe Armored Service, Inc., at Miami, Florida,
he indicated on his application blank that he had experience with a
«45 Automatic Army Type Pistol, and that for the past ten years his
occupation had been that of a bodyguard.

It is known that Rmandall has been actiye in labor organi-
2ations and that possibly he was employed as a bodyguard in Newark.

Randall on one occasion furnished the United States Attorney
with a list of individuals in Newark and Atlantic City, N.J. some of
the names being:

Moe Harris Hardy's Casino, Atlantic City;
Enock L. Johnson Atlantic City;

Mrs. M. L. Paxton Atlantic City;

. Dave Stein Unicn Labor Center, Newark, li.J.

Dr. John J. Peckliss Fewark, N.J.

Dr. Ben Sylverstein Rewark, N.J.

Asst. Prosecutor Breitkoff Newark, N.J.

Mrs. Leoa Fiest Newark, N.J.

Randall has also acvised that his girl friend is Peggy O'Neill,
a show girl, who resides at 460 45th Street, Brooklyn, N.Y.

This information is being set out inasmuch as the Assistant
United States Atiorney at 'iami, Florida, has indicated that he desires
a thorough investigation conducted of Randall's activities in Newark.
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, Age ) 39 years
Nativity Spring Grove, Ky. Born 10-19-83
Height 6' 1"
Veight 180
Build medium
Complexion medium
Eyes Hazel
Hair Brown
Education : Grammar school at the Masonic
Home, Louisville, Ly.
Relatives Mother - Mrs. Laura Adams

ctowah, Tenn,
Sister - Mrs, Hallie Towars,
Stowah, Tenn.
Joe Adams - Son - 14 years of age
Jean Adams - Daughter - 16 years of age,
living with his mother.

lMarital Status Divorced from Lillian Adams, whose
present whereabouts is unknown,
present wife being 'irs. Louise Adams,
nee hnight, the daughter of R. T.
Knight of Miani, Florida.

Residence 21 Comodoro Hotel, !!iami, Florida.

Occupation *lanager of the El Comodoro Hotel,
and Biscaync Kennel Cludb, Miami,
Florida.

Formerly a moving picture salesman
for the Fox and Vitograph lioving
Pictures.
Theatre Proprictor in Jacksonville, Fla.,
and Promotor of the Jai Alai Games
in liami.
Fingerprints Submitted to Identification Unit,
who advised on February 1, 1935,
that there was no formsr record on

: Adams,
Handwriting In the Jacksonville File.
Photograph In the Jacksonville File, having been

obtained from newspaper clipping.
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Prior Arrests: Adams admitted having been arrested
by the liami Police Department in
1933 wvhen drunk but was released
without being booked., Also claims
that as Manager of a Race Track he
was arrested at Jeffersonville, Ind.,
in 1931 in connection with a test case
to determine the legality of the dog
track peri-mutuel system, claiming that
he was acquitted at that time

It might also be mentioned that in connection with Adams'
personal history, it was learned during the investigation in Miami,
that his present wife is the former secretary of Congressman Mark
Wilcox of Florida; further that she is a distant relative of Mr,
Wilcox, Mr. R. T. Enight, Acams' father-in-law informed the investigating
Agent that he managed Tilcox's political canmpaign.

The general rumor in ldami is that R. T. Knisht, as well as his
brother, John Knight, both of whon are engazed in the real estate business,
are the political bosses in Miami, Florida. ’

It might further be mentioned that }>. R. T. Knight was
recently indicted by the State Grand Jury at Miemi, Florida on a charge
of conspiring with the Director of Public Safety and other Officials of
the Police Department to permit the operation of crime in Miami by res-
tricting the police officers from working in certain sections of the
City.

It might be mentioned that the State Grand Jury while sitting
at Miami, Florida, returned numerous indictments against publie office
holders, tut many people claimed it was a political situation.

v — > - —~———— TP TR TN PP B T R T A S A T e I I e e e




P

PR A
.09

]

=

- 120 -

UNDEVZLOPED LEADS:

THE JACKSONVILLE OFFICE at MIAMI, FLORIDA, after the
submission of a report by Special Agent R. D. Brown,

.concerning his activities in Havana, Cuba, and after

the submission of a report Special Agent L. B.
Nichols, will complete any other investigation that
is required with a view to preparing a sumary report
concerning the harboring activities in this case at
Miami,.

THE PHILADELPHIA OFFICZE at PHILADELPHTA, Pa., will
ascertain if Capt. Shuey lalone of the Police Department
has any information concerning the criminal activities
of Cassius McDonald., Two copies of lcDonald's photo-
graph are attached hereto, one for delivery to Capt.
ialone if he desires it. Will also re-interview
Delaney and Burdette on the basis of the information
contained in this report to determine particularly

if they know of the activities of Cassius lLicDonald

and Nathaniel Heller.

At Newark, N. J. will conduct an appropriate
investigation concerning the criminal record and repu-
tation of Duke Randall. A copy of Randall's photograph
is also enclosed.

THE PITTSBURGH OFFICE at PITTSBURGH, Pa., will ascertain
if the Nellon Kational Bank has had any difficulty with
Cassius McDonald using its cashier's checks. A copy

of the Cashier's check found in his possession is attached
hereto, and it should be determined if it is an authentic
check. It should be returned to the Jacksonville Office
when it has served its purpose. A photogreph of McDonald
is also attached to the Pittsburgh copies of this report.

T W - -———
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THE NEW YORK OFFIC= at NEW YORK CITY will ascertain
fram the National Savings and Trust Company if it has
had any difficulty with Cassius McDonald in connection
with his having in his possession a cashier's check of
that Bank. A copy of the check found in his possession
is enclosed herewith. It should be returned to the
Jacksonville Office after it has been determined whether
or not it is an authentic check. A copy of McDonald's
photograph is also attached hereto.

THE CHICACO OFFICZ at CHICAGO, Ill., should endeavor to
secure camplete information concerning the history and
eriminal activities of Cassius McDonald. For its assis-
tance there 1s attached to its copies of this report

a blank cashier's check issued by the National Corn Ex-
change X, as well as a copy of McDonald's photograph.
It should be determined if the National Corn Exchange
Bark has had any difficulty with 2icDonald in his ac-
tivities, also whether the check attached is authentic.
The check should be returned to the Jacksonville Office.

The Chicago Office should also contact Albert Sabath,
a race track man, whom McDonald states is well known
in Chicago, to determine what information Mr. Sabath
has concerning McDonald, and specially to determine if
McDonald attempted to "Shake ‘down"™ Sabath.

The Chicago Office should also conduct appropriate
investigation at the office of Dr. Van Boiries, plastic
surgeon, an advertisement of whom, it will be noted
from the above, was found in the effects of Karpis

in Miami, Florida, to determine if the Doctor has
treated Karnis, as ell as to make appropriate arrange-
ments to apprehend Karpis should he contact that Doctor.

The Detroit Office at Detroit, Michizan shculd conduct
appropriate investigation to sccure all information
concerning the criminal activities and personal history
of Cassius McDonald, inasrmuch as the United States
Attorney at Miami, Florida is desirous of sccuring

this. %he daztails of this report carry :mch information
concerning him which can be checked in Detroit, Michigan.
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THE NASHVILLE OFFICE at MASHVILLE, TEN., will ascertain -
if any of the Barker-Karpis crowd are located at the
Broadway National Bank inssmmuch as it will be noted from
the above that check blanks of that institution were found
at Oklawaha, Florida, at the Barker hideout.

At Etowah, Tenn., will conduct appropriate investigation
* to determine the manner in which Joe Adams purchased the
license plates for Barker's car, also to chsck on the
activities of Duke Randall on his trip there to "fix
things™, all of which is outlined in the report above.

The attention of all Offices is invited to the fact that
the United States Attorney in MMiami, Florida, is desirous
of securing all possible information concerning the
criminal activities and pcrsonal history of the subjects
who are to be prosecuted in liiami, and if information

is available in the files of those offices it should be
transmitted to the Jacksonville Cffice to be forwarded

to the United States Attorney at Miami.

It is also requested that in designating report for the
Jacksonville Office, two copies should be designated for
the United States Attorney, in order that one copy may
be kept in the Jacksonville Office of the United States
~ttorney and one copy forwarded to the Office of the
Assistant United States Attorney in Miami, Florida,
where prosecutive action in this case will take place.

PENDING.
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3&. ﬁ %ureau of Inbestigation | 3

i S Bepartment of Justice | .

Post Office Box 4907,
Jacksonville, Florida. T

LEK:MFS

February 20, 1935, -

Director,

Federal Bureau of Inveatigation,
U. S, Department of Justice,
Washington, D. C.

o]
Dear Sir:e RE: ALVIN KARPIS, with aliases, I.O.

#1218, et al.
KIDNAPING.,
-
Enclosed herewith you will find three copies of report
dated February 20, 1935, by Special Agent in Charge I. H, Hanson
in the above entitled case,

One copy of this report is being furnished the following
Offices, and additional copies as indicated at the bottom of the
title page, will be furnished, as soon as the second and third
runs of the report are completed: . L
: l - E, J, Connelley, Chicago,
- 1l - 8t. Paul
1 « Chicago (Enclosures)
1 « Philadelphia (Encl osures)
1 - New York (Enclosures)
1 = Pittsburgh (Enclosures) :
1 - Birminghem, .
1 - United States Attorney at Miami, Fla,

.

Very truly yours,

R. A. nt’

: Special Agent in Charge.
Ehclosurel.%' , . ‘1__“'1\2, Z :7
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o : Further nfmnoo u md. %0 your letter of J‘thmry zz. 1988
g covering the transmittal of warious firearms and accessories which werd S
found in ths house cocupied by Xate and Fred Barker a$ Oklaweha, m:m ey
in connection with the ease entitled Alvin Xarpis with aliases, X.0. 12103 5“ “r
Dr. Joseph P. Moran, nth Cnun. I.O. 1838, ot d; unrd George m v i
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Upon roouipt d.' the guns i.n ﬂu Bamn.

Ohlo and one of ths stats of Florida were found amc.g Che Hewspapers used
Ploase alviss as t0 what importance, if any, is attached

packing material.

thuc maps, and 1f they are $0 be examined for latent fingerprints. ..
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